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دولت با برنامه های راهبردی گام های 
مؤثری برای حل مشکلات برداشته است

2

 وزیر نفت: از حق ایران 
 در میدان آرش کوتاه نمی آییم
3

احمدوند: دستگاه های دولتی 
کالاهای  با بسته بندی غیرایرانی 

6نخرند

فرمانداررباط کریم: تنها راه ایمن سازی مردم از 

ناهنجاری های اجتماعی و فرهنگی توجه به فریضه 

امر به معروف و نهی از منکر است

قالیباف: تولید کنندگان مجاهدان 

عرصه جنگ اقتصادی هستند

2
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تثبیت شده است

10

استان  تهران 5

با حضور مدیر کل سرمایه گذاری استانداری تهران:

جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع 
شهرستان رباط کریم برگزار شد

ــتان  ــد شهرس ــع تولی ــع موان ــهیل و رف ــروه تس ــه کارگ  جلس
ربــاط کریــم بــا حضــور مدیــر کل ســرمایه گــذاری اســتانداری 
تهــران و ســایر مدیــران اســتانی و شهرســتانی در ســالن 

ــد. ــزار ش ــداری برگ ــات فرمان جلس 12
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ــت  ــت: دول ــس گف ــادی مجل ــیون اقتص ــو کمیس  عض
ســیزدهم در شــرایط بســیار ســخت اقتصــادی ســکان 
ــا تدویــن برنامه هــای  ــه دســت گرفــت امــا ب امــور را ب

ــی و خارجــی توانســت .... ــاد داخل ــردی در ابع راهب

تربیت  بر  تهران  استاندار 
انقلاب  تراز  در  دانش آموزان 

اسلامی تاکید کرد.
جلسه  روز،  اتفاق  گزارش  به 
استان  پرورش  و  آموزش  شورای 
فخاری  علیرضا  ریاست  به  تهران 
استاندار تهران و با حضور علیرضا 
و  آموزش  مدیرکل  کریمیان 
مسعود  تهران،  شهر  پرورش 
بهرامی مدیرکل آموزش و پرورش 
و  تهران  استان  شهرستان های 

دیگر اعضا برگزار شد.
ضمن  جلسه  این  در  فخاری 
و  سرور  سوگواری  ایام  تسلیت 
حسین)ع(  امام  شهیدان  سالار 
و  نوجوانان  حضور  به  اشاره  با 
حسینی  عزای  مراسم  در  جوانان 
با  توام  حضور  داشت:  اظهار 
جوانان  و  نوجوانان  شعور  و  شور 
دو  در  حسینی  عزای  مراسم  در 
نمادهای  به  منجر  گذشته  روز 

جدیدی می شود.
برنامه ریزی  به  اشاره  با  وی 
دانش  برای  دشمنان  مستمر 
افزود:  مختلف  ابعاد  در  آموزان 
برای  مختلف  ابعاد  در  دشمن 
دبستانی،  پیش  از  آموزان  دانش 

در  و  مقاطع  دیگر  و  کودک  مهد 
سنین مختلف برنامه ریزی دارد تا 
فرهنگی  لحاظ  به  را  آینده  نسل 
و هویتی مضمحل کند، در مقابل 
چه  ما  که  کنیم  برآورد  باید 

برنامه ریزی و برنامه ای داریم.
کرد:  عنوان  تهران  استاندار 
اجتماعی  و  فرهنگی  مباحث 
باشد،  اولویت  در  دانش آموزان 
داریم  ضعف  نقطه  زمینه  این  در 
کار  محور  آموزی  مهارت  باید  و 
مهم  مهارت های  از  یکی  و  باشد 

مقاوم سازی دانش آموزان است.
کل  مدیران  گفت:  سپس  فخاری 
آموزش و پرورش در استان، نظام 
پرورش  و  آموزش  حوزه  مسائل 
کدام  هر  برای  و  جمع آوری  را 
کنند،  دنبال  را  موثر  راهکارهای 
که  شود  برآورد  زمینه  این  در 
طرح نماد چقدر می تواند اثربخش 

باشد.
بی هویتی  و  بی هدفی  افزود:  وی 
دانش  که  است  بزرگی  خطرات 
دانش  می کند،  تهدید  را  آموزان 
کنند  رشد  محتوا  با  باید  آموزان 
سازی  مهارت  در  سازی  مقاوم  و 
همچنین  دارد،  را  اول  نقش 

بخش  کودک های  مهد  بر  نظارت 
که  چرا  است،  ضروری  خصوصی 
کودکی  دوران  از  فرد  شخصیت 

شکل می گیرد.
کرد:  خاطرنشان  تهران  استاندار 
باید  جلسات  در  راهبردی  مسائل 
همچنین  شود،  مطرح  و  پیگیری 
مشارکت  و  هدفمند  تحرک 
زمینه  این  در  دستگاه ها  همه 
مشارکت  سهم  و  ضروری است 
چرا  شود  مشخص  دستگاه  هر 
محیط  با  قدری  به  نرم  جنگ  که 
هوشیاری  باید  که  است  سازگار 
مسئولیت  و  باشیم  داشته  جدی 

پذیر باشیم.
فخاری با اشاره به نقش روحانیت 
عنوان  دینی  محتوای  ارائه  در 
کرد: صرف برگزاری نماز جماعت 
بلکه  نیست،  نظر  مد  مدرسه  در 
جامعه  فعلی  نیاز  دینی  محتوای 
روحانیت  زمینه  این  در  است 
چگونه  که  کنند  بررسی  استان 
نقش  زمینه  این  در  می توانند 
آفرینی داشته باشند، ضمن اینکه 
اخلاقی  دینی،  مشاورین  وجود 
نسل  تربیت  برای  روانشناسی  و 
اسلامی  انقلاب  تراز  در  آینده 

ضروری است.
وی به لزوم پروژه محور شدن مهر 
جدید  سال  شروع  برای  مهدوی 
شهدای  یادواره  کرد:  تصریح 
دانش  صورت  به  آموز  دانش 
سطح  تا  شود  برگزار  محور  آموز 
هویت  و  دانش آموزان  مشارکت 

بخشی آنها افزایش پیدا کند.
و  آموزش  مدیرکل  کریمیان 
این  در  تهران  شهر  پرورش 
نظام  تدوین  به  اشاره  با  جلسه 
شهر  پرورش  و  آموزش  مسائل 
تهران و راهکارهای آن از رونمایی 
خبر  نزدیک  آینده  در  سند  این 
یادواره  مرداد   ۱۶ افزود:  و  داد 
شهدای دانش آموز شهر تهران در 
محوریت  با  و  بهمن  فرهنگسرای 

دانش آموزان برگزار می شود.
مدرسه   ۵ وضعیت  نیز  ادامه  در 
در  امنایی  هیئت  مدیریت  برای 
قرار  بررسی  مورد  تهران  شهر 
در  سوادی  بی  وضعیت  و  گرفت 
سوادی  بی  عنوان  به  تهران  شهر 

خاموش بررسی شد.
بهرامی مدیرکل آموزش و پرورش 
نیز  تهران  استان  شهرستان های 
به  توجه  لزوم  بر  جلسه  این  در 
دانش آموزان  پرورشی  وضعیت 
تاکید کرد و با اشاره به طرح نماد 
غربالگری  و  نظام شناسائی  افزود: 
نماد  طرح  طریق  از  دانش آموزان 
و  ابزارهای مهم  از  به عنوان یکی 
موثر در زمینه مداخلات موثر و به 

موقع و ارجاع دانش  آموزان است.
مدارس  وضعیت  همچنین 
در  تهران  استان  شهرستان های 
آموزان  دانش  پرورشی،  زمینه 
در معرض خطر و دیگر مشکلات 

بررسی شد.

تاکید استاندار تهران بر تربیت دانش آموزان در تراز انقلاب اسلامی/ 
مقاوم سازی دانش آموزان در ابعاد اجتماعی و فرهنگی اولویت دارد

وزارت  خدمات  و  تجارت  معاون   
برندها،  آفت  اینکه  بیان  با  صمت 
برند  معرفی  غیرقانونی  موسسات 
یکسو  از  باید  گفت:  هستند،  برتر 
مطرح  برندهای  تخریب  مانع 
کشورمان در بازارهای جهانی شده 
و از سوی دیگر به معرفی برندهای 
جهانی  بازارهای  به  ایران  خوب 

کمک شود.
در  شاه میرزایی«  »علیرضا 
و  ثبت  مبانی  تخصصی  همایش 
ارزش گذاری ویژند )برند( و توسعه 
فوق،  بیان مطلب  با  کار،  و  کسب 
بسیاری  تاکید  صمت  وزیر  گفت: 
در  خصوصی  بخش  مشارکت  بر 
در  لذا  دارند.  اجرایی  فعالیت های 
کمیسیون ملی برند نیز سیاست ما 
این است که تمامی امور مربوط به 
برند را با حداکثر مشارکت بخش 

خصوصی دنبال کنیم.
ویژند  ملی  کمیسیون  انتقال  وی 
)برند( از سازمان توسعه تجارت به 
وزارت  کار  و  کسب  خدمات  دفتر 
و  برشمرد  خوبی  اتفاق  را  صمت 
کار  و  کسب  خدمات  دفتر  افزود: 
صمت  وزارت  در  دلیل  این  به 
در  که  خدماتی  تا  شد  تشکیل 
گذشته توسط دولت یا بدون قاعده 
می شد،  ارائه  کارها  و  کسب  به 
خود  توسط  قاعده مند  به صورت 

بخش خصوصی ارائه شود.
وزارت  خدمات  و  تجارت  معاون 
صمت اضافه کرد: یکی از نمونه های 
برندها  ارزش گذاری  خدمات،  این 
بخش  خود  توسط  که  هست 
علاوه  می شود.  انجام  خصوصی 
)برند(،  ویژند  ارزش گذاری  بر 
نیز  تبلیغات  و  برندینگ  خدمات 
انجام  بخش خصوصی  توسط خود 
و  کسب  خدمات  دفتر  و  میشود 
خصوصی  های  مجموعه  این  کار 
بنابراین  می کند.  ساماندهی  را 
انتخاب این دفتر به عنوان دبیرخانه 
دبیرخانه  و  برند  ملی  کمیسیون 
جلب  باعث  تبلیغات،  کمیسیون 
مشارکت بیشتر بخش خصوصی در 

این حوزه خواهد شد.

نقش  اینکه  به  اشاره  با  وی 
دبیرخانه  اداره  صمت،  وزارت 
است  )برند(  ویژند  ملی  کمیسیون 
نیز  اتاق ها  و  متعدد  و دستگاه های 
تاکید  هستند،  کمیسیون  عضو 
حداکثری  واگذاری  بر  علاوه  کرد: 
فعالیت های مربوط به ویژند )برند(، 
و شرکت های خدمات  تشکل ها  به 
همکاری  و  تعامل  کار،  و  کسب 
و  اتاق ها  انجمن ها،  با  هم  خوبی 
مرتبط  سازمان های  و  وزارتخانه ها 
ایجاد  هستند،  کمیسیون  عضو  که 
شده و ارتباط خوبی هم با مجلس 

برقرار شده است.
که  مشکلاتی  بیان  با  شاه میرزایی، 
وجود  دستوری  قیمت گذاری  در 
قیمت گذاری  شد:  یادآور  دارد، 
دستوری باعت میشود همه شرکتها 
را به زور هم قد کنیم یعنی به نفع 
کسی که کمترین سرمایه گذاری در 
برندسازی و کیفیت انجام داده کار 
میکنیم و قیمت محصول آنها را با 
برندهای برتر هم طراز می کنیم که 
متضاد  رقابت،  تئوری های  تمام  با 

است.
علی آبادی،  آقای  کرد:  اضافه  وی 
کوتاه  زمان  همین  در  صمت  وزیر 

اقدامات خوبی  وزارت خود،  دوران 
و  داده اند  انجام  خصوص  این  را 
دستاورد عینی در اصلاح ساختارها 
آن  نمونه  که  است  شده  ایجاد 
ستاد  اختیارات  برخی  تفویض 
تخصصی  کارگروه  به  بازار  تنظیم 
بخش  تشکل های  مشارکت  با 
فعالان  زودی  به  و  است  خصوصی 
آثار آن را خواهند  تولید و تجارت 
قیمت گذاری  بتوانیم  اگر  دید. 
دستوری را تعدیل کنیم، برندهای 
برتر می توانند بر سر کیفیت بالاتر 

محصولات با هم رقابت کنند.
وزارت  خدمات  و  تجارت  معاون 
این  اینکه  به  اشاره  با  صمت 
وزیر  برنامه های  جزو  دیدگاه ها 
صمت بوده که در مجلس ارائه شده 
است، تاکید کرد: در دستور سازمان 
حمایت قرار گرفته که به گونه ای 
شود  تنظیم  قیمت گذاری  ضوابط 
قیمت  با  بتوانند  برندها  برخی  که 
بالاتر محصول خود را عرضه کرده و 
از دید بازرس ها یا عوامل تعزیرات، 
پرونده سازی  برندها  این  برای 

صورت نگیرد.
وی در خصوص برندینگ و تبلیغات 
توضیح داد: در حوزه تبلیغات، هنوز 

به خاطر برخی انحصارها، هزینه های 
بالاتری نسبت به تعرفه های جهانی 
به برندهای کشور تحمیل می شود 
که باید شورای رقابت، مجلس و ... 
به این موضوع ورود کرده و تسهیل 
پرداخت  معقول  هزینه  تا  کنند 
و  کسب  خدمات  دفتر  البته  شود. 
و  شهرداری ها  با  هماهنگی  با  کار، 
بخش های مختلف، تلاش میکند در 
سابر بسترهای تبلیغاتی تسهیلاتی 

را در اختیار برندها قرار دهد.
مورد  در  ادامه  در  شاه میرزایی 
رتبه بندی برندها اظهار کرد: یکی از 
آفات این حوزه، موسساتی است که 
معلوم نیست در کجا ثبت شده اند 
و در حالی که خودشان شناسنامه 
ندارند، اما جشنواره ای برگزار و برند 
برتر را معرفی می کنند! متاسفانه در 
طول سال این جشنواره ها به شکل 
بی حساب و کتاب برگزار می شود و 
بعضا فاقد مجوز هم هستند. کسی 
صرفا  و  ندارد  جایگاهی  خود  که 
دریافت  اساس  بر  و  مالی  انگیزه  با 
به عنوان  را  برند  یک  بیشتر،  پول 
باعث  می کند،  انتخاب  برتر  برند 
تخریب اعتبار برندهای برتر واقعی 

در کشور می شود.

کمیسیون ملی برند در دوره جدید فعال تر شده 
است/ مقابله با تخریب برندهای ملی 



سیاسی
خبر

دولت با برنامه های راهبردی گام های 

مؤثری برای حل مشکلات برداشته 

است

 عضو کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: دولت سیزدهم در شرایط 
بسیار سخت اقتصادی سکان امور را به دست گرفت اما با تدوین 
برای  توانست  خارجی  و  داخلی  ابعاد  در  راهبردی  برنامه های 

برون رفت از وضعیت موجود گام های مؤثری بردارد.
اصغر سلیمی در مورد اقدامات دولت سیزدهم برای رفع مشکلات 
بسیار  شرایطی  در  رئیسی   آیت الله  داشت:  بیان  مردم  معیشتی 
سختی کابینه را تحویل گرفت که کشور از نظر اقتصادی وضعیت 
خوبی نداشت و دولت با برنامه ریزی راهبردی در دو بعُد داخلی و 
خارجی توانست برای برون رفت از وضعیت موجود گام های مؤثری 

بردارد.
با  با بیان اینکه دولت سیزدهم  عضو کمیسیون اقتصادی مجلس 
حل  دنبال  به  کشور  در  تولید  موانع  شناسایی  و  میدانی  حضور 
مشکلات اقتصادی مردم است، افزود: یکی از مؤلفه های بارز این 
دولت حضور میدانی شخص رئیس جمهور و اعضای هیأت دولت 
در صحنه های مهم است که توانستند با مدیریت مستقیم بحران ها 

موجب کاهش مشکلات مردم شوند.
با  خود  تعاملات  توسعه  در  دولت  اقدامات  به  اشاره  با  سلیمی 
ظرفیت های  از  استفاده  با  کرد  تلاش  دولت  گفت:  همسایگان 
کشورهای منطقه ضمن ایجاد امنیت و ثبات در غرب آسیا، موجب 
رشد اقتصادی و افزایش صادرات غیرنفتی کشور شود؛ به طوری که 
با روی کار آمدن دولت سیزدهم و توسعه تجارت خارجی و افزایش 
همکاری های تجاری با کشورهای همسایه میزان تجارت خارجی 

کشور به بالای ۱۰۰ میلیارد دلار رسید.
وی تصریح کرد: تقویت تبادلات تجاری با کشورهای حوزه شرق، 
توسعه تعاملات سیاسی و اقتصادی با کشورهای همسایه و منطقه، 
کاهش تنش ها با برخی از کشورهای حاشیه خلیج فارس و از سر 
گیری روابط با عربستان از دیگر موفقیت های دستگاه دیپلماسی 

دولت سیزدهم است.
در  ایران  عضویت  به  اشاره  با  مجلس  در  سمیرم  مردم  نماینده 
امسال  ماه  تیر  ایران  داشت:  اظهار  شانگهای  همکاری  سازمان 
رسماً عضو این سازمان شد که توان بالایی در زمینه تجارت دارد 
که می  است  اقتصادی جهانی  دوم  رتبه  با  آن  چین  مهمترین  و 
توان با تقویت تعاملات با این سازمان بخشی از نیازهای کشور در 

حوزه های مختلف را حل کرد.
سلیمی با بیان اینکه اغلب کشورهای عضو شانگهای مصرف کننده 
ایران در تولید آن ها نقش مهمی دارد، گفت:  کالایی هستند که 
را  نقل  و  و حمل  تجارت  هزینه  کشورها  این  با  ایران  همسایگی 
کاهش می دهد و این می تواند در رشد و توسعه تجارت ایران و 

رفع تحریم های ظالمانه آمریکا علیه ملت ایران مؤثر باشد.
وی مجموعه عملکرد دولت برای حل مشکلات اقتصادی را موفق 
دانست و گفت: دولت در این زمینه گام های خوبی برداشته و امید 
اقدامات به زودی بر سفره مردم خود را نشان  این  است مجموعه 

دهد و شاهد رشد تولید و مهار تورم در کشور باشیم.

مبارزه با کرونا از نقاط قوت دولت در 

بخش بهداشت و درمان است
دولت  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  عضو   
سیزدهم در حوزه سلامت به ویژه در مهار بیماری کرونا عملکرد قابل قبولی 
ارائه کرد و با تامین به موقع واکسن از تبدیل این بیماری به یک بحران در 

کشور جلوگیری کرد.
سیدمحمد پاکمهر اظهار کرد: عملکرد و فعالیت مثبت دولت سیزدهم در 
در  جامعه  آرامش  و  نیست  پوشیده  کسی  بر  کرونا  منحوس  ویروس  مهار 

خصوص این بیماری حاصل تلاش ها و تدابیر به موقع این دولت است.
وی افزود: با توجه به اهمیت سلامت مردم، دولت سیزدهم از ابتدای روی 
تامین  و  برگزار  سلامت  کارشناسان  با  تخصصی  های  نشست  آمدن  کار 

واکسن را در اولویت های کاری خود قرار داد.
عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: رییس 
جمهور به صورت مرتب جلسه های ستاد کرونا را برگزار و دستورات لازم را 

صادر می کرد تا بساط این بیماری برچیده و آرامش بر جامعه حاکم شد.
وی خاطرنشان کرد: اقدامات سلامت محور دولت محدود به مقابله با کرونا 
نبود بلکه طرح های بهداشتی و درمانی نیز در بسیاری از استان های محروم 

با جدیت دنبال شد.
پاکمهر در بخش دیگری از سخنانش به افزایش جمعیت سالمند در کشور 
و ادامه این روند نیز اشاره کرد و افزود: دولت به حوزه جوانی جمعیت ورود 
کرده است و برنامه های متنوعی در راستای فرزندآوری خانواده ها دارد که 

گام های مثبتی نیز در این زمینه تاکنون برداشته شده است.
وی با بیان اینکه کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی همراه 
دولت بوده و دوران سخت کرونا را با کمک دولت و مردم به سرانجام رساند، 
افزود: کرونا در تعدادی از کشورها به بحران و چالش تبدیل شد اما با تلاش 

های مضاعف دولت و مجلس این چالش مدیریت شد.
نماینده مردم بجنورد در مجلس شورای اسلامی در ادامه به مشکلات کمبود 
اشاره کرد و گفت: در دولت سیزدهم تلاش شد  نیز  دارو در دوران کرونا 
مشکلات  راستا  این  در  که  شود  برطرف  درمان  و  دارو  حوزه  مشکلات  تا 

زیرساختی در استان ها نیز تا حدی برطرف شد.
خوبی  به  را  دارو  کمبود  کرونا  دوران  در  سیزدهم  دولت  کرد:  عنوان  وی 
این  با  و  بود  پیشقدم  نیز  کرونا  واکسن  تهیه  در  همزمان  و  کرد  مدیریت 

دستاوردها نظام سلامت و امنیت کشور به خوبی مدیریت شد.
با کرونا تلاش های  مقابله  برای  استان ها  تمامی  پاکمهر خاطرنشان کرد: 
مضاعفی داشتند که مبارزه با کرونا از نقاط قوت دولت در بخش بهداشت 

و درمان بود.

اسلامی  شورای  مجلس  رئیس   
عرصه  مجاهدان  را  تولیدکنندگان 
برای  گفت:  و  نامید  اقتصادی  جنگ 
رابطه  باید  کشور  مشکلات  حل 
و  شفاف  خصوصی  بخش  با  دولت ها 

این حوزه به رسمیت شناخته شود.
 محمدباقر قالیباف  در جمع اعضای 
در  کشور  کارآفرینان  ملی  مجمع 
مجلس شورای اسلامی افزود: مشکل 
حل  کنیم،  تکرارش  قدر  چه  هر  را 
به  تبدیل  را  آن  باید  بلکه  نمی شود، 
مسئله کرد و در ادامه با طراحی، عقل 

و مشورت آن مسئله را حل کرد.
انقلاب  آینده  برای  امام)ره(  نگرانی 

مسائل اقتصادی بود
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان 
است،  اقتصادی  کشور  چالش  اینکه 
بخش  با  دولت  رابطه  باید  افزود: 
خصوصی  بخش  و  شفاف  خصوصی 
مشکلات  شودتا  شناخته  رسمیت  به 
اول یک  باید  عبارتی  به  کرد.  را حل 
مسئله را به رسمیت شناخت تا حلش 

کنیم.
رئیس قوه مقننه با اشاره به فرمایش 
حضرت امام خمینی)ره( در خصوص 
امام  کرد:  تأکید  کارگران  به  توجه 
دیدار  و   ۱358 سال  در  خمینی)ره( 
به  که  می کنند  توصیه  اصناف  با 
با  کارگران  کنید،  توجه  کارگران 
اگر  شما  هستند.  قانع   کمک  حداقل 
به کارگران برسید، بیش از هر چیزی 
در  امام)ره(  می کنند.  کمک  شما  به 
مهمترین  می فرمایند  صحبت  ادامه 
نگرانی ام برای آینده انقلاب، اقتصادی 
تأکید  امام)ره(  دلیل  به همین  است؛ 
داشتند که مشکلات اقتصادی را حل 

کنید و به آن توجه کنید.
حضرت  همچنین  افزود:  قالیباف 
دارند  تاکید  موضوع  این  به  امام)ره( 
کار  در  آن،  عام  معنی  به  دولت  که 
دهید  اجازه  نکند،  دخالت  اقتصادی 
مردم و بخش خصوصی، خود اقتصاد 
زمین  به  کاری  اگر  کنند.  اداره  را 
ماند و ضرورت کار مردم بود و بخش 
دولت  موقع  آن  نشد،  پیدا  خصوصی 

کار بر زمین مانده را انجام دهد.
کشور  قانونگزاری  دستگاه  رئیس 
تنظیم گر  را  اقتصاد  در  دولت  نقش 
خصوصی  بخش  گفت:  و  کرد  عنوان 
که  بدانیم  باید  ما  و هم  دولت  و هم 
در یک جنگ اقتصادی هستیم و باید 
با  را  آموزشی  پادگان  شبیه  رفتاری 

تولیدکننده داشته باشیم.
وی تصریح کرد: تا این فضا را بر حوزه 
و  نکنیم  حاکم  کشور  در  کارآفرینی 
به  را  اعتماد  و  اجتماعی  این سرمایه 
وجود نیاوریم، اهداف محقق نمی شود.

این  مجاهدان  را  کارآفرینان  قالیباف 
عرصه عنوان کرد و گفت: در این راه 
نباید کم تحمل باشید و وقتی سالم و 
تعُِزُّ  با قدرت کار می کنید، بدانید که 
مَنْ تشََاءُ وَتذُِلُّ مَنْ تشََاءُ بیدک الخیر، 

یعنی آبرو دست این و آن نیست.
ثبات اقتصادی با برنامه هفتم توسعه 

محقق خواهد شد
برنامه  موضوع  به  اشاره  با  وی 
در  حاضر  حال  در  که  توسعه  هفتم 
بررسی  حال  در  تلفیق  کمیسیون 
ظرفیت  کشور  معتقدم  افزود:  است، 
های زیادی دارد که در یک برنامه پنج 
ساله قادریم به ثبات اقتصادی برسیم؛ 
توان  نمی  اقتصادی  ثبات  بدون  البته 
به رشد اقتصادی رسید زیرا ابتدا باید 
ثبات را به اقتصاد برگردانیم تا بتوانیم 

یک رشد جهشی داشته باشیم.
رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره 
قانون  گفت:  ناترازی ها  موضوع  به 
پنج  حدود  به  مربوط  مرکزی  بانک 

دوره  چهار  در  البته  است؛  قبل  دهه 
قانون  شد  تلاش  مجالس،  گذشته 
بانک مرکزی را اصلاح کنند، که این 
میسر نشد. اما مجلس یازدهم واقعاً با 
زحمت پای کار ایستاد و این طرح به 
تصویب رسید اکنون در مراحل نهایی 

است.
تعیین  برای  مجلس  برنامه  از  وی 
نیز  عامل  بانک های  قانون  تکلیف 
کار  اکنون  یادآور شد:  و  سخن گفت 
تکلیف  تعیین  بانک،  حوزه  در  دوم 
این  که  است  عامل  بانک های  قانون 
و  آمده  مربوطه  از کمیسیون  موضوع 

در صحن بررسی خواهد شد.
مشکلات  به  اشاره  با  قالیباف 
این  خودروسازی خاطرنشان کرد: در 
صنعت  به شدت عقب افتاده هستیم. 
قالب  در  تا  ایستاده ایم  مجلس  در 
مشخص،  زمان  در  مدون  برنامه  یک 
انرژی  و  برق  آب،  بانک،  در  ناترازی 

رفع شود.

قالیباف: تولید کنندگان مجاهدان عرصه 
جنگ اقتصادی هستند

خبر

پروژه انزوای ایران با توسعه روابط 
خارجی در دولت سیزدهم شکست 

خورد

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با بیان اینکه پروژه انزوای 
آفریقا و آمریکای  با کشورهای منطقه،  با توسعه روابط  را  ایران توسط غرب 
لاتین شکست خورده، عضویت جمهوری اسلامی در شانگهای را نمونه ای از 

خنثی سازی نقشه های غرب علیه کشورمان دانست.
محمود عباس زاده مشکینی درباره نتیجه دیپلماسی اقتصادی و سیاسی دولت 
سیزدهم اظهار داشت: دیپلماسی خارجی معنای کلی دارد و شامل دیپلماسی 
دولتی، پارلمانی و حزبی است که موفقیت در مجموع آنها در حل مشکلات 

داخلی و خارجی بسیار اثرگذار است.
اینکه دولت  بیان  با  و سیاست خارجی مجلس  امنیت ملی  عضو کمیسیون 
با کشورهای  ارتباط  در  ارزشمندی  فعالیت های  اخیر  دو سال  سیزدهم طی 
آسیایی، آفریقایی و آمریکای لاتین انجام داده است، افزود: دانش فنی متخصصان 
مختلف  حوزه های  در  کشور  تولیدات  و  صنعتی  نفتی،  بخش های  در  ایرانی 
ارزنده ای ست که در مدت  از جمله ظرفیت های  کشاورزی، صنعتی و دفاعی 
فعالیت این دولت به دیگر کشورها صادر شد و بر وزن دیپلماسی سیاسی و 

اقتصادی کشور افزود.
عباس زاده  مشکینی با بیان اینکه دولت گام های مهم و اساسی در توسعه روابط 
با دیگر کشورها و رفع کدورت ها برداشته است، یادآور شد: دولت در حالی از 
دو سال گذشته کار اجرایی کشور را بر عهده گرفت که روابط ایران با برخی 
کشورها خصوصاً همسایگان و کشورهای منطقه نظیر عربستان، یمن، جمهوری 

آذربایجان، ترکمنستان مخدوش بود.
وی ادامه داد: از زمان آغاز به کار دولت، بهبود روابط با کشورهای منطقه و نگاه 
به شرق در دستور کار قرار گرفت و بسیاری از مسائلی که از گذشته باقی مانده 

بود، حل شد.
نماینده مردم تهران در مجلس با بیان اینکه اقدامات دولت در سیاست خارجی 
و سازش کشورهای  اسلامی  منزوی سازی جمهوری  پروژه  به شکست  منجر 
منطقه با رژیم صهیونیستی شد، خاطرنشان  کرد: مسئولان دولت های یازدهم 
و دوازدهم براین باور بودند که راهکار حل مشکلات کشور ارتباط با آمریکاست و 
این ذهنیت و رویکرد در بیشتر وزارتخانه ها از جمله نفت، صنعت و معدن و سایر 

نهادهای دولتی استوار بود که به کشور ضربه زد.
عباس زاده مشکینی ادامه داد: دولت سیزدهم اما ارتباط با کشورهایی که زخم 
خورده از آمریکا بودند را افزایش داد تا با وجود تبلیغات ایالات متحده و رژیم 
صهیونیستی برای منزوی کردن ایران، بیشتر کشورهای منطقه و حتی آمریکای 
لاتین فعالیت سیاسی و اقتصادی با جمهوری اسلامی را در دستور کار خود 

قرار دهند.
وی با اشاره به عضویت جمهوری اسلامی ایران در سازمان همکاری های شانگهای 
یادآور شد: عضویت ایران در شانگهای تحول بزرگی در فضای سیاسی و اقتصادی 
کشور و جهان رقم می زند و تمام نقشه های غرب علیه ایران را نقش بر آب 

می کند.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با اشاره به تقویت روابط 
ایران با روسیه در دولت سیزدهم یادآور شد: ایران توانست با تقویت دیپلماسی 
بین المللی از ظرفیت همسایگان و کشورهای منطقه به بهترین شکل استفاده 
کند و روابط خود را با برخی کشورهای عربی حاشیه خلیج فارس و همسایگان 

شمالی دریای خزر بهبود بخشد.
عباس زاده مشکینی حضور جمهوری اسلامی ایران در آمریکای لاتین و آفریقا 
را علاوه بر دستاورد اقتصادی،  دارای دستاورد سیاسی دانست و گفت: حضور ما 
در حیات خلوت آمریکا پیام روشن افزایش قدرت ایران در برابر غرب را دارد؛ تا 
آنجا که امروز ایران در ونزوئلا در صدور علم و ساخت پالایشگاه نفتی فعال است.

وی تصریح کرد: دیپلماسی دولت سیزدهم هرچند معقولانه است اما کاستی هایی 
هم دارد که با درس گرفتن از آن می تواند ادامه راه را با یک برنامه ریزی درست، 

بهتر طی کند تا منشاء تحولات مهمی در این حوزه شود.

ساخت پالایشگاه فراسرزمینی از موفقیت های 
دولت سیزدهم در صادرات فناوری است

نایب رییس کمیسیون انرژی مجلس ونزوئلا از جمله کشورهایی است که 
وزارت نفت از آغاز فعالیت خود در دولت سیزدهم، طراحی و اجرای پروژه 
در حقیقت  داده که  قرار  کار  در دستور  را  فراسرزمینی  پالایشگاه  ساخت 

موفقیت در صادرات فناوری محسوب می شود.
هادی بیگی نژاد گفت: ایران جزو معدود کشورهایی است که قدرت پالایشگاه 
سازی دارد و امروز برای دیگر کشورها پالایشگاه می سازد یا آن پالایشگاه 

را احیاء می کند.
نایب رییس کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی فعالیت دولت سیزدهم 
در حوزه نفت و انرژی در دیگر سرزمین ها را تحولی جدید عنوان کرد و گفت: 
این سیاست سبب استحکام روابط با دیگر کشورها از جمله ونزوئلا می شود.

معدنی،    حوزه  در  مستعد  کشور  یک  ونزوئلا  اینکه  بر  تاکید  با  نژاد  بیگی 
این ظرفیت  از  اسلامی  است که جمهوری  پتروشیمی  و  نفتی  کشاورزی، 
استفاده می کند، ادامه داد: تعدادی از اعضای کمیسیون انرژی برای اطمینان 
از فعالیت وزارت نفت، به ونزوئلا سفر کرده و از نزدیک ساخت پالایشگاه 
فراسرزمینی در ونزوئلا و اقداماتی که مهندسان ایرانی در این کشور انجام 

می دهند،   مشاهده کردند.
ادامه داد: میعانات گازی  وی در توضیح روندکاری وزارت نفت در ونزوئلا 
توسعه  بسترهای  بتوانیم  میزان  به هر  و  پالایش می شود  ونزوئلا  در  ایران 
نفتی و گازی ایران را در سایر کشورها فراهم کنیم به سود ایران و کشورهای 

مقصد است.
عضو هیات رییسه کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه 
تمام مبالغ فروش نفت به کشور باز می گردد، یادآور شد: جمهوری اسلامی 
ایران به هر میزان به کشورهای مختلف از جمله ونزوئلا نفت بفروشد، مبالغ 
حاصله به کشور باز می گردد و باید به افرادی که اقدامات موثر دولت در حوزه 

نفتی و گازی را تخریب می کنند گفت که دست کم آزاده باشید.
چبیگی نژاد ادامه داد: مخربان گسترش روابط انرژی میان ایران و ونزوئلا 
به دنبال مقابله به مثل مانند دوران برجام هستند که دستاوردی جز صفر 

برای کشور نداشت.
مسائل  در  ونزوئلا  و  ایران  ارتباطات  توسعه  افزایش  کرد:  خاطرنشان  وی 
ارزشمند  بسیار  دارو  و  فراسرزمینی،  پوشاک  اقتصادی،   کشاورزی، کشت 
است و منتقدان به جای نقد غیرمنصفانه می توانند برای توسعه روابط در این 

حوزه ها راهکار پیشنهاد دهند.
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از سوی معاون اقتصادی وزارت خارجه؛

توافقات تجاری میان ایران و پاکستان تشریح شد

امور  وزارت  اقتصادی  دیپلماسی  معاون   
صورت  تجاری  توافقات  تشریح  در  خارجه 
ایران و پاکستان، گفت: درپی  گرفته میان 
پاکستان  با  تجاری  مبادلات  افزایش حجم 
تحقق  و  هستیم  دلار  میلیارد   5 رقم  به 
حجم تجاری ۱۰ میلیارد دلاری را پیگیری 

می کنیم.
اقتصادی  دیپلماسی  معاون  صفری  مهدی 
حسین  با  همراه  که  خارجه  امور  وزارت 
سر  به  پاکستان  سفر  در  امیرعبداللهیان 
اعزامی  خبرنگار  با  گفت وگو  در  می برد 
سیاست خارجی ایرنا درباره برنامه دو کشور 
برای افتتاح 5 بازارچه مرزی میان ایران و 
با  ما  مهم  مسائل  از  یکی  گفت:  پاکستان 
پاکستان موضوع تجارت است و ما تجارت 

با این کشور را بر مبنای تهاتر گذاشته ایم.
امور  وزارت  اقتصادی  دیپلماسی  معاون 
سفر  این  در  اینکه  به  اشاره  با  خارجه 
را  پاکستان  و  ایران  میان  تهاتر  مکانیسم 
طرف  برای  که  حال  گفت:  کردیم،  تعریف 
پاکستانی این موضوع تفهیم شد می توانیم 

تهاتر با پاکستان را افزایش دهیم.
صفری تصریح کرد: آنها تصور می کردند تهاتر 
به این معنی است که هر کسی که کالایی را 
می خرد همان طرف هم باید کالایی را صادر 
کند، اما پس از آنکه مکانیسم تهاتر را تفهیم 
کردیم آنها گفتند که وزارت اقتصاد پاکستان 

پیگیر این موضوع خواهد شد.
وی افزود: بیزینس کوچکتر از این موضوع 
بحث بازارچه های مرزی است که چند وقت 
پیش هم ما شاهد افتتاح یکی از 5 بازارچه 
مشترک مرزی میان ایران و پاکستان بودیم 
تعداد  که  هستیم  موضوع  این  دنبال  به  و 

بازارچه های مرزی فعال را افزایش دهیم.
امور  وزارت  اقتصادی  دیپلماسی  معاون 

حجم  افزایش  دنبال  به  ما  گفت:  خارجه 
تبادل تجاری با پاکستان به رقم 5 میلیارد 
آن،  از  پس  ما  بعدی  قدم  و  هستیم  دلار 
در  دلار  میلیارد   ۱۰ تجاری  حجم  تحقق 

سال است.
صفری گفت: ما با طرف پاکستانی بر اساس 
اقدام صحبت کرده  برنامه  و  راه  نقشه  یک 
ایم و آنها هم پذیرفته اند که حجم تبادلات 
افزایش  را  ایران  با  تجاری  همکاری های  و 
دهند به طور مثال یک زمانی کامیون های 
ما صرفاً تا لب مرز می آمدند و این وضعیت 
تا دوران کرونا بود، اما طرف پاکستانی قبول 
کرد که دیگر ماشین های ما لب مرز نمانند و 

تا کویته پیش بروند.
وی افزود: دوشنبه هفته آینده هم نشست 
پاکستان  و  ایران  میان  راهداری  کمیته 
ماشین های  آن  از  پس  تا  می شود  تشکیل 
مرز  لب  دیگر  ایران  سمت  از  اعزامی 
نمی مانند و تا پاکستان پیش می روند و این 

را می توان یک قدم مثبت دانست.
امور  وزارت  اقتصادی  دیپلماسی  معاون 
در  دیگر  مثبت  قدم  اینکه  بیان  با  خارجه 
گفت وگوها با طرف پاکستانی بحث مرتفع 
کامیون های  سوخت  کارت  مشکل  شدن 
مسیر  ادامه  ترکیه  تا  بتوانند  که  بود  آنها 
دهند، تصریح کرد: مطلب دیگر در خصوص 
همکاری های هوایی میان ایران و پاکستان 
تا چند  رابطه گفتند  این  آنها در  است که 
روز دیگر دولت توافق نامه ای را امضا می کند 
که اگر تصویب شود که احتمالش هم زیاد 
است شاهد افزایش پروازها میان پایتخت ها 
و البته شهرهای ایران و پاکستان به یکدیگر 

خواهیم بود.
باید  ما  خصوص  این  در  داد:  ادامه  وی 
مستقیم  پرواز   5 الی   ۴ هفته ای  حداقل 

البته  و  پایتخت ها  میان 
به مشهد داشته باشیم تا 
بحث گردشگری زیارت و 
این راستا  سلامت هم در 

رونق بگیرد.
صفری گفت: در این سفر 
مختلف  زمینه های  در 
مالی، بانکی، انرژی، حمل 
زمینی،  و  هوایی  نقل  و 
با  کشاورزی  و  گمرکات 
توافقات  پاکستانی  طرف 

خوبی به عمل آمد.
دیپلماسی  معاون 
امور  وزارت  اقتصادی 
طرح  به  اشاره  با  خارجه 
تجاری  جامع  همکاری های 
میان ایران و پاکستان، اظهار داشت: امروز 
این سند توسط وزرای امور خارجه ایران و 
پاکستان به امضا رسید که می تواند به عنوان 
نقشه راه همکاری های تجاری دو کشور به 

حساب آید.
تجاری  تبادلات  حجم  کرد:  تاکید  صفری 
میان ایران و پاکستان در حال حاضر دو و 

نیم میلیارد دلار هست.
امور  وزارت  اقتصادی  دیپلماسی  معاون 
خارجه گفت: موانعی بر سر راه افزایش حجم 
تبادلات تجاری میان ایران و پاکستان وجود 
داشته که از جمله آنها موضوعات گمرکی، 
این  بود که  مرزی، حمل و نقل و سوخت 

مشکلات رفع شد.
موضوعات  اوقات  برخی  کرد:  بیان  صفری 
تقلیل  باعث  می تواند  کوچک  موانع  و 
موانع رفع شده  این  اما  تجارت کلی شود، 
دو  تجاری  تبادلات  حجم  که  امیدواریم  و 

طرف به 5 میلیارد دلار هم برسد.
مسائلی  من  اعتقاد  به  کرد:  تصریح  وی 
راه  سر  بر  مانعی  تحریم  و   FATF مانند 
نبود  پاکستان  و  ما  تجاری  اهداف  تحقق 
بلکه یکی از مشکلات ما بحث تعرفه ها بوده 
که مکانیسم آن مشخص نبوده و مشکلات 
مرزی و حمل و نقلی نیز تاثیرگذار بوده که 

البته بسیاری از انها رفع شده اند.
امور  وزارت  اقتصادی  دیپلماسی  معاون 
خارجه بیان داشت: برخی اوقات مشکلات 
کوچکی میان دو کشور ناشی از سوء تفاهم 
است که حتماً باید رودررو و حضوری مورد 
بحث و تبادل نظر قرار بگیرد تا مرتفع شود 
جمله  از  موضوعات  برخی  به  ارتباطی  و 

FATF ندارد.
صفری گفت: ما تلاش می کنیم کوتاه ترین 

و به صرفه ترین راه را با هزینه پایین تر برای 
صادرات کالا و محصولات تجار ایرانی فراهم 

کنیم.
وی افزود: دیپلماسی اقتصادی فقط موضوع 
بانکی،  مختلف  موضوعات  نیست  تجارت 
و  فنی  خدمات  صدور  نقل،  و  حمل  مالی، 
مهندسی، انرژی و پالایشگاه ها، گردشگری و 
موضوعات دیگری است که تمام این موارد 
پاکستانی  طرف  با  گفتگوها  و  جلسات  در 

مورد بحث قرار گرفته است.
وزارت  اقتصادی  دیپلماسی  معاون 
موضوع  اهمیت  به  اشاره  با  خارجه  امور 
گردشگری  خصوص  به  و  گردشگری 
سلامت، اظهارداشت: مطمئن باشید ما اگر 
یک حمل و نقل هوایی منظم داشته باشیم 
همچون کشورهای همسایه در حاشیه خلیج 
فارس، حداقل هفته ای یک تا دو پرواز برای 

گردشگری سلامت خواهیم داشت.
رو  نکته  این  باید  البته  داد:  ادامه  صفری 
هم لحاظ کنیم که بعد از باز شدن موضوع 
کشورهای  با  که  ایران  برای  گردشگری 
مختلفی از جمله چین اتفاق افتاده و تعداد 
یافته  افزایش  ملاحظه ای  قابل  طور  به  آن 
است. ما ظرفیت و امکانات زیادی در برخی 
خارجی  گردشگران  پذیرش  برای  شهرها 
مانند  خود  زیرساخت های  باید  و  نداریم 

اقامتگاه ها و هتل ها را افزایش دهیم.
باید  ما  که  مطلب  این  بر  تاکید  با  وی 
پذیرش  جهت  لازم  زیرساخت های 
تاکید  کنیم  فراهم  را  خارجی  گردشگران 
به  چین  کشور  از  که  می دهم  قول  کرد: 
وارد  گردشگر  هزار   3۰۰ سال  هر  تنهایی 
هزار   ۱۰ این ها  از  کدام  هر  و  شود  کشور 
دلار در کشور بخواهند هزینه کنند آن وقت 
ببینید چه درآمد ارزی نصیب ما خواهد شد.

امور  وزارت  اقتصادی  دیپلماسی  معاون 
و کالاهای  برخی محصولات  خارجه گفت: 
صنایع  و  زیورآلات  فرش،  جمله  از  ایرانی 
بسیار  خارجی  گردشگران  برای  ما  دستی 

جذاب و قابل احترام است.
صفری بیان داشت: امروز چینی ها ثروتمند 
شدند و به دنبال کالاها و اشیای لوکس و 
گران قیمت می گردند که در همین رابطه 
می توان این مثال را آورد که سال گذشته 
یک نفر ۱۴۰ هزار قطعه فرش ایرانی را به 

چین صادر کرده است.
وی خاطرنشان کرد: شما حساب کنید اگر 
ما بتوانیم خوب و با جدیت در این موضوع 
اقدام کنیم سالی یک میلیون قطعه فرش 

می توان به چین صادر کرد.



انرژی
اخبار

رییس سازمان انرژی اتمی: سهم برق 
هسته ای از برق کشور ۲۰ هزار مگاوات 

تعیین شده است

 رییس سازمان انرژی اتمی با بیان اینکه سهم صنعت هسته ای از 
تولید برق کشور ۲۰ هزار مگاوات تعیین شده است، گفت: این سهم 

هم منطقی است و پشتوانه اطلاعاتی وجود دارد.
ایرنا، محمد اسلامی روز چهارشنبه در  به گزارش خبرنگار سیاسی 
اینکه سهم  با بیان  حاشیه جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران، 
برق هسته ای از برق کشور ۲۰ هزار مگاوات تعیین شده است، گفت: 
این سهم هم منطقی است، هم مطالعه شده و هم پشتوانه اطلاعاتی 

اش وجود دارد.
وی ادامه داد: برای عملیاتی کردن سهم برق هسته ای باید مکان یابی 
می کردیم؛ اولا به دلیل بزرگی این نوع نیروگاهها باید حتما نزدیک 
در  راکتور  کردن  برای خنک  نیاز  مورد  آب  تا  احداث شود  سواحل 
دسترس باشد و ثانیا به لحاظ اقلیمی و زیرساختی باید در مکانی باشد 

که به شبکه برق کشور متصل شود.
پنج ساحل  مکان یابی  به  اشاره  با  ایران  اتمی  انرژی  سازمان  رییس 
دریایی برای احداث نیروگاه هسته ای افزود: در استان های خوزستان، 
سیستان و بلوچستان، هرمزگان و بوشهر شرکت های مورد نیاز احداث 
نیروگاه برق هسته ای تاسیس و مطالعاتش آغاز و مذاکراتش انجام و 

زمین های مورد نیازش خریداری شده است.
اسلامی افزود: نیروگاههای کارون در استان خوزستان در همان محلی 
که قبل از انقلاب عملیات اجرایی انجام شده بود، با استفاده حداکثر 
از ساخت داخل مجددا در همان محل مورد استفاده قرار گرفته است.

احداث  برای  اتمی  انرژی  به سیاست سازمان  اشاره  با  ادامه  در  وی 
نیروگاههای کوچک مقیاس، گفت: وضعیت کار در این نیروگاههای 
متفاوت است. دنیا نیروگاههای کوچک را به صورت سِری در قالب 
شرکتهای بزرگ در دست طراحی دارند. ما نیز چند سال است که در 
این زمینه کار کردیم و از آنجا که در فناوری تولیوم به نتیجه رسیدیم 
و می توانیم در تولویم و سدیم نیروگاه کوچک داشته باشیم. در حال 
حاضر ساخت نیروگاه یک مگاواتی را دستور کار داریم تا بعد از عبور 

از طرح آزمایشی بتوانیم آن را به تولید انبوه برسانیم.

زارع پور: اگر سکویی تخلف کرد، نباید 
خدمت رسانی متوقف شود

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: سیاست دولت این است که 
اگر سکویی تخلف کرد، خدمت رسانی سکو نباید متوقف شود

ایرنا، عیسی زارع پور در حاشیه جلسه  به گزارش خبرنگار سیاسی 
هیات دولت در جمع خبرنگاران اظهار داشت: تمام کسب وکارها و 
سکوها باید خود را ملتزم به رعایت قانون بدانند اما اگر چند کارمند 
دست به اقدام خلاف قانونی زده و هنجارشکنی کردند نباید به خاطر 
آنان یک سکو و یک کسب و کار که به هزاران نفر خدمات ارائه می 

کند، تعطیل شود.
وی با بیان اینکه ما اعتقاد داریم که همه سکوها و شرکت های حوزه 
ارتباطات و فناوری اطلاعات باید ملتزم به قانون باشند و با هرگونه 
داشت:  اظهار  شود،  برخورد  باید  قانون  اقدام خلاف  و  هنجارشکنی 
روز گذشته سازمان نظام صنفی رایانه ای تهران نیز نامه ای خطاب به 
بنده به عنوان رئیس کارگروه ویژه اقتصادی دولت نوشت و اعلام کرد 
که تمام سکوها و کسب وکارهای فضای مجازی ملتزم به قانون بوده 
و خود را مقید به رعایت قوانین جمهوری اسلامی ایران می دانند و 

هرگونه هنجارشکنی را بر نمی تابند.
عده  توسط  قانونی  اقدام خلاف  و  هنجارشکنی  اگر  کرد:  اظهار  وی 
با  باید  افتاد، چگونه  اتفاق  یک شرکت  یا  یک سکو  کارکنان  از  ای 
آن برخورد کرد؛ بحثی که مطرح است این بوده که آیا باید آن سکو 
گونه  به  یا  کنیم  تعطیل  کارکنانش  از  نفر  چند  تخلف  خاطر  به  را 
ای دیگر می توان مدیریت کرد. سکویی که بعضا چند صد برابر آن 
کارکنان متخلف، پرسنل دارد و از طرف دیگر به هزاران نفر خدمات 
با  باید  که حتما  داریم  تاکید  هم  ما  تعطیل شود؟  باید  رساند،  می 
فناوری  و  ارتباطات  وزیر  شود.  برخورد  هنجارشکن  و  متخلف  افراد 
اطلاعات در ادامه تصریح کرد: اما آیا راهکار آن این بوده که این سکو 
را کلا خاموش کنیم. ما اعتقاد داریم این راهکار درست نبوده و باید با 
افراد هنجارشکن و متخلفان و مدیران آنان برخورد شود. باید متقاعد 
که  کنند  مراقبت  خود  محیط  در  و  شده  قانون  رعایت  به  ملتزم  و 
هنجارشکنی صورت نگیرد اما خدمت گذاری خود سکو نباید متوقف 

شود. این سیاست دولت بوده و ما این مسیر را دنبال خواهیم کرد.
وزیر ارتباطات همچنین در پاسخ به سوال دیگری درباره صدور سیم 
کارت برای اتباع سایر کشورها گفت: مشکلی برای صدور سیم کارت 

به اتباع بیگانه وجود ندارد.
زارع پور درباره استفاده مردم از فیلترشکن ها نیز اظهار داشت: نظر ما 
درباره فیلترشکن ها این است که کسی برای انجام کارهایش نیازی به 
فیلترشکن نداشته باشند؛ روزانه پیگیر هستیم تا مسیر دسترسی مردم 

به خدمت تسهیل شود.

میادین  به  اشاره  با  نفت  وزیر   
با  ایران  گازی  و  نفتی  مشترک 
خلیج  حوزه  در  همسایه  کشورهای 
فارس گفت: ذره ای از حق ایران در 
کوتاه  آرش  میدان  از  برداری  بهره 

نمی آییم.
ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
جواد اوجی روز چهارشنبه درحاشیه 
خبرنگاران  به  دولت  هیات  جلسه 
فارس  خلیج  در  نفت  وزارت  گفت: 
حوزه  در  مشترکی  های  همکاری 
انجام  تفاهم های  با  و  دارد  نفتی 
شده بهره بردای از آن در حال انجام 

است.
وزیر نفت درباره میدان آرش که بین 
ایران و کویت مشترک است، تصریح 
کویت  کشور  به  باره  این  در  کرد: 
میادین  مانند سایر  اعلام کردیم که 
از  تا  داریم  را  آمادگی  این  مشترک 
بهره  مشترک  صورت  به  میدان  این 
جمهوری  را حق  آن  و  کنیم  بردای 

اسلامی ایران می دانیم.

وی افزود: اگر کشور کویت علاقه ای 
تکلیف  ما  ندارد،  همکاری  این  به 
این  از  ذره ای  و  می دانیم  را  خود 

موضوع کوتاه نخواهیم آمد.
نیازمند  بانکی  سوخت  کارت  ایجاد 

فراهم شدن زیرساخت ها است
سوخت  کارت  درباره  نفت  وزیر 
سوخت  کارت  کرد:  عنوان  بانکی 
طریق  از  پایلوت  صورت  به  بانکی 
به  ولی  انجام شده  از جایگاه ها  یکی 
نیاز  در کشور  زیرساخت گسترده ای 
وزارت  بر  علاوه  باره  این  در  و  دارد 
وزارت  و  بانکی  شبکه  باید  نفت 

اقتصاد پای کار باشند.
وی درباره اینکه با اجرای این تغییر، 
خواهد  افزایش  بنزین  قیمت  آیا 
قیمت  در  خیر  کرد:   تصریح  یافت، 
با  امیدواریم  و  ندارد  اثری  بنزین 
صورت  به  زیرساخت ها  شدن  فراهم 
نهایی  بانکی  سوخت  کارت  فراگیر 

شود.
دولت  پایان  تا  مشعل  گازهای  همه 

جمع آوری و تعیین تکلیف می شوند
وزارتخانه  این  اقدامات  درباره  اوجی 
به  فلر  گازهای  آوری  جمع  برای 
در  شد:  یادآور  ملی  ثروت  عنوان 
بسیار  اقدامات  سیزدهم  دولت 
گازهای  آوری  جمع  برای  را  مثبتی 
که  می دانید  البته  دادیم.  انجام  فلر 
و  نفت  تولید  با  همراه  گازها  این 
میعانات نفتی و پالایشگاه های گازی 

استخراج می شوند.
وزیر نفت با بیان اینکه در وزارتخانه 
مشکل  گازهای  پروژه های  همه 
کرد:  اضافه  شدند،  تکلیف  تعیین 
انجام  باره  این  در  ریزی لازم  برنامه 
شده و در این مدت ۲ پروژه به بهره 
با  آنها  از  یکی  که  رسیدند  بردای 
حضور رییس جمهور بود که ان جی 
هویزه  گازی  مجموعه  در   ۳۱۰۰ ال 
را  کارون  غرب  ها  گازی  که  است 

جمع آوری می کند.
که  ریزی  برنامه  با  داد:  ادامه  وی 
بنا  است،  داده  انجام  نفت  وزارت 

همراه  که  مشعل  گازهای  داریم 
میادین است تا پایان دولت سیزدهم 

جمع آوری کنیم.
فاز ۱۱ پارس جنوبی پس از ۲۰سال 

آماده بهره بردای است
خوب  خبر  یک  به  اشاره  با  اوجی 
پارس  فاز  آخرین  گفت:  کشور  برای 
جنوبی که فاز ۱۱ است و مهمترین 
جنوبی  پارس  فاز  ترین  مرزی  و 
سال   ۲۰ حدود  شود،  می  محسوب 
برای انجام آن تمدید قرارداد صورت 
دولت  در  خوشبختانه  اما  می گرفت. 
این  عملیات   ۱۰۰ تا  صفر  سیزدهم 
این  از  بردای  بهره  و  شد  انجام  فاز 
فاز با حضور آقای رییس جمهور در 

دستور کار قرار دارد.
تا   ۱۲ بین  اینکه  بیان  با  نفت  وزیر 
میدان  از  مکعب  متر  میلیون   ۱۵
پارس جنوبی در فاز ۱۱ بهره برداری 
این  تا ۱۰۰  خواهد شد،  گفت: صفر 
فاز در دولت سیزدهم انجام شد و ۳ 
سال زودتر از برنامه ریزی به نتیجه 

رسید.
سیستم  نصب  برای  محل   ۱۵۴

میترینگ  ها شناسایی شده است
شده  انجام  کارهای  درباره  وی 
سیستم  نصب  در  نفت  وزارت 
اندازه گیری  میترینگ ها)سیستم 
گفت:  سیالات(  جرم  یا  حجم 
از  یکی  همیشه  میترینگ ها 
نظارتی  دستگاه های  دغدغه های 
بوده است و در قانون بودجه ۱۴۰۲ 
اعتبار  تومان  میلیارد   ۸ به  نزدیک 
پایین  بالادستی،   بخش  در  آن  برای 
نفتی  فراوردهای  و  نفت  گاز،   دستی 

و گازی دیده شده است.
نقطه   ۱۵۴ کرد:  خاطرنشان  اوجی 
توسط همکاران برای نصب میترینگ 
به  امیدواریم  که  شده  شناسایی  ها 

صورت جد نصب آنها انجام شود.

وزیر نفت: از حق ایران  در میدان آرش 
کوتاه نمی آییم

گزارش

مدیریت مصرف برق و نگاه ویژه به 
واحدهای تولیدی

 کارشناسان بر این باورند که مدیریت مصرف در ۲ سال گذشته موجب 
عبور کشور از بحران کمبود برق شده و امسال علاوه بر تحقق این هدف، 
با نگاه ویژه صنعت برق به واحدهای تولیدی،  این واحدها نبز با کمترین 

آسیب مواجه شده اند.
بر اساس برنامه های توسعه پنجم و ششم برای عبور از بحران برق در 
فصول گرم سال باید ظرفیت نیروگاهی کشور افزایش می یافت اما اعمال 
تحریم های ظالمانه مانع دستیابی به این هدف در دولت   های یازدهم و 
بویژه  از سوی دیگر گرمای کم سابقه چندسال گذشته  و  دوازدهم شد 

امسال، مصرف برق در کشور را بشدت افزایش داد.
کارشناسان صنعت برق بر این باور بودند که بدون افزایش قابل توجه 
در  برق  بحران  از  نمی توان  مصرف  مدیریت  و  الکتریکی  انرژی  تولید 
فصول گرم سال عبور کرد ولی سیاست های دولت سیزدهم نشان داد 
که مدیریت مصرف درست، نقش بسزا و همسنگ با افزایش تولید در 

تامین برق کشور دارد.
مدیریت صنعت برق در ۲ سال گذشته نشان داد که بهترین و کوتاه ترین 
و شاید تنهاترین راه برای عبور از شرایط پرُچالش کاستی برق در کشور 
مدیریت مصرف است و این مولفه همپای افزایش تولید می تواند، چالش 

مورد نظر را مرتفع سازد.
سال گذشته محدودیت هایی برای مصرف برق در واحدهای صنعتی در 
ماه های گرم سال اعِمال شد که هرچند از محدودیت های سال قبل  از 
آن کمتر بود ولی کاربرد این سیاست ها موجب کاهش تولید در برخی از 
صنایع برق برَ شد و کشور را با مشکلاتی در زمینه کاهش تولید در صنایع 

بویژه فولاد و سیمان مواجه ساخت.
برق  توزیع  آن جمله شرکت  از  و  برق  توزیع  سال گذشته شرکت های 
اصفهان با انعقاد تفاهمنامه هایی با بخش های اداری، صنعتی و کشاورزی 
نسبت به اعمال خاموشی های از پیش تعیین شده با تعامل در باره ساعات 
اعمال خاموشی ها اقدام کردند تا کمترین ضرر و زیان بابت بی برقی به 

مشترکان برسد.
از خرداد امسال تاکنون با تمهیدات اندیشیده شده وزارتخانه های نیرو و 
صمت در باره تأمین برق صنایع در تابستان ۱۴۰۲، انرژی مورد نیاز بیش 
از ۹۰ درصد از واحدهای صنعتی و تولیدی کشور، بدون هیچ محدودیتی 

تأمین شده است.
برنامه تأمین برق صنایع کشور، تابستان امسال با هدف تولید حداکثری 
و  فنی صنایع  گرفتن محدودیت های  نظر  در  و  تولید"  "رُشد  در سال 
ملاحظات کنترل بازار محصولات و با بهره گیری از تجربه پارسال با تقسیم 

بندی مصرف کنندگان برق در صنایع به سه گروه تدوین و ابلاغ شد.
شامل  گروه)الف(  تولیدکنندگان  همه  برق  ابلاغی،  طرح  اساس  بر 
واحدهای صنعتی کوچک و واحدهای صنفی- صنعتی بویژه کارگاه های 
تولیدی کوچک که بیش از ۹۰ درصد کل واحدهای صنعتی و تولیدی 
هیچ  بدون  می شوند،  شامل  را  صنعتی(  واحد  هزار   ۵۸۰ کشور)حدود 

محدودیتی تأمین شد.
در  مستقر  صنعتی  واحدهای  شامل  گروه)ب(  تولیدکنندگان  برق 
شهرک های صنعتی و واحدهای صنعتی خارج از این شهرک ها با دیماند 
بیش از ۵۰۰ کیلووات نیز از ۲۰ خرداد تا امروز در شش و نیم روز هفته 

بطور کامل فراهم شد.
بر اساس تفاهمنامه اداره برق با تولیدکنندگان گروه)ب(، اجرای این طرح 
تا ۱۷ شهریور امسال ادامه خواهد داشت و تنها نصف روز در هر هفته و 
از ساعت ۱۱ تا ۲۳، برق این واحدهای صنعتی قطع می شود و آنها در 

برنامه های مدیریت مصرف مشارکت می کنند.
تولیدکنندگان گروه)ب( امکان جبران این محدودیت نصف روز و تحقق 
تولید حداکثری در سایر شش روز و نیم ایام هفته را با جابه جایی ساعات 
کار و فعالیت بیشتر حتی بصورت شبانه روزی دارا هستند و برنامه ریزی های 

لازم در این باره صورت گرفته و تاکنون نیز اجرا شده است.
تعدادشان  که  کشور  بزرگ  صنایع  شامل  گروه)ج(  تولیدکنندگان  برق 
حدود ۳۰۰ واحد است، طبق برنامه مدیریت مصرف ابلاغی وزارت نیرو و 
وزارت صمت در دوره مزبور تأمین شده است و این برنامه ریزی کماکان 

نیز ادامه دارد.
برنامه تفصیلی تأمین برق صنایع مشمول گروه های)ب( و )ج( از خرداد 
در جداول مشخصی توسط ۲ وزارتخانه نیرو و صمت ابلاغ شده است و 
بررسی ها نشان می دهد که این برنامه ریزی تاکنون با دقت رعایت شده 

است.
بررسی میدانی خبرنگار ایرنا نشان می دهد که امسال با توجه به مطالعات 
گسترده و بکارگیری روش های علمی و تجربیات خُبرگان حوزه برق و 
بخش صنعت کشور، انرژی موردنیاز صنایع، بیش از سال گذشته تأمین 

شده و این نویدبخش افزایش تولید در سال جاری است.
خود  مصرفی  بار  از  بخشی  جابه جایی  با  صنعتی  واحدهای  مشارکت 
از  بهره برداری  به ساعت غیراوج و مدیریت زمان  اوج مصرف  از ساعت 
تجهیزات وابسته به برق در برنامه های مدیریت مصرف باعث شده است 
تا امسال بخش خصوصی مانند سال گذشته با کمترین خاموشی مواجه 

شود و انرژی موردنیاز صنایع کشور نیز بطور حداکثری تأمین شود.
مدیریت مصرف برق، جایگاه کشورمان بعنوان هفتمین فولادساز جهان 

را حفظ کرد
و  ایران  خام  فولاد  تولید  میزان  فولاد،  جهانی  انجمن  پیش،  روز  چند 
فولادسازان عمده جهان را برای ماه "ژوئن" اعلام کرد که در این ماه 
تولید فولاد کشورمان با رشد ۴.۸ درصدی نسبت به همین ماه در سال 

پیش به سه میلیون و دویست هزار تنُ رسید.
تولید جهانی فولاد خام در ماه  انجمن جهانی فولاد در گزارش میزان 
تولید  کرد:  اعلام  تیر ۱۴۰۲(   ۹ تا  خرداد  میلادی)۱۱  "ژوئن" ۲۰۲۳ 
جهانی فولاد خام در این ماه به ۱۵۸ میلیون و ۸۰۰ هزار تنُ رسید که 
۱.۱ درصد نسبت به تولید "ژانویه" تا "ژوئن" سال ۲۰۲۲ و ۰.۱ درصد 

نسبت ماه "ژوئن" سال پیش کاهش داشت.
با وجود محدودیت های انرژی در کشورمان و همچنین افزایش مصرف 
برق بخش خانگی در تابستان امسال، در بازه زمانی اعلام شده، تولید 
فولاد در کشورمان رُشد قابل توجهی داشت و سیاست مدیریت مصرف 
برق توانست جایگاه کشورمان بعنوان هفتمین فولادساز جهان را حفظ 
به  فولاد  تولیدکننده  کشور   ۶۳ شده  گزارش  اطلاعات  اساس  بر  کند. 
انجمن جهانی فولاد، ایران ماه "ژوئن" امسال با تولید ۳.۲ میلیون تنُ 
فولاد خام رشد ۱۷.۴ درصدی نسبت به ماه "ژوئن" سال ۲۰۲۲ را تجربه 
فولادسازان  بین  در  ماه گذشته میلادی در جایگاه هفتم  مانند  و  کرد 

جهان قرار گرفت.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۳۰۸ شماره  رای  برابر   
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه 
احمد بشماره شناسنامه  آقای رضا حبیب پور فرزند  متقاضی  بلامعارض 
پلاک  مربع  متر  به مساحت ۲۴۰  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  ۷۷۸ یک 
۲۵۱۱۵ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۵۲۴ فرعی 
عبداله  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  گلستان  در  واقع  اصلی   ۱۴۲
دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  شهبازی 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مالکیت صادر خواهد  اعتراض طبق مقررات سند  مذکور وعدم وصول 

شد.
نوبت  انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۴/۲۰ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

دوم:۱۴۰۲/۰۵/۰۷ 
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۲۵۱ 
مورخ ۱۴۰۲/۰۳/۳۱ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   ۳ ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
محمدباقر  فرزند  پرهیزگار  محرمعلی  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی 
به شماره شناسنامه ۱۰ صادره از قزوین نسبت به دو دانگ مشاع از 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۱۳۶۲/۰۳ متر مربع 
از قطعه - تفکیکی از  از پلاک ۱۳۸ فرعی مفروز  مفروز و مجزی شده 
۱۴۶ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
ماشاله ثقفی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  به صدور سند 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 

به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰۷ /۰۵ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۲ / ۰۵ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۲۵۰ 
مورخ ۱۴۰۲/۰۳/۳۱ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   ۳ ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی بهروز پرهیزگار فرزند محمدباقر 
به شماره شناسنامه ۱۲۵۱ صادره از قزوین نسبت به چهار دانگ مشاع 
بنای احداثی بمساحت ۱۳۶۲/۰۳ متر  با  از ششدانگ یک قطعه زمین 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۳۸ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
از ۱۴۶ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
ماشاله ثقفی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  به صدور سند 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰۷ /۰۵ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۲ / ۰۵ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم
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اجتماعی
خبر

وزیر آموزش و پرورش: دولت هزینه 
تحصیل دانش آموزان دهک های ۱ تا ۴ 

سمپاد را متقبل شد

 وزیر آموزش و پرورش گفت: امروز در جلسه هیات 
دولت مصوب شد هزینه های ثبت نام دانش آموزان 
سمپاد  مدارس  در  که  چهار  تا  یک  های  دهک 
پذیرفته شوند، از سوی دولت و در قالب هدیه ویژه 

رییس جمهور پرداخت شود.
به گزارش خبرنگار سیاسی ایرنا، رضا مراد صحرایی 
در  دولت  هیات  جلسه  حاشیه  در  چهارشنبه  روز 
اعتباراتی  اینکه  به  توجه  با  افزود:  جمع خبرنگاران 
برای پوشش این گروه از دانش آموزان پیش بینی 
نشده بود، این کار در قالب هدیه ویژه رئیس جمهور 

انجام خواهد شد.
برای  شده  انجام  اقدامات  آخرین  درباره  وی 
به  پرورش  و  آموزش  در  بازنشستگان  بندی  رتبه 
خبرنگاران گفت: رتبه بندی بازنشستگان در آموزش 
به  مربوط  مسئله  ولی  است  شده  اعمال  پرورش  و 
پرداخت کسور بازنشستگان است که باید از طریق 
سازمان برنامه بودجه به صندوق بازنشستگی کشوری 

با صدور احکام انجام شود.
وزیر آموزش و پرورش با تاکید بر اینکه این موضوع 
را به صورت پیوسته پیگیری می کند،  تصریح کرد: 
بین سازمان برنامه و بودجه و صندوق بازنشستگی 
کشوری درباره وجهی که برای بازنشستگان آموزش 
و پرورس باید پرداخت شود، اختلاف نظر وجود دار 
ولی پیش از شروع سال تحصیلی این موضوع حل 

می شود.
وی درباره اینکه واریزی اخیر معلمان بر اساس رتبه 
بندی انجام شده صورت گرفته است،  گفت: آنچه که 
ما انجام دادیم بر اساس رتبه بندی است ولی آنچه 
بر  انجام می دهد  بازنشستگان کشوری  که صندوق 

اساس احکام است که صادر خواهد شد.
در  شهریه  پرداخت  عدم  موضوع  درباره  صحرایی 
دهک ها پایین در مدارس سمپاد عنوان کرد: دانش 
آموزانی که در مدارس سمپاد پذیرفته می شوند باید 
از   ۴ تا  یک  دهک های  ولی  کنند  پرداخت  شهریه 

پرداخت شهریه معاف هستند.
است ۱۲  قرار  که  دبیر  استخدام  آزمون  درباره  وی 
مرداد برگزار شود، تصریح کرد: این آزمون با همکاری 
سازمان سنجش آموزش کشور برگزار می شود؛ بیش 
و  کردند  شرکت  آزمون  این  در  نفر  هزار   ۳۰۰ از 
حدود ۲۲ هزار نفر ظرفیت جذب دبیر وجود دارد 
که امیدواریم با جذب این تعداد معلم، میزان کسری 

دبیر به ویژه در مدارس ابتدایی جبران شود.

ضرورت نگاه بین المللی به مسایل 

زیست محیطی هفتمین استان پهناور کشور

محیط  حفاظت  سازمان  رییس  و  جمهور  رییس  معاون 
زیست کشور با اعتقاد به ظرفیت بین المللی شدن استان 
سمنان به دلیل ظرفیت های منحصر به فرد زیست محیطی 
مانند میزبانی از یوزپلنگ آسیایی، برای سومین بار با توجه 
به حساسیت های زیست محیطی این استان، برای بررسی، 
تسهیل و تسریع در رفع چالش ها به این استان سفر کرد.

رییس  معاون  سلاجقه  علی  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
کشور  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رییس  و  جمهور 
استان  وارد  بار  سومین  برای   ۱۴۰۲ مرداد  دهم  صبح 
سمنان شد و در اولین برنامه کاری به دیدار نماینده ولی 

فقیه در استان و امام جمعه سمنان رفت.
سازمان حفاظت محیط زیست ابهامات طرح قانونی انتقال 

آب خزر را رفع کند
رییس  با  دیدار  در  استان سمنان  در  فقیه  ولی  نماینده 
سازمان حفاظت محیط زیست با بیان اینکه وضعیت آب در 
استان سمنان بحرانی است، گفت: سازمان حفاظت محیط  

زیست، ابهامات طرح قانونی انتقال آب خزر را رفع کند.
کرد:  اظهار  مطیعی  مرتضی  والمسلمین  حجت الاسلام 
کشور  استان های  کم بارش ترین  از  یکی  سمنان  استان 
است و مسئولان باید حل مساله بحران آب در این استان 

را در اولویت قرار دهند.
وی افزود: تصور افکار عمومی استان سمنان درباره طرح 
انتقال آب خزر که حتی مصوبه مجلس شورای اسلامی 
شده،  بینی  پیش  نیز  بودجه  ردیف  آن  برای  و  دارد  را 
این است که یکی از مخالفان اجرای این طرح، سازمان 
داریم  انتظار  پایه  این  بر  است،  زیست  محیط  حفاظت 
را رفع و نظر  ایجاد شده  ابهامات  این سازمان  مسوولان 

خود را شفاف و صریح اعلام کنند.
امام جمعه سمنان، مساله آب را در کنار مساله جمعیت، 
جزو مهمترین مسائل استان عنوان کرد و گفت: تا آنجا که 
اطلاع دارم، انتقال آب خزر سیر قانونی خود را طی کرده 
و طبیعتا بررسی های لازم نیز در این رابطه انجام شده 
است بنابراین باید هرچه سریعتر اجرای این طرح تعیین 

تکلیف شود.
میانگین بارندگی  استان سمنان در سال بین ۱۲۰ تا ۱۳۰ 
میلیمتر، در کشور ۲۵۰ میلیمتر و تبخیر چنان در استان 
سمنان بالا است که اگر میزان آبی در ارتفاع ۲ متر و ۲۰ 
سانتیمتر زیر نور آفتاب داشته باشیم، در یکسال تبخیر 
می شود و این موضوع نشان از بحران کم آبی در سمنان 

است.

 رئیس دادگستری کل استان تهران از شناسایی 
خبر  قضائی  پرونده  دارای  تولیدی  واحدهای 
در خصوص  قضائی  تصمیم  کرد:  تاکید  و  داد 
اتهام یک شخص نباید منجر به تعطیلی واحد 

تولیدی و از بین رفتن اشتغال کارگران شود.
استان  کل  دادگستری  از  ایرنا  گزارش  به 
تهران، علی القاصی مهر در نشست ستاد اجرای 
سیاست های اقتصاد مقاومتی دادگستری استان 
انجمن  مشکلات  »بررسی  موضوع  با  تهران 
پالایشگاهی  تولیدکنندگان  کارفرمایی  صنفی 
ایام  تعزیت  و  تسلیت  ضمن  غلات«  فرآوری 
اباعبدالله الحسین)ع( و یاران  شهادت حضرت 
از  »حمایت  اینکه  به  اشاره  با  ایشان  باوفای 
به  »مساعدت  و  تورم«  مهار  و  تولید  رشد 
به منظور  برنامه ها  پیشبرد  جهت  در  دولت 
جمله  از  داخلی«  اقتصاد  مقاوم سازی  تحقق 
تهران  استان  کل  دادگستری  رویکردهای 
است، افزود: به منظور تحقق این مهم، اقدامات 
مهمی در سطح استان تهران انجام شده است و 
پیگیری مشکلات واحدهای تولیدی و صنعتی 
از سوی مسئولان  میدانی  بازدیدهای  انجام  با 

قضایی در دستور کار قرار دارد.
در  موجود  موانع  و  مشکلات  شناسایی  از  وی 
از سوی  شده  تعیین  سال  شعار  تحقق  مسیر 
رهبر معظم انقلاب مبنی بر »مهار تورم، رشد 
حل  گفت:  حال  عین  در  و  داد  خبر  تولید« 
این موانع در دستور کار  این مشکلات و رفع 
اقتصاد  سیاست های  اجرای  ستاد  دبیرخانه 

مقاومتی دادگستری استان تهران قرار دارد.
اسامی  استخراج  به  اشاره  ضمن  مهر  القاصی 
در  قضایی  پرونده  دارای  تولیدی  واحدهای 
به  زمینه  این  در  داشت:  اظهار  تهران  استان 

همه مدیران واحدهای قضائی تاکید شده است 
تا  به گونه ای دنبال و پیگیری شود  اقدامات  تا 
فعالیت  روند  در  خللی  کار،  در  تسریع  ضمن 
اگر  و  ندهد  رخ  صنعتی  و  تولیدی  واحدهای 
احیانا مانعی در مسیر فعالیت آن واحد تولیدی 
و یا صنعتی وجود دارد، سریعا با اتخاذ تدابیر 

لازم رفع شود.
رئیس دادگستری کل استان تهران اظهارداشت: 
رویکرد دیگری که در مورد واحدهای تولیدی 
و صنعتی دارای پرونده قضایی در استان تهران 
دنبال می شود این است که در تعیین مجازات ها 
در  مانعی  یا  و  خلل  که  شود  عمل  به گونه ای 
مسیر فعالیت واحدهای تولیدی و صنعتی ایجاد 
نشود و تصمیم قضایی در خصوص اتهام یک 
شخص منجر به تعطیلی واحد تولیدی و از بین 

رفتن اشتغال کارگران نشود.
واحدهای  مدیران  و  مسئولان  به  خطاب  وی 
قضایی استان تهران تاکید کرد تا ضمن برخورد 
با فساد، انحرافات و سوءجریان ها، مراقبت های 
تا  باشند  داشته  تصمیمات  اتخاذ  در  را  لازم 

آسیبی متوجه مساله اشتغال و تولید نشود.
سرمایه  از  صیانت  ضرورت  بر  مهر  القاصی 
از  تولید و صنعت و حمایت  جامعه در بخش 
تاکید کرد و در  تولیدکنندگان و صنعت گران 
و وظایف دستگاه ها  قانونی  تکالیف  عین حال 
در قبال واحدهای تولیدی و صنعتی در قوانین 
و اسناد بالادستی از جمله قانون جهش تولید 
قانون  و  تولید  موانع  رفع  قانون  دانش بنیان، 
خدماتی  و  تولیدی  توان  از  استفاده  حداکثر 
کشور و حمایت از کالای ایرانی را مورد اشاره 

قرار داد.
ضمن  تهران  استان  کل  دادگستری  رئیس 

روح  اینکه  بر  تاکید 
حمایت  موجود،  قوانین 
فعال  و  سرمایه گذاری  از 
در  سرمایه ها  نمودن 
صنعت  و  تولید  بخش 
این  در  گفت:  است، 
میان، مدیران دستگاه ها و 
نهادهای مسئول، موظفند 
نقش آفرینی  به گونه ای  تا 
نهادها  ظرفیت  که  کنند 
و دستگاه ها تسهیل کننده 
واحدهای  فعالیت  روند 
تولیدی و صنعتی باشد و 
نه مانعی در مسیر فعالیت 

آن ها.
وی با اشاره به اینکه بخشی 
از مشکلات و مسائل موجود در حوزه تولید و 
صنعت به عدم انجام وظایف قانونی و ترک فعل 
برخی از دستگاه ها و نهادها بازمی گردد، افزود: 
تولیدکنندگان  و  صنایع  صاحبان  گفته های 
موارد  از  بسیاری  در  که  است  این  از  حاکی 
دستگاه های ذی ربط به درستی به وظایف خود 
در این حوزه عمل نکرده اند و بر همین اساس، 
یکی از اهداف مجموعه قضایی استان تهران در 
زمینه حمایت از تولید این است که بر عملکرد 
داشته  نظارت  مربوطه  نهادهای  و  دستگاه ها 
باشد و آن ها را مکلف به انجام صحیح وظایف و 

ماموریت های قانونی خود کند.
تولیدکنندگان  نشست،  از  بخش  این  در 
مشکلات  بیان  به  غلات  فرآوری  پالایشگاهی 
تامین  خصوص  در  به ویژه  موجود  موانع  و 
پرداختند  مجوزات  اخذ  و  ارز  نرخ  اولیه،  مواد 
و نمایندگان دستگاه های مرتبط از جمله جهاد 
کشاورزی، سازمان غذا و دارو و وزارت صمت 
نیز توضیحات خود را در این زمینه ارائه کردند.

پس  نشست  این  دوم  بخش  در  مهر  القاصی 
اینکه  به  اشاره  با  از شنیدن اظهارات طرفین، 
بررسی های دبیرخانه ستاد اجرای سیاست های 
اقتصاد مقاومتی دادگستری استان تهران حاکی 
از این است که بخشی از موانع موجود در مسیر 
فرآوری  پالایشگاهی  تولیدکنندگان  فعالیت 
متولی  دستگاه های  تصمیمات  از  ناشی  غلات 
است، افزود: تولیدکننده و شخصی که سرمایه 
خود را تماما وارد چرخه صنعت و تولید کرده، 
محترم است و حتما باید قدردان او بود و این 
قدردانی و احترام، با هماهنگی بین دستگاه ها 
تصمیمات  اتخاذ  و  تولید  از  حمایت  به منظور 

صحیح مدیریتی ممکن خواهد بود.

عین  در  تهران  استان  دادگستری  کل  رئیس 
غذایی  امنیت  از  صیانت  که  کرد  تاکید  حال 
مقوله ای  شهروندان  عموم  سلامت  و  جامعه 
است که باید همواره مورد توجه تولیدکنندگان 

و متولیان این حوزه قرار داشته باشد.
به نحو  و  به خوبی  قانون گذار  کرد:  تصریح  وی 
دقیق، متولیان صیانت از امنیت غذایی جامعه 
و  مشخص  را  شهروندان  عموم  سلامت  و 
تعریف  کامل  به طور  را  یک  هر  ماموریت های 
کرده است که بر همین اساس، ضرورت دارد 
این  به وظایف خود در  به درستی  امر  متولیان 

حوزه حساس و مهم عمل کنند.
القاصی مهر با تاکید بر اینکه دستگاه قضا در 
حوزه صیانت از امنیت غذایی جامعه به عنوان 
یکی از مصادیق حقوق عامه جدی و مطالبه گر 
ذکر  به  ادامه  در  و  کرد  تاکید  بود،  خواهد 
با  غذایی جامعه  امنیت  از  از صیانت  مصداقی 
ورود دستگاه قضا پرداخت و گفت: مدتی قبل 
پرونده ای مرتبط با محموله قابل توجهی چای 
در حال  قضایی  واحدهای  از  یکی  در  وارداتی 
رسیدگی بود که حسب استعلام به عمل آمده از 
سازمان غذا و دارو مشخص شد که آن محموله 
نهایت  در  و  ندارد  انسانی  امکان مصرف  چای 
توزیع آن محموله جلوگیری  از  با رای صادره 
به عمل آمد؛ بنابراین سلامت جامعه یک اصل 

اساسی و غیرقابل عبور برای قوه قضاییه است.
رئیس کل دادگستری استان تهران تاکید کرد: 
برای مصرف  باید  نیز حتما  وارداتی  ذرت های 
تایید سازمان غذا و دارو باشد و  انسانی مورد 
اگر برای مصرف انسانی مورد تایید سازمان غذا 
و دارو نیست، به هیچ عنوان نباید وارد چرخه 
انسانی شود و در این حوزه تکالیف و  مصرف 
وظایف سازمان غذا و دارو مشخص شده است 
اینکه  به منظور  تا  است  موظف  سازمان  این  و 
چرخه تولید دچار اختلال نشود، در کوتاه ترین 

زمان ممکن نظر خود را ارائه دهد.
وی در واکنش به پیشنهاد یکی از تولیدکنندگان 
از  بازدید  بر  مبنی  فرآوری غلات  پالایشگاهی 
واحدهای تولیدی گفت: دستگاه ها و نهادهای 
متولی امر تولید و صنعت نباید از تولیدکننده 
و صنعت گر فاصله بگیرند، بلکه باید به سراغ او 
تولید  با  مرتبط  و مسائل  از مشکلات  و  بروند 
مستمرا آگاه شوند؛ در همین راستا، این آمادگی 
در دادگستری کل استان تهران وجود دارد تا 
و  متولی  نهادهای  و  دستگاه ها  سایر  کنار  در 
ذی ربط در واحدهای تولیدی حضور پیدا کند 
و اقدامات لازم برای رفع موانع موجود در مسیر 

تولید را در دستور کار قرار دهد.

رئیس دادگستری کل استان تهران: تصمیم 
قضائی نباید منجر به تعطیلی واحد تولیدی شود

خبر

شهردار تهران: رشد صدور 
پروانه های ساخت نویددهنده رونق 

ساخت وساز در تهران است

 شهردار تهران در مورد آمار پروانه های صادر شده ساختمانی در 
شهر تهران گفت: سه ماهه نخست امسال رشد بسیار بیشتری 
در آمار پروانه های ساختمانی در شهر تهران داشتیم که نوید 

دهنده رونق ساخت و ساز در تهران است.
شهردار  زاکانی  علیرضا  ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
تهران روز چهارشنبه در حاشیه جلسه هیات دولت و در جمع 
خبرنگاران درباره موضوع احداث دروازه قرآن برای تهران، گفت: 
دروازه قرآن تهران در حال طراحی است. تهران سه دروازه شرق 
تهران در سمت شرق  قرآن  دروازه  دارد که  و غرب  و جنوب 

خواهد بود.
آمار  درباره  ایرنا  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  تهران  شهردار 
پروانه های ساختمانی صادر شده در شهر تهران و اینکه برخی 
پروانه های صادرشده منجر به ساخت و ساز نشده است، گفت: 
اینکه برخی پروانه گرفتند و نساختند را ما نمیتوانیم برای مردم 

تصمیم بگیریم.
وی افزود: اما اینکه تعداد پروانه ها بالاتر رفته است، بله. سال 
گذشته ۱۰ هزار و ۴۰۰ پرونده صادر شد درحالی که سال قبل تر 
از آن حدود ۶ هزار پرونده بود، نکته مهم اینکه سه ماهه نخست 
امسال رشد بسیار بیشتری داشتیم که نوید دهنده رونق ساخت 

و ساز در تهران است.
اتوبوس و تاکسی برقی وارد می شود

برای  واردات خودرو  از ظرفیت  استفاده  زاکانی درباره موضوع 
نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی نیز گفت: ما هر هفته در 
با  تهران  سازی  برقی  بر  ناظر  داریم  جلسه  صمت  وزیر  دفتر 
موتورسیکلت  تاکسی،  نقل عمومی که شامل  و  اولویت حمل 

و اتوبوس است.
وی با بیان اینکه هر هفته با علی آبادی وزیر صمت در خصوص 
واردات خودروهای عمومی برقی جلسه داریم، افزود: این جلسات 
به نتیجه رسیده و تعداد خودروهای عمومی برقی شامل تاکسی 
و اتوبوس که قرار است وارد شود، مشخص شده است اما اجازه 

دهید تعداد مورد توافق را وزیر صمت اعلام کند.
طرحی برای ساماندهی دستفروشان

شهردار تهران در مورد آمار دستفروشان در شهر تهران گفت: 
آمار دقیقی در مورد تعداد دستفروشان در شهر تهران وجود 
ندارد  اخیرا مجموعه ای را طراحی کردیم  که هم خدمت به 
دستفروشان ارائه دهد و  هم معلوم کند چه کسی چه کالایی را 
می فروشد و در قبال آن هم مسئولیت داشته باشد و نکته دیگر 

اینکه   تعرض به فضای عمومی  هم انجام  نشود.  
موضوع  هنوز  گفت:  تهران  در  شبانه  زیست  مورد  در  زاکانی 
خاصی در مورد زیست شبانه در تهران نداریم؛ برخی از گذرها 
که تعطیل بودند محل اعتراض واقع شدند و با کار کارشناسی 

دوباره در این مورد  تجدید نظر می شود.

طرح مبارزه با مواد مخدر در مناطق 
محروم ۱۰ استان اجرا می شود

 دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر با اشاره به انعقاد تفاهمنامه 
همکاری به سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: طرح همکاری 
و هم افزایی برای »پیشگیری از اعتیاد، درمان، مهارت آموزی و 
بازتوانی کامل معتادان برای ورود به جامعه« در مناطق محروم 
و کم برخوردار اجرا می شود و ۱۰ استان برای محرومیت زدایی 

معرفی شدند.
به گزارش خبرنگار ایرنا، اسکندر مومنی روز دوشنبه در مراسم 
قرارگاه  با  محرومیت زدایی  اجرایی طرح های  تفاهمنامه  انعقاد 
اظهار  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  جهادسازندگی  مرکزی 
انقلاب اسلامی در ۲ حوزه  با سپاه پاسداران  تر  داشت: پیش 
مقابله و عرضه مواد مخدر همکاری داشتیم که این همکاری 
همچنان ادامه دارد و در سال های اخیر شتاب بیشتری گرفته 

است.
نگهداری  و  درمان  حوزه  در  نیز  دیگر  عرصه  داد:  ادامه  وی 
معتادان متجاهر است که در سال ۹۷ نخستین مرکز در تهران 
راه اندازی شد و این مراکز اکنون به ۱۰ مرکز نگهداری و درمان 

معتادان متجاهر افزایش یافته است.
سپاه  امروز  داشت:  اظهار  مخدر  مواد  با  مبارزه  ستاد  دبیرکل 
مخدر  مواد  با  مقابله  حوزه  در  خود  اسلامی  انقلاب  پاسداران 
 و محرومیت زدایی پیش قدم شده است و این همکاری تمامی 

ابعاد را دربرمی گیرد.
مومنی اضافه کرد: امروز در حوزه شهری و دیگر مناطق شاهد 
جوانان  میان  در  به خصوص  اعتیاد  و  محیطی  پذیری  آسیب 
هستیم که تفاهمنامه امروز در رفع محرومیت از مناطق محروم 

و کاهش آسیب در این مناطق کمک می کند.
به گفته او، یکی از مشکلات در حوزه درمان اعتیاد این است که 
بهبودیافتگاه پس از درمان بدون هیچ پشتوانه رها می شوند که 
تفاهمنامه امروز بر ایجاد اشتغال و فرصت شغلی تاکید و برنامه 

دارد که با همکاری سپاه انجام خواهد شد.
وی ادامه داد: علاوه بر این، دیگر رویکرد تفاهمنامه امروز تامین 
حداقل های معیشتی برای بهبود یافتگان است که بار دیگر به 
دامان اعتیاد سوق پیدا نکنند و امیدواریم با سپاه در این سه 

حوزه اتفاقات خوبی رخ دهد.
براساس این گزارش، این تفاهم نامه دو ساله با هدف همکاری 
و هم افزایی برای »پیشگیری از اعتیاد، درمان، مهارت آموزی و 
بازتوانی کامل معتادان برای ورود به جامعه« در مناطق محروم 

و کم برخوردار اجرا می شود.
اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  زدایی  محرومیت  قرارگاه  دبیر 
گفت: تا به امروز ۱۶۹ هزار و ۳۶۵ طرح عمرانی و یک میلیون 
و ۳۰۰ هزار طرح غیرعمرانی در حوزه محرومیت زدایی کشور 
توسط همه رده های سپاه پاسداران انقلاب اسلامی انجام شده و 
این طرح ها شامل خدمات رفاهی، مسکن، امنیت غذایی است و 

بسیاری از آنها به اتمام رسیده است.
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 رئیس سازمان بازرسی، یکی از آثار عمل مفسدان 
اقتصادی را کاهش سلامت اداری از طریق آلوده 
منظور  به  و  مختلف  رده های  در  افراد  کردن 
استفاده از نفوذ و قدرت آن ها عنوان کرد و گفت: 
از  استفاده  با  است  ممکن  اقتصادی  مفسد  یک 
قدرت و نفوذ آن افراد بتواند یک دستورالعمل یا 
بخشنامه ای را ۲۴ ساعته از مرجعی بگیرد و پس 

از اتمام کار، آن را ابطال کند.
به گزارش ایرنا از سازمان بازرسی کل کشور، ذبیح 
الله خدائیان در نشست با سردار حسین رحیمی 
رئیس پلیس امنیت اقتصادی فراجا و معاونان خود 
ضمن  تسلیت ایام سوگواری شهادت امام حسین 
و  پیشگیری  پیرامون  توصیه هایی  بیان  به  )ع( 

مبارزه با فساد پرداخت.
توطئه های  بر  مروری  با  بازرسی  سازمان  رئیس 
نرم،  و  سخت  جنگ  انداختن  راه  در  دشمنان 
حربه آن ها برای اعمال فشار اقتصادی و با هدف 
ایجاد ناامیدی در مردم را مورد اشاره قرار داد و بر 
لزوم برنامه ریزی و همدلی مسئولان پیرامون حل 

مشکلات اقتصادی کشور تاکید کرد.
اقتصادی  مفسدین  نقش  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
نیست،  دشمنان  از  کمتر  اقتصادی  جنگ  در 
به  از شرایط کشور  آنها در سوءاستفاده  اقدامات 
منظور افزایش اثرات جنگ اقتصادی را همسو با 

توطئه های دشمنان خواند.
رئیس سازمان بازرسی در بیان مصداق به تلاش 
مبادی  از  گسترده  قاچاق  طریق  از  افراد  برخی 
رسمی و غیررسمی و سوءاستفاده از ارز و واردات 
تولید  مسیر  در  تراشی  مانع  هدف  با  صادرات  و 

اشاره کرد.
خدائیان با خاطرنشان کردن بیانات رهبر معظم 

آثار  از  یکی  فساد،  بودن  مسری  درباره  انقلاب 
عمل مفسدان اقتصادی را کاهش سلامت اداری 
از طریق آلوده کردن افراد در رده های مختلف و به 
منظور استفاده از نفوذ و قدرت آن ها عنوان کرد و 
افزود: یک مفسد اقتصادی ممکن است با استفاده 
از قدرت و نفوذ آن افراد بتواند یک دستورالعمل یا 
بخشنامه ای را ۲۴ ساعته از مرجعی بگیرد و پس 

از اتمام کار، آن را ابطال کند.
را  اقتصادی  فساد  با  مبارزه  در  دقت  لزوم  وی 
مورد توجه قرار داد و اظهار داشت: مبارزه با فساد 
قصد  که  کسانی  برای  و  باید سنجیده  اقتصادی 
سرمایه گذاری و کمک به اقتصاد کشور را دارند، 

امنیت اقتصادی ایجاد کند.
خدائیان با مهم دانستن مقوله پیشگیری در مبارزه 
و  به شناسایی  توجه  اقتصادی، ضرورت  فساد  با 
مسدودسازی بسترهای فساد را مورد تاکید قرار 
داد و ضمن اشاره به اهتمام سازمان بازرسی در 
نقش  فسادخیز،  گلوگاه های  انسداد  و  شناسایی 
این مهم در کاهش پرونده های فساد را تاثیرگذار 

دانست.
وی یکی دیگر از راهکارهای مهم برای مبارزه با 
فساد را توجه به شفافیت عنوان و در همین زمینه 
بر لزوم حرکت به سمت استفاده از فناوری های 
جدید و فاصله گرفتن از رویه های اداری سنتی، 

تاکید کرد.
اقدامات  همه  گفت:  بازرسی  سازمان  رئیس 
امکان رصد و  باید شفاف و  اقتصادی  بخش های 

نظارت بر آن ها وجود داشته باشد.
ته لنجی  کالاهای  چمدانی،  صادرات  و  واردات 
و دو نرخی بودن ارز از دیگر موضوعاتی بود که 
عدم ساماندهی آن ها مورد انتقاد رئیس سازمان 

بازرسی قرار گرفت.
دستگاه های  هماهنگی  و  همکاری  لزوم  وی 
نظارتی، امنیتی و انتظامی در برخورد با فساد و 
با اولویت قرار دادن مفسدان اقتصادی دانه درشت 
را مورد تاکید قرار داد و به منظور ملموس بودن 
مبارزه با فساد برای مردم، این نهادها را از انجام 

اقدامات جزیره ای در این مقوله بر حذر داشت.
برای  سازمان  این  آمادگی  اعلام  از  خدائیان 
همکاری با پلیس امنیت اقتصادی فراجا در مبارزه 
با فساد خبر داد و گفت: این امر باعث هم افزایی 
شده و به شناسایی ضعف ها و رویه هایی که نیاز به 

اصلاح دارند، کمک خواهد کرد.
و  مقام  قائم  رحمانیان  احمد  نشست  این  در 
سرپرست معاونت اقتصادی سازمان بازرسی درباره 

مالیات،  کالا،  قاچاق  حوزه  در  سازمان  اقدامات 
سامانه ها و تخصیص ارز به بیان گزارش پرداخت.

امنیت  پلیس  رئیس  رحیمی  حسین  سردار 
پلیس  گفت:  دیدار  این  در  نیز  فراجا  اقتصادی 
امنیت اقتصادی آمادگی کامل دارد که در زمینه 
مبارزه با فساد به عنوان یک یار در کنار سازمان 

بازرسی باشد.
جدی  موضوع  یک  عنوان  به  کالا  قاچاق  از  وی 
قاچاق کالا ضربات دهشتناکی  افزود:  و  یاد کرد 
به اقتصاد وارد می کند که ضرورت دارد با برنامه 

ریزی دقیق در این حوزه ورود کرد.
کرد:  تاکید  فراجا  اقتصادی  امنیت  پلیس  رئیس 
می توان با هم افزایی گام های مهمی را در راستای 

تحقق اهداف نظام جمهوری اسلامی برداشت.

انتقاد رئیس سازمان بازرسی از صدور بخشنامه های ۲۴ ساعته
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استان تهران
اخبار

۲۴۰۰۰متر مربع سهم آسفالت معابر 
روستای همدانک در دو مرحله

علیرضا عیسی بیگلو گفت: با درخواست های مکرر کسبه و اهالی محترم روستا از دهیاری 
، نسبت به ترمیم معابر و با پیگیری دهیاری و اعضای شورای اسلامی همدانک و حمایت 
بخشدار بوستان آسفالت ریزی مسیر ها و کوچه های روستا که در اولویت بودند انجام شد.

وی افزود: عملیات آسفالت و لکه گیری مسیر های و کوچه های که در اولویت بودند 
طی دو مرحله آسفالت یا لکه گیری شدند که کل آسفالت ۲۴۰۰۰ مترمربع به ارزش ۵۰ 

میلیارد ریال که طی دو مرحله هزینه شده است
دهیار همدانک در ادامه بیان داشت: این اقدامات با هدف ارتقای کیفی و بهسازی معابر 

و تأمین رفاه شهروندان و تسهیل در تردد آنها با جدیت هر چه تمام صورت پذیرفت.
عیسی بیگلو خاطر نشان ساخت: مجموعه دهیاری در تلاش است مشکلاتی که مردم 
روستا با آن مواجه هستند را بر اساس اولویت و با همکاری اعضای شورای اسلامی و 
حمایت های بخشدار بوستان و همچنین فرماندار جهادی شهرستان به مرور زمان مرتفع 

خواهد ساخت.

استاندار تهران: برآورد تامین آب و برق 
در حوزه تولید/ ظرفیت شهرک صنعتی 

شمس آباد در اقتصاد ملی قابل توجه است

استاندار تهران گفت: باید برآورد ویژه در حوزه تامین آب و برق داشته باشیم و تکلیف 
را برای آینده گردش کار تولیدی بسنجیم تا برای سال های آتی به درستی برنامه 

ریزی کنیم.
به گزارش اتفاق روز؛ علیرضا فخاری در جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید که در 
فرمانداری ری برگزار شد، با اشاره به رفع مشکلات تولید به ویژه در شهرک شمس 
آباد اظهار داشت: این شهرک ظرفیت مناسبی برای تحقق اهداف اقتصادی به لحاظ 
ابعاد، سطح مشارکت تولید، گردش منابع مالی، کمک  به اقتصاد ملی و تولید ناخالص 

داخلی را دارد.
وی ادامه داد: از موضوعات مهم برای تولید، کاهش ریسک است، ریسک در حوزه های 
مختلف اعم از تولید، منابع مالی، بازاریابی و یا فروش به عنوان جنبه های عمومی وجود 
دارد و در مطالعات بررسی می شود ؛ اما کمبود برق جزو ریسک هایی است که باید به 

عنوان دولت، آنها را کاهش دهیم.
نزولات آسمانی و  به دلیل کاهش  استاندار تهران در مورد کمبود برق عنوان کرد: 
کمبود برق و همچنین افزایش سطح مصرف داخلی به سبب گرمای هوا؛ باید برآورد 
ویژه در حوزه تامین آب و برق داشته باشیم و تکلیف را برای آینده گردش کار تولیدی 

بسنجیم تا برای سال های آتی به درستی برنامه ریزی کنیم.
فخاری با اشاره به اینکه بازگردانی آب در شهرک های صنعتی مهم است، گفت: در 
زمینه مسائل مربوط به تامین اجتماعی و دارایی؛ شکل اعمال قانون مالیات در زمینه 
چگونگی شناسایی تعرفه ها و برآورد اولیه مهم است و برای کمک به عرصه تولید باید 

قواعد اصلاح و سطوح کارشناسی تقویت شود.
وی تاکید کرد: شهرک نسبت به تهیه دیزل ژنراتورها برای تامین برق اقدام کند؛ ضمن 

اینکه تولید برق خورشیدی نیز باید در دستورکار قرار گیرد و سرمایه گذاری شود.
استاندار تهران خاطرنشان کرد: در مورد مشکل گازوئیل در نظام توزیع و نظارت باید 
شهرک کنترل لازم را به عمل آورد کند؛ در همین راستا مبارز با قاچاق در دستورکار 

قرار دارد.

طرح  گفت:  پرند  شهردار 

مسیر  کاربردی  و  شاخص 

آزادی  میدان  جدید  دسترسی 

به  ساوه  قدیم  جاده  به  پرند 

معضل  و  رسید  بهره برداری 

ترافیک این مسیر روان شد.

به گزارش اتفاق روز حمیدرضا 

الله یاری در آیین بهره برداری 

آزادی  میدان  دسترسی  مسیر 

پرند به جاده قدیم ساوه اظهار 

داشت: طرح مهم مسیر ورودی 

و خروجی میدان آزادی به جاده 

اعتباری  با  ساوه   - پرند  قدیم 

به  میلیاردریال   ۴۳۰ بر  بالغ 

بهره برداری رسید.

کرد:  خاطرنشان  مسئول  این 

مسیر  کاربردی  و  شاخص  طرح 

ساوه  قدیم  جاده  به  جدید  دسترسی 

جامع  طرح  در  پیش  ها  سال  از  که 

مدیریت  دوره  در  داشت،  قرار  پرند 

اسلامی  شورای  و  شهرداری  کنونی 

اساسی  اقدامی  تا  شد  عملیاتی  شهر 

برای رفع معضل ترافیک در این محور 

پرتردد، صورت گیرد.

وی افزود: با افزایش روزافزون جمعیت 

ضرورت  خودروها،  تردد  و  پرند  شهر 

این  پرتردد  نقاط  در  ترافیک  مدیریت 

شهر جدید بیش از پیش اهمیت یافت.

کاهش  کرد:  خاطرنشان  پرند  شهردار 

بار ترافیکی و روان سازی این مسیر پر 

تردد به ویژه برای شاغلان در شهرک 

صنعتی، از مطالبات اساسی شهروندان 

تدبیر  با  که  رفت  می  شمار  به  پرند 

شهرداری و شورای اسلامی و طی یک 

اقدام اصولی با احداث مسیر دسترسی 

و ۵۰۰  یکهزار  تقریبی  به طول  جدید 

متر تحقق یافت.

الله یاری ادامه داد: در راستای خدمت 

رسانی به مردم و کاهش معضل ترافیک 

در این شهر، عملیات خط کشی، رنگ 

ترافیکی،  علائم  نصب  جداول،  آمیزی 

مسیر  شاخص  پروژه   ... و  سبز  فضای 

دسترسی با تلاش شبانه روزی عوامل 

شهرداری به پایان رسید و در دسترس 

عموم شهروندان قرار گرفت. این مراسم 

با حضور محمد هادی سبحانیان رئیس 

امید  کشور،  مالیاتی  امور  سازمان  کل 

احمدی فرماندار شهرستان رباط کریم، 

جمعه  امام  مجلس،  نماینده  نوروزی 

پرند و اعضای شورای پرند برگزار شد.

مسیر دسترسی جدید پرند به جاده قدیم ساوه به 
بهره برداری رسید

گزارش

مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید پرند: 

۲ هزار و 8۰۰ واحد مسکونی و متروی شهر 

جدید پرند به زودی افتتاح می شود

مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید پرند گفت: ۲ هزار و ۸۰۰ واحد مسکونی و 
متروی شهر جدید پرند به زودی افتتاح می شود.

پاسخگویی  برای  تماس  مرکز  راه اندازی  از  صیادی  روز،  آرش  اتفاق  گزارش  به 
به منظور  پرند  و گفت: شرکت عمران شهر جدید  داد  متقاضیان مسکن خبر  به 
شفافیت و پاسخگویی به مردم و متقاضیان مسکن حمایتی نهضت ملی و مسکن 

مهر باقیمانده مرکز تماس را راه اندازی کرده است.
وی افزود: در این مرکز تماس روزانه به صورت میانگین به ۲۰۰ پیام پاسخ داده 

می شود.
صیادی ادامه داد: غیرحضوری کردن خدمات کارگزاری مسکن مهر و نهضت ملی 
قرار  برنامه  در  را  آن  پرند  جدید  شهر  عمران  شرکت  که  است  اقداماتی  دیگر  از 

داده است.
به گفته این مقام مسئول از مهمترین اقداماتی که شرکت عمران شهر جدید پرند 
در برنامه قرار داده است، افتتاح متروی پرند در ماه های آتی و همچنین بهره برداری 
از ۲هزار و ۸۰۰ واحد تکمیل شده مسکن مهر است که به زودی تحویل متقاضیان 

خواهد شد.
در  جامع نگر  شهرسازی  کرد:  تصریح  پرند  شهرجدید  عمران  شرکت  عامل  مدیر 
دستور کار و برنامه های شرکت عمران شهر جدید پرند است و این شرکت در اهداف 

کلان خود ساخت مسکن را در کنار شهرسازی در برنامه قرار داده است.

اعلام آمادگی سرمایه گذاران خارجی برای 
سرمایه گذاری در مناطق آزاد ایران

دبیر شورای عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، جزئیات مذاکرات سرمایه گذاران 
خارجی برای سرمایه گذاری در مناطق آزاد ایران را تشریح کرد.

حجت الله عبدالملکی مشاور رییس جمهور و دبیر شورای عالی مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی در گفتگو با ایرنا بیان کرد: از بهار امسال برنامه ویژه دبیرخانه شورای 
با  عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی برای جهش سرمایه گذاری در این مناطق 

معرفی این مناطق به عنوان "بهشت سرمایه گذاری" آغاز شده است.
به گفته وی، در این برنامه، فرصت های سرمایه گذاری این مناطق به شکل بسته 
های سرمایه گذاری شامل طرح توجیه اقتصادی اولیه )pfs(، تامین زیرساختها و 
مجوزهای بی نام برای هر طرح، تولید و به سرمایه گذاران داخلی و خارجی عرضه 
شده که با استقبال کم نظیر سرمایه گذاران داخلی و خارجی مواجه شده، به نحوی 
که اتاق سرمایه گذاران خارجی امارات متحده عربی آمادگی خود را برای سرمایه 
گذاری تا ۱۰۰ میلیارد دلار در این مناطق اعلام کرده است.مشاور رئیس جمهور 
در ادامه افزود: این برنامه از ابتدای زمستان سال گذشته آغاز و طی آن مناطق 
آزاد اقتصادی موظف شدند فرصت های سرمایه گذاری خود را به صورت بسته 
های کامل و قابل عرضه به سرمایه گذاران آماده نمایند. هدف از تولید این بسته 
ایرانیان خارج از کشور و سرمایه گذاران  ایرانی،  ارائه آنها به سرمایه گذاران  ها، 
خارجی بوده است.عبدالملکی ادامه داد: فاز اول این برنامه با ارائه ۳۷۰ بسته در 
سرمایه  بر  علاوه  نمایشگاه  این  در  شد.  عرضه  تهران  در  اکسپو  ایران  نمایشگاه 
گذاران منفرد، گروه هایی از سرمایه گذارن در نمایشگاه حاضر شده و اطلاعات 
با  نمایشگاه  این  را دریافت کردند. در جلسه ای در حاشیه  این بسته  به  مربوط 
کشور  اقتصادی  و  سیاسی  مقامات  برخی  و  بازرگانی  های  اتاق  مسئولان  حضور 
امارات متحده عربی، ضمن معرفی بسته های سرمایه گذاری مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی از سرمایه گذاران اماراتی جهت حضور و سرمایه گذاری در این مناطق 
خارجی  گذاران  اتاق سرمایه  رسمیی  نماینده  پاسخ،  در  که  آمد  عمل  به  دعوت 
امارات از تمایل اعضای این اتاق برای سرمایه گذاری تا سقف ۱۰۰ میلیارد دلار در 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی ایران خبر داد«.عبدالملکی در ادامه افزود: البته این 
به معنای تحقق قطعی این حجم از سرمایه گذاری خارجی در مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی ایران در کوتاه مدت نیست، اما این استقبال اولا( نشان دهنده ظرفیت 
های بسیار زیاد مناطق آزاد و ویژه اقتصادی کشورمان برای سرمایه گذاری و تولید 
و ثانیا( تکلیفی بر گردن مسئولین مناطق آزاد و ویژه اقتصادی و بلکه همه مدیران 
و سیاستگذاران اقتصادی کشور برای آماده سازی مقدمات حقوقی و اداری لازم 

برای حضور سرمایه گذاران خارجی در این مناطق است.
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کارگروه  جلسه  روز؛  اتفاق  گزارش  به 

شهرستان  تولید  موانع  رفع  و  تسهیل 

رباط کریم با حضور مدیر کل سرمایه 

گذاری استانداری تهران و سایر مدیران 

استانی و شهرستانی در سالن جلسات 

فرمانداری برگزار شد.

استاندار  تأکید  با  که  جلسه  این  در 

تهران بر اجرای کامل تمامی مصوبات 

ستاد تسهیل و رفع موانع تولید برگزار 

شد، مصوبات قبلی کارگروه تسهیل که 

در مورخ ۲9 خرداد ماه سال جاری با 

حضور استاندار تهران برگزار شده بود، 

اخذ  و ضمن  گرفت  قرار  بررسی  مورد 

در خصوص  مسئول  ادارات  از  گزارش 

احتمالی  موانع  ایشان،  تعهدات  تحقق 

اجرای برخی مصوبات مورد بررسی قرار 

گرفت و پیشنهادها و مصوبات لازم به 

تصویب رسید.

استانداری  گذاری  سرمایه  کل  مدیر 

دهنده  نشان  بررسی ها  گفت:  تهران 

مصوبات  درصدی   ۷۰ از  بیش  تحقق 

در  تسهیل  کارگروه 

کریم  رباط  شهرستان 

اجرای  وضعیت  و  است 

مصوبات کارگروه تسهیل 

در شهرستان رباط کریم 

رضایت بخش بوده است.

دستگاه  داد:  ادامه  وی 

صورت  در  استانی  های 

از  استنکاف  و  تعلل 

کارگروه  مصوبات  اجرای 

جلساتی  ویژه  به  تسهیل 

عالی  مقام  حضور  با  که 

می شود،  برگزار  استان 

تَرک  به  رسیدگی  برای 

فعل، به دستگاه قضایی معرفی خواهند 

شد.

برنامه  معاون  اسماعیلی  احمدرضا 

در  نیز  کریم  رباط  فرمانداری  ریزی 

این جلسه ضمن اشاره به ظرفیت های 

مهم شهرستان در حوزه صنعت، عنوان 

به  و  بار  اولین  برای  تازگی  به  داشت: 

محترم  فرماندار  تدبیر  اجرای  منظور 

مصوبات  شدن  اجرایی  راستای  در 

رعایت  و  شهرستان  تسهیل  کارگروه 

در  قانونی  و  تخصصی  های  چارچوب 

متشکل  کارشناسی  کمیته  مصوبات، 

تسهیل  کارگروه  عضو  دستگاه های  از 

شهرستان رباط کریم، پیش از برگزاری 

تمامی مستندات مربوط  جلسه اصلی، 

مورد  را  صنعتگران  درخواست های  به 

قرار  کارشناسی  و  تخصصی  رسیدگی 

می دهد.

مدیران  جلسه  این  در  است  گفتنی 

آب  در حوزه جهاد کشاورزی،  استانی 

زیست،  آبفا، صمت، محیط  منطقه ای، 

شورای  صنعتی،  شهرک های  شرکت 

مالیات  و  دارایی  بانک ها،  هماهنگی 

شهرستان  ادارات  متناظر  رؤسای  و 

حضور داشتند.

با حضور مدیر کل سرمایه گذاری استانداری تهران:

جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع شهرستان رباط کریم برگزار شد

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ     140260301022001125 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/27 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی عباس مرادی 
خانقاه فرزند مسلم به شماره شناسنامه 1402 صادره از خلخال نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 353/57 متر مربع مفروز و مجزی شده از 
پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  اعتراضی داشته  متقاضی  مالکیت  به صدور سند  نسبت 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مراجعه  از  مانع  جدید  مالکیت  حال صدور سند  هر  در  و  خواهد شد  مالکیت صادر 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ     140260301022001128 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/27 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مهدی شعبانی 
ششدانگ  به  نسبت  تهران  از  صادره   41266 شناسنامه  شماره  به  اله  نبی  فرزند 
یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 340/34 متر مربع مفروز و مجزی شده از 
پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 

تاریخ  از  توانند  می  باشند  اعتراضی داشته  متقاضی  مالکیت  به صدور سند  نسبت 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مراجعه  از  مانع  جدید  مالکیت  حال صدور سند  هر  در  و  خواهد شد  مالکیت صادر 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ     140260301022001127 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/27 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
علیرضا  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد 
به  نسبت  تهران  از  صادره   1388 شناسنامه  شماره  به  اله  نبی  فرزند  شعبانی 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 328/44 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
ارائه حکم قطعی  به  اقدامات موکول  و  احاله  به دادگاه صالحه   تا  نماید  اخذ  رسید 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ    140260301022001126 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/27 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
مالکانه متقاضی محمدعلی  انتقال عادی و تصرفات  تاکید  بر  فاقد سند رسمی مبنی 
مرادی خانقاه فرزند مسلم به شماره شناسنامه 14998 صادره از تهران نسبت به 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 157/65 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
ارائه حکم قطعی  به  اقدامات موکول  و  احاله  به دادگاه صالحه   تا  نماید  اخذ  رسید 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001186 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/29 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
ناقی  انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اکبر  تاکید  بر  فاقد سند رسمی مبنی 
به  نسبت  سراب  از  صادره   18 شناسنامه  شماره  به  اسماعیل  فرزند  جین  شیره 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 243/98 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 

یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
ارائه حکم قطعی  به  اقدامات موکول  و  احاله  به دادگاه صالحه   تا  نماید  اخذ  رسید 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001187 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/29 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
ناقی  انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اکبر  تاکید  بر  فاقد سند رسمی مبنی 
به  نسبت  سراب  از  صادره   18 شناسنامه  شماره  به  اسماعیل  فرزند  جین  شیره 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 299/72 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
ارائه حکم قطعی  به  اقدامات موکول  و  احاله  به دادگاه صالحه   تا  نماید  اخذ  رسید 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

سه شنبه 10  مرداد  1402



هنری
خبر

اربعین پیشران انقلاب اسلامی است

به  اربعین  جریان  از  خیریه  امور  و  اوقاف  سازمان  رییس   
به  وقتی  گفت:  و  کرد  یاد  اسلامی  انقلاب  پیشران  عنوان 
عنوان ایرانی از ام القری جهان اسلام وارد عتبات می شوید 
سایر  شنوای  گوش  و  نفس  عزت  نظم،  فرهنگ  ناقل  باید 

ملل باشید.
در  خاموشی  مهدی  سید  الاسلام  حجت  ایرنا،  گزارش  به 
نشست هماهنگی مواکب محور سامرا و بلد در ایام اربعین 
خاندان عصمت  عاشقان  به جریان سفر  اشاره  با  حسینی، 
پاکستان، کشمیر،  ایران،  نقاط مختلف عراق،  از  و طهارت 
آذربایجان، کشورهای آفریقایی، آمریکا و اروپا و غیره گفت: 
آنچه از این جریان فهمیده می شود این است که انقلاب 
ایثار و  اسلامی در درون این جریان قرار دارد؛ ما فرهنگ 

شهادت را از اباعبدالله)ع( گرفتیم.
وی ادامه داد: مکتب ایثار و شهادت، اربعین را ایجاد کرده 

و از سایر نقاط جهان دارند از این مکتب الهام می گیرند.
خاموشی اظهار کرد: آن قرآن سوز ملعون هم، اول قرآن را 
هتک حرمت می کند، سپس با عکس رهبر معظم انقلاب 
اسلامی هتک حرمت می کند. مفهومش این است که ترس 
انقلاب اسلامی است. چرا حاج قاسم سلیمانی می  از  آنها 
گوید من دوست دارم در عتبات شهید شوم؟ و همان جا 

هم شهید می شود.
وی افزود: امروز حاج قاسم فرماندهی است که لازم نیست 
بگوییم در عراق شهید شده، مردم عراق خودشان برای این 
قاسم،  های حاج  ایده  و  گیرند  می  سالگرد  بزرگوار  شهید 

ایده های تراز برای آنها شده است.
وی گفت: این موضوع، مفهوم جدیدی را القا می کند، اینکه 
اربعین می کند که  به  راجع  بسیاری  ریزی  برنامه  دشمن 
پس از این مراسم در ایران چه اقداماتی انجام دهد، بنابراین 
قیمتی  گوهر  مدیون  پدیده  این  است.  مستدام  ها  نگرانی 
از  که  است  ایران  اسلامی  انقلاب  نظام  در  و شهادت  ایثار 

مکتب اباعبدالله گرفته شده است.
در  اینکه  بر  تأکید  با  خیریه  امور  و  اوقاف  سازمان  رئیس 
اربعین، نفس حضور پررنگ و برادرانه و ارتباط با سایر ملل 
از  مردم  کنیم،  را جمع  باید حواسمان  افزود:  است،  معیار 
اقوام مختلف، پله پله در بستر انقلاب اسلامی آمده اند. اگر 
تاریخ دهه اخیر عراق را مطالعه کنید کاملًا روشن است که 
جریان سیاسی مردمی به سمت انقلاب اسلامی پیش می 
در  شهادت  و  ایثار  پرچمداری  برای  برندی  اربعین  و  رود 
می  غرب  ای  رسانه  اقدامات  تمام  که  شده  معاصر  جهان 
خواهد این جریان را بایکوت کند اما این امکان وجود ندارد.

کردن  فراهم  حال  در  عراق  دولت  اینکه  بیان  با  وی 
زیرساختهای زیادی در حوزه رفاه و درمان و رسیدگی به 
زوار است و هزینه های زیادی برای آن صرف شده که قابل 
که  است  این  دارد  وجود  که  ای  نکته  گفت:  است،  تقدیر 
جریان اربعین، پیشران انقلاب اسلامی است. حال برای این 
تا  را  اربعین  برنامه ای داریم؟ ما می خواهیم  پیشران چه 
سایر ملل ببریم. بنابراین گستره جغرافیایی جریان اربعین 
مبادی  این است که  ما  اصرار  به همین منظور  مهم است 
ورودی غرب را باز کنیم، شمال غرب هم باز شده امیدواریم 

بتوانیم سرویس بیشتری از خسروی داشته باشیم.
ها  ایرانی  که  است  این  هدف  اولین  کرد:  اظهار  خاموشی 
به سلامت به این سفر معنوی بروند و برگردند و علاوه بر 
اینکه از سفر خود لذت معنوی می برند، ناقل فرهنگ نظم 
و عزت نفس باشند و گوش شنوای سایر ملل باشند چون ما 
ایرانیان ام القری جهان اسلام هستیم و این حس دردمندی 
و سیاست  فرهنگ  در  را  القری  ام  نقش  و  دینی  اخوت  و 
پیاده کردن خیلی مهم است و وقتی به عنوان ایرانی وارد 

عتبات می شوید، این نقش را باید ایفا کنید.
مستقیم  به صورت  که  مواکبی  بر  علاوه  کرد:  تصریح  وی 
زیر نظر اوقاف است، مواکبی هم هستند که به صورت غیر 
سازمان  در  ما  هستند.  ارتباط  در  سازمان  این  با  مستقیم 
امکانات  که  دانیم  می  خود  وظیفه  خیریه  امور  و  اوقاف 

مواکب را سال به سال ارتقاء دهیم.
خاموشی اظهار داشت: تاکنون اقدامات بسیاری انجام شده 
که برطرف کردن فشار کم آب در نجف و راه اندازی کارخانه 

یخ از جمله آنهاست.

جهاد تبیین باید مبتنی بر شرایط روز و 
در راستای پذیرش جوانان باشد

شهرستان های  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  مدیرکل   
با توجه به رویکرد دشمن در ضربه  استان تهران گفت: 
زدن به نظام جمهوری اسلامی، جهاد تبیین باید مبتنی 
بر شرایط روز کشور و در راستای پذیرش نسل نوجوان 

و جوان باشد.
موضوع  با  تبیین  جهاد  نشست  در  رضایی  عباسعلی   
انقلاب اسلامی و نظم جدید جهانی که در بنیاد شهید 
داشت:  اظهار  شد،  برگزار  تهران  استان  های  شهرستان 
مورد  در  گذشته  سال های  در  رهبری  معظم  مقام 
نظام  بدخواهان  فرهنگی  نفوذ  همچنین  و  شبیخون 
جمهوری اسلامی بارها هشدار دادند، اگر در گذشته این 
هشدارها با حساسیت بیشتری دنبال می شد، امروز شاهد 

این حجم از ناهنجاری های فرهنگی نبودیم.
تولید  نیازمند  امروز  مخاطب  سلیقه  اینکه  بیان  با  وی 
دستاوردهای  معرفی  و  تبیین  در حوزه جهاد  فاخر  آثار 
بزرگ کسب شده در دوران پیروزی انقلاب است، افزود: 
همه  و  دانشگاه  و  حوزه  اساتید  رسانه،  قلم،  صاحبان 
کسانی که به نحوی با مردم در ارتباط هستند، هوشیار 
ساخت  همچنین  و  مبتکرانه  و  شیوا  بیان  با  که  باشند 
آثار فاخر و مخاطب پسند، موفقیت های حاصل شده در 
کشور و تهاجم همه جانبه دشمن در برابر نظام را به مردم 

بشناسانند و این بعنوان یک وظیفه خطیر است.
این مسئول خاطرنشان کرد: هروقت بیانات رهبر فرزانه 
عمل  موفق  قراردادیم،  امور  الخطاب  فصل  را  انقلاب 
با همین  باید  نیز  تبیین  امروز در حوزه جهاد  و  کردیم 

اصل پیشروی کنیم.

 رئیس سازمان فرهنگ و ارتباطات اسلامی 
توسعه  برای  زیادی  ظرفیت های  گفت: 
ایران و ترکیه وجود  تعاملات فرهنگی بین 
و  مشترک  برنامه ریزی  با  می توان  که  دارد 
تهیه سند مبادلات فرهنگی، این ظرفیت ها 

فعال و تقویت شوند.
و  فرهنگ  سازمان  از  ایرنا  گزارش  به 
سفیر  کرلانقیچ  حجابی  اسلامی،  ارتباطات 
جمهوری ترکیه در جمهوری اسلامی ایران 
سازمان  در  حضور  ضمن  شنبه  سه  روز 
فرهنگ و ارتباطات اسلامی با حجت الاسلام  
رئیس  ایمانی پور  محمدمهدی  والمسلمین 
راه های  خصوص  در  و  دیدار  سازمان  این 
بین  فعالیت های فرهنگی  گسترش پیشبرد 

دو کشور گفت وگو کرد.
ابراز  با  ایمانی پور  والمسلمین  حجت الاسلام 
زبان  متخصص  یک  انتصاب  از  خرسندی 
در  ترکیه  عنوان سفیر  به  فارسی  ادبیات  و 
دو  جدی  عزم  نشانگر  را  دیدار  این  ایران، 
مشترک  همکاری های  پیشبرد  برای  طرف 

فرهنگی دوجانبه دانست.
ارتباطات اسلامی  رئیس سازمان فرهنگ و 
به تشریح فعالیت های این سازمان در داخل 
اظهار داشت:  و  پرداخت  بین الملل  و سطح 
در تلاشیم با بهره گیری از دانش سازمانی و 
توان کارشناسان خبره و توانمند، مخاطبان 
ناب  اسلام  ایرانی،  کهن  تمدن  با  را  خود 
انقلاب  دستاوردهای  و  محمدی)ص( 
اسلامی و حوزه گردشگری و پیشرفت های 

علمی و فرهنگی ایران آشنا کنیم.
لزوم تهیه سند مبادلات فرهنگی

وی با اشاره به روابط خوب دو کشور دوست 
و  تقویت  لزوم  ترکیه،  و  ایران  همسایه  و 
و  علمی  فرهنگی،  همکاری های  توسعه 
تولیدات مستند  نشر،  و  ترجمه  دانشگاهی، 
برای  و  داد  قرار  توجه  مورد  را  فیلم  و 
تهیه سند  و  روند  این  برنامه ریزی مشترک 

مبادلات فرهنگی ابراز تمایل کرد.
حجت الاسلام والمسلمین ایمانی پور با بیان 
اینکه روابط دو کشور و دو ملت رو به توسعه 
است، افزود: نقاط مشترک فرهنگی ایران و 

همکاری های  برای  خوبی  دست مایه  ترکیه 
بتوانیم اهداف مشترک را  تا  فرهنگی است 

دنبال کنیم.
کشور  فرهنگی  دیپلماسی  دستگاه  رئیس 
بر ضرورت توسعه روابط فرهنگی دو کشور 
قالب  در  چندجانبه  و  دوجانبه  صورت  به 
کنفرانس های  و  بین المللی  نشست های 
و  ایران  گفت:  و  کرد  تأکید  تخصصی 
دارای  فرهنگ  و  ادبیات  حوزه  در  ترکیه 
برای  باید  که  هستند  زیادی  ظرفیت های 
لازم  زیرساخت های  بیشتر،  هرچه  معرفی 

برای حضور گردشگران فراهم شود.
صورت  به  گردشگران  حضور  افزود:  وی 
مستمر نیز می تواند بر شکل گیری تصویری 
قابل  تأثیر  واقعیت های دو کشور  از  صحیح 
توجهی داشته باشد و ما می توانیم با معرفی 
صنایع دستی کشورمان که ترکیبی از ذوق 
کهن  فرهنگ  با  آمیخته  و  ایرانی  هنر  و 
دو  فرهنگی  رویدادهای  در  است  کشورمان 

کشور اقدام کنیم.
حجت الاسلام والمسلمین ایمانی پور سخنان 
همکاری های  گسترش  بر  تأکید  با  را  خود 
نشست  دینی،  گفت وگوی  رویکرد  با  دینی 
علماء و اندیشمندان، تحقیق و پژوهش های 
و گفت: دو کشور  داد  ادامه  قرآنی  و  دینی 
همکاری های  چارچوب  در  ترکیه  و  ایران 
برای  بسیاری  پروژه های  می توانند  دینی 

تقویت ارتباطات فرهنگی تعریف کنند.

ارتباطات اسلامی  رئیس سازمان فرهنگ و 
انقلاب  گام دوم  بیانیه  به حرکت در مسیر 
و  اسلامی  وحدت  تحقق  برای  اسلامی 
شکل گیری تمدن نوین اسلامی اشاره و ابراز 
کرد: ما به ترکیه به عنوان کشوری مهم و 
اسلامی در منطقه و سطح بین الملل توجه 
همتاهای  با  علاقه مندیم  لذا  داریم  ویژه 
گفت وگو  مباحث  این  به  راجع  خود  علمی 

کنیم.
قرآن  به  بی حرمتی  محکومیت  ضمن  وی 
گفت:  سوئد  در  اسلامی  مقدسات  و  کریم 
هتاکی به ساحت قرآن کریم، کتاب مقدس 
یک  بشریت،  سعادت  راهنمای  و  مسلمانان 
ترویج  از  بخشی  و  یافته  سازمان  حرکت 
خشونت و پروژه اسلام هراسی است که امروز 
لذا  و  می دهد  نشان  صورت  این  به  را  خود 

نباید به سادگی از کنار آن گذشت.
اظهار  ایمانی پور  والمسلمین  حجت الاسلام 
داشت: لازم است تدابیر مهمی در سریع ترین 
زمان به منظور عدم تکرار و تداوم این پدیده 
موهن و تحریک آمیز اتخاذ کرده و با آمران و 

عاملان این اقدام شدیدا برخورد شود.
به  ترکیه ای  دانشگاهیان  و  نخبگان  علاقه 

زبان فارسی
در  نیز  در کشورمان  ترکیه  سفیر جمهوری 
فرهنگی  مشترکات  به  اشاره  با  دیدار،  این 
دو کشور بیان کرد: فرهنگ و ادبیات ایران 
از جنبه های  زیادی  مشترک  نقاط  ترکیه  و 

پیشنهاد  منظور  همین  به  دارند،  مختلف 
معرفی  برای  فرهنگی«  »روزهای  می کنم 
فرهنگ و هنر دو کشور به مردمان یکدیگر 

برگزار شود.
به  خود  علاقه مندی  به  کرلانقیچ  حجابی 
زمانی  گفت:  و  کرد  اشاره  فارسی  زبان 
ادبیات  کلاس های  به  بودم  دانش آموز  که 
زیادی داشتم. در آن کلاس ها، معلم  علاقه 
برای  فارسی  زبان  جایگاه  از  مدرسه مان 
که  می گفت  سخن  ترکی  کلاسیک  ادبیات 
شیرین  زیان  دانشگاه،  در  گرفتم  تصمیم 

فارسی یاد بگیرم.
وی اظهار داشت: امروز نخبگان و دانشجویان 
رشته های  در  ترکیه  مختلف  دانشگاه های 
مختلف از جمله ادبیات، تاریخ، جامعه شناسی 
الهیات برای تحقیق و پژوهش و حتی از  و 

روی علاقه به فراگیری فارسی می پردازند.
خواستار  ایران  در  ترکیه  جمهوری  سفیر 
دو  بین  فرهنگی  همکاری های  گسترش 
کشور شد و از تهیه و تنظیم سند مبادلات 

فرهنگی استقبال کرد.
موهن  اقدام  محکومیت  با  همچنین،  وی 
بر  کریم  قرآن  مقدس  ساحت  به  اهانت 
اتخاذ  و  اسلامی  کشورهای  اتحاد  ضرورت 
کشورهای  مؤثر  جمعی  پیشگیرانه  تدابیر 
تکرار  عدم  از  اطمینان  حصول  بر  اسلامی 
تأکید  اسلامی  مقدسات  به  توهین  هرگونه 

کرد.

رئیس سازمان فرهنگ و ارتباطات اسلامی:

ظرفیت های فراوانی برای توسعه تعاملات فرهنگی 
ایران و ترکیه وجود دارد

خبر

رسانه های برتر حوزه آموزش عالی 
معرفی می شوند

از  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزارت  عمومی  روابط  معاون 
برگزاری جشنواره رسانه های برتر حوزه آموزش عالی با عنوان 
دریچه عتف و همزمان با برگزاری جشنواره روابط عمومی های 
برتر دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی، پژوهشی و فناوری در 

سالجاری خبر داد.
 ندا شفیعی با اعلام این خبر گفت: جشنواره دریچه عتف با 
هدف تجلیل از خدمات خبرنگاران برتر حوزه آموزش عالی و 
شناسایی آثار برتر مرتبط با این حوزه و همچنین تجلیل از 
برتر دانشگاه ها و مؤسسات آموزش عالی،  روابط عمومی های 

پژوهشی و فناوری سراسر کشور برگزار می شود.
وی افزود: موضوع اصلی آثار این جشنواره شعار سال ۱۴۰۱ 
)تولید دانش بنیان و اشتغال آفرین( و همچنین »جهاد تبیین« 

است که آثار رسانه ها در ۹ بخش پذیرش می شود.
معاون امور روابط عمومی وزارت عتف بخش های مختلف قابل 
رقابت در این جشنواره را خبر، مصاحبه، گزارش، یادداشت، 
اعلام  اینفوگرافی  و  موشن گرافی  ویدئو،  خبری،  عکس  تیتر، 

کرد.

بنیاد سعدی و کانون زبان ایران 
تفاهم نامه امضا کردند

علامتی  حامد  و  سعدی  بنیاد  رئیس  حدادعادل،  غلامعلی   
مدیرعامل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان و رییس 
شورای سیاست گذاری کانون و کانون زبان ایران تفاهم نامه 

همکاری امضا کردند.
کانون  بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  از  ایرنا  گزارش  به 
زبان ایران، این تفاهم نامه در راستای اهداف سند چشم انداز 
فرهنگی  و  اجتماعی  اقتصادی،  توسعه  برنامه های  و   ۱۴۰۴

جمهوری اسلامی ایران منعقد شده است.
و  علمی  توانایی های  از  استفاده  تفاهم نامه  این  از  هدف 
تبادل  همکاری،  تعمیق  و  تحکیم  توسعه،  متقابل،  امکانات 
اطلاعات و تجربه ها با هدف آموزش و گسترش زبان و ادبیات 

فارسی است.
این  انعقاد  منظور  به  که  نشستی  در  اساس،  همین  بر 
حامد  حضور  سعدی  بنیاد  رئیس  شد،  برگزار  تفاهم نامه 
علامتی در کانون پرورش فکری را چشم انداز روشنی برای 
به ویژه  کانون،  و  بنیاد سعدی  بیشتر  و  همکاری های جدید 
کانون زبان ایران دانست و با اشاره به جلسه هایی که پیش از 
این با حضور نمایندگان دو مجموعه برگزار شده است، گفت: 
امیدوارم باب همکاری ها گشوده تر شود و حاصل این تعامل ها 

به نتیجه ای عملی برسد.
حدادعادل در مورد آموزش زبان فارسی از سوی کانون زبان 
اقدامی  ایرانیان  به  فارسی  زبان  آموزش  اظهار داشت:  ایران 
مبارک است چراکه سطح سواد فارسی در بین دانش آموزان 
ما بسیار پایین است و همه خود را بی نیاز از این یادگیری 
می دانند و تصور می کنند که احتیاجی به کلاس زبان فارسی 
اگر  طبیعی  به طور  و  است  جدید  اقدامی  مهم  این  ندارند. 
مخاطب شما نوجوانان ایرانی باشند از دو حیث با فعالیت ما 

در بنیاد سعدی فرق خواهد داشت.
ما  ما چیست؟  فصل مشترک  که  بدانیم  باید  ما  افزود:  وی 
که  داریم  وظیفه  ایرانیان  امور  شورای  از  عضوی  عنوان  به 
از  مقیم خارج  ایرانی  خانواده های  فرزندان  به  آموزش  برای 
کشور کتاب درسی تالیف کنیم که این کار را انجام داده ایم 
بتواند  کانون  اگر  است،  انجام  حال  در  پایانی اش  مراحل  و 
خواهد  مفید  بسیار  کند  کمک  ما  به  برنامه  این  اجرای  در 
امکانات سخت افزاری و  از فضاهای آموزشی و  بود. استفاده 
نرم افزاری کانون از دیگر مواردی بود که حدادعادل بر آن ها 

تاکید کرد.
در ادامه این نشست مدیرعامل کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان عنوان کرد: این جلسه با دستور آقای حدادعادل، 
در رابطه با پاس داشت زبان فارسی در خارج از کشور تشکیل 
شد، ایشان از ما مطالبه کردند و خدا را شاکر هستم که امروز 

این همکاری مهم آغاز می شود.
کانون  اصلی  ظرفیت های  از  یکی  داد:  ادامه  علامتی  حامد 
ایران است؛  پرورش فکری کودکان و نوجوانان، کانون زبان 
گامی  فارسی  زبان  حوزه  در  امروز  به  تا  ایران  زبان  کانون 
ما  مهم  رسالت های  از  یکی  صورتی که  در  است  برنداشته 
پاسداشت زبان فارسی هم در داخل کشور برای نسل جدید و 
هم در خارج از کشور برای افرادی که ایران و زبان فارسی را 
دوست دارند و حتی ایرانیان مقیم کشورهای خارجی است.

ایران  زبان  کانون  و  فکری  پرورش  کانون  در  ما  افزود:  وی 
انجام وظیفه  این زمینه  با تمام توان در  مصمم هستیم که 
زبان  بنیاد سعدی در حوزه  به تخصصی که  توجه  با  کنیم. 
این مجموعه در  تاثیرگذاری  دایره  دارد و همچنین  فارسی 
و ظرفیت هایی که در  و همچنین مهارت ها  از کشور  خارج 
کانون زبان وجود دارد امیدواریم بتوانیم گام های موثری در 
رئیس  نشست  این  از  دیگری  بخش  در  برداریم.  زمینه  این 
امروز  که  است  افتخار  باعث  کرد:  عنوان  ایران  زبان  کانون 
سال ها  که  مواردی  و  نکته ها  تا  شد  من  نصیب  توفیق  این 
دغدغه فعالیت آقای حدادعادل در این زمینه بوده است را 
بشنوم و بخشی از فعالیتی باشم که می توانم این دغدغه ها را 
مرتفع سازم.  مهدی ذوالفقاری با ارائه تاریخچه ای از حضور 
برخی  به  ایران  زبان  کانون  در  گرفته  صورت  اقدام های  و 
کودک،  سطوح  در  مجموعه  این  در  موجود  ظرفیت های  از 
زبان  کانون  کرد:  خاطرنشان  و  اشاره  بزرگسال  و  نوجوان 
ایران تجربه ای در حدود صد سال در امر آموزش زبان دارد 
و این تجربه می تواند در اختیار بنیاد سعدی نیز قرار بگیرد. 
آموزش به صورت برخط )آنلاین( و نابرخط )آفلاین(، متون 
کتاب های آموزشی و کمک آموزشی، برنامه های کاربردی و 
آموزش زبان و... از دیگر موضوع هایی بود که رییس کانون 

زبان ایران به آن ها پرداخت.
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 معاون فرهنگی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
از  با بسته بندی غیرایرانی  نخریدن کالاهای 
سوی دستگاه های دولتی را راهکاری مناسب 
فارسی  زبان  پاسداشت  به  کمک  برای 
برشمرد و تصریح کرد: در مراحل بعدی باید 
از سوی رسانه های دولتی  این کالاها  تبلیغ 
و شبکه نمایش خانگی ممنوع شود تا زمینه 
زبان  با  بسته بندی  و  تولید  برای  انگیزه  و 

فارسی فراهم شود.
و  عمومی  روابط  مرکز  از  ایرنا  گزارش  به 
اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
محمدمهدی اسماعیلی در نخستین نشست 
سال جاری شورای هماهنگی پاسداشت زبان 
فرهنگ  وزارت  غدیر  سالن  در  که  فارسی 
زبان  افزود:  مطلب  این  بیان  با  شد،  برگزار 
ایران  مردم  زندگی  شئون  همه  در  فارسی 
با  باید  نیز  اساس  همین  بر  و  دارد  اهمیت 
حساسیت و دقت برای کار جدی و فوری به 
منظور اجرای برنامه های عقب مانده در مسیر 

پاسداشت زبان فارسی گام برداریم.
همه  در  قانون  رعایت  این که  بیان  با  وی 
موضوعات اولویت و اهمیت دارد، افزود: اصل 
۱۵ قانون اساسی صراحتا به پاسداشت زبان 
ایران  مردم  مشترک  زبان  عنوان  به  فارسی 
رعایت  همچون  باید  بنابراین  دارد.  تاکید 
قوانین مصوب کشور درباره  از  قوانین دیگر 
پیروی  نیز  فارسی  زبان  پاسداشت  رعایت 
از  نکردن  عبور  که  همان طور  یعنی  کرد. 
است،  ضروری  رانندگان  برای  قرمز  چراغ 
رعایت ضوابط و مقررات مربوط به پاسداشت 

زبان فارسی نیز برای همه الزامی است.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان این که 
پاسداشت  با  مرتبط  بخشنامه های  و  قوانین 
زبان فارسی باید با جدیت در همه استان ها 
کل  مدیران  از  کرد:  تصریح  شود،  رعایت 
انتظار  استان ها  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
نهادهای  با  ارتباط  و  هماهنگی  می رود 
اجرایی و تبلیغاتی برای نظارت و رسیدگی به 
وضعیت پاسداشت زبان فارسی در شهرهای 
این  در  کنند.  پیگیری  با جدیت  را  مختلف 
زمینه باید جلسات مستمر و منظمی برگزار 
این  در  کشور  قانون  این که  درباره  تا  شود 
زمینه اجرا می شود به نقطه اطمینان برسیم.

اصناف  در  ایرانی  غیر  نام  هزار   ۲۰۰ ثبت 
کشور

ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  فرهنگی  معاون 
اسلامی و دبیر شورای هماهنگی پاسداشت 
گزارشی  نشست  این  در  هم  فارسی  زبان 
به  تجاری  و علائم  نشان ها  ثبت  از وضعیت 
کرد  اشاره  موجود  مشکلات  از  یکی  عنوان 
از  بیش  معنوی  مالکیت  اداره  در  گفت:  و 
که  است  رسیده  ثبت  به  نام  هزار  چهارصد 
به گفته مدیر این اداره حدود نیمی از آنها 
غیرایرانی است. این امکان ثبت نام غیرایرانی 

سبب مشکلات بعدی شده است.
با  کالاهای  نخریدن  نیز  احمدوند  یاسر 
دستگاه های  سوی  از  غیرایرانی  بسته بندی 
به  کمک  برای  مناسب  راهکاری  را  دولتی 
تصریح  و  برشمرد  فارسی  زبان  پاسداشت 
کرد: در مراحل بعدی باید تبلیغ این کالاها 

نمایش  شبکه  و  دولتی  رسانه های  سوی  از 
برای  انگیزه  و  تا زمینه  خانگی ممنوع شود 
فراهم  فارسی  زبان  با  بسته بندی  و  تولید 

شود.
نخریدن کالاهای با نام و خط بیگانه از سوی 

نهادهای دولتی
نیز  فارسی  زبان  و  ادب  فرهنگستان  رئیس 
در این نشست با اشاره به وضعیت نابسامان 
قوانین  زبان فارسی در کشور و اجرا نشدن 
مرتبط گفت: برای پاسداشت زبان فارسی به 
نیاز داریم  عملیات و کارهای اجرایی جدی 
که یکی از این کارها می تواند این باشد که 
کالاهایی  نباشند  مجاز  دولتی  های  دستگاه 
را بخرند که نام بیگانه دارند یا در بسته بندی 
شده  استفاده  فارسی  غیر  نوشتار  از  ها  آن 

باشد.
گام  در  البته  افزود:  عادل  حداد  غلامعلی 
نرویم.  کالاها  همه  است سراغ  بهتر  نخست 
زیرا امکان عملیاتی شدن آن در یک مرحله 
از  نخست  مرحله  در  می توان  ندارد.  وجود 
کالاهای  غذایی،  مواد  مثل  کالاها  برخی 

بهداشتی، تنقلات و نظایر اینها این اقدام را 
آغاز کرد.

و  درست  اجرای  به  باید  البته  افزود:  وی 
تا  کرد  توجه  نیز  قانون  اجرای  بر  نظارت 
دریافت  حال  عین  در  شود.  حاصل  مقصود 
نظرات کارشناسی تولیدکنندگان در تدوین 

این مصوبه ضروری است.
در  انتظامی هم  نیروی  اماکن  پلیس  رئیس 
این نشست از اعلام آمادگی نیروی انتظامی 
صنفی  واحدهای  درباره  قانون  اعمال  برای 
خبر  بیگانه  اسامی  از  استفاده  در  متخلف 
مسئله  مستمر  طور  به  پلیس  گفت:  و  داد 
وظایف  کنار  در  را  فارسی  زبان  پاسداشت 
داده  قرار  کاری اش  اولویت های  در  دیگر 

است.
ابتدای  از  داد:  ادامه  نوروزی  علی  سردار 
هزار   ۴۱ از  بیش  به  کنون  تا  جاری  سال 
هشدار  زمینه  این  در  متخلف  صنفی  واحد 
داده شده است. بود. برای برخورد قانونی به 
هماهنگی و مشارکت دیگر نهادهای قانونی 

نیاز داریم.

 احمدوند: دستگاه های دولتی کالاهای 
با بسته بندی غیرایرانی نخرند
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بین الملل
اخبار

زلنسکی، روسیه را به هدف قرار دادن 
زیرساخت های صادرات غلات متهم کرد

ولودیمیر زلنسکی، رئیس جمهور اوکراین، روز چهارشنبه پس از حمله 
پهپادهای روسیه به یک شهر بندری اعلام کرد که مسکو در صدد 
حمله به زیرساخت های صادرات غلات است و این اقدام »تروریستی« 

است.
اساس  بر  هیل،  خبری  پایگاه  از  ایرنا  شب  چهارشنبه  گزارش  به 
را هدف  نزدیکی مرز رومانی  بندری در  گزارش ها، روسیه یک شهر 
قرار داد که منجر به خسارت قابل توجه و آتش سوزی گسترده در 

ساختمان هایی شد که برای صادرات غلات اوکراین ضروری هستند.
از طرح  ماه گذشته  روسیه  آن صورت گرفت که  از  این حمله پس 

صادرات غلات دریای سیاه خارج شد.
 « نوشت:  تلگرام  در  چهارشنبه  روز  اوکراین  جمهور  رئیس 
»تروریست های روس بار دیگر بنادر، تأسیسات غلات و امنیت غذایی 

جهانی را هدف قرار داده اند. جهان باید پاسخ دهد.«
به گزارش ایرنا از خبرگزاری فرانسه، فرماندهی عملیاتی جنوب اوکراین 
بندر و  آنجایی که هدف مشخص دشمن  از  افزود:  ادعا  این  با طرح 
زیرساخت صنعتی منطقه بود نیروهای دفاع هوایی ۳ ساعت به صورت 

بی وقفه بر روی دفع حملات کار کردند.
به  حمله  این  اگرچه  که  گفت  اودسا  منطقه  فرماندار  کلیپر  اولگ 

زیرساخت بندر آسیب رسانده اما هیچ تلفاتی بر جای نگذاشته است.
و  افتاد  اتفاق  بندر  تاسیسات  در  سوزی  آتش  حمله  این  نتیجه  در 

زیرساخت صنعتی آن آسیب دید.
وزارت دفاع اوکراین روز چهارشنبه اعلام کرد یک سیلو غلات در حمله 

اخیر روسیه به بندر "ایزمائیل" در رودخانه دانوب آسیب دیده است.
در همین حال، سخنگوی کاخ کرملین اعلام کرد روسیه برای تسهیل 
طریق  از  جهانی  بازارهای  به  روسیه  و  اوکراین  محصولات  صادرات 

دریای سیاه آماده بازگشت به توافق غلات است.
قرارداد کریدور غلات به منظور کاهش تأثیر جنگ روسیه و اوکراین بر 
قیمت جهانی مواد غذایی و به خصوص تامین غلات مورد نیاز تعدادی 
ملل  با همکاری سازمان  و  ترکیه  ابتکار  با  وارد کننده  از کشورهای 
متحد، روسیه و اوکراین یک سال پیش در استانبول )۲۲ ژوئیه ۲۰۲۲ 

ـ ۳۱ تیرماه ۱۴۰۱( امضا شد.
این قرارداد ابتدا برای اجرا در مدت ۶ ماه امضا شده بود و در سه دوره 
متوالی دو ماهه تمدید شد که مهلت تمدید دو ماهه سوم این قرارداد 
نیز به پایان رسید. دولت ترکیه طی دو ماه اخیر برای تمدید مجدد این 
قرارداد تلاش کرد ولی به علت نارضایتی روسیه از اجرای مفاد مورد 
نظر مسکو، تمدید آن در هاله ای از ابهام قرار گرفته و دولت روسیه 

تمایلی برای تمدید قرارداد ندارد.

ایران و پاکستان مباحث نشست آتی 

کمیسیون مشترک اقتصادی را بررسی 

کردند
ایران  تجارت  گسترش  خارجه  وزارت  اقتصادی  دیپلماسی  معاون   
دانست و گفت: هیات های دو  اولویت هر دو همسایه  را  پاکستان  و 
کشور در نشست اسلام آباد مباحث و دستورکار جلسه آینده کمیسیون 
مشترک اقتصادی که قرار است در تهران برگزار شود، را بررسی کردند.

مهدی صفری روز چهارشنبه در پایان نشست مذاکرات اقتصادی ایران 
و پاکستان در اسلام آباد طی گفت وگو با خبرنگار ایرنا گفت: نشست 
امروز یک جلسه مقدماتی برای سفر دکتر امیرعبداللهیان وزیر امور 
خارجه ایران بود که وی قرار است فردا با همتای پاکستانی خود دیدار 

نماید.
وی افزود: تمام موارد و توافقات دو کشور در جلسه قبلی کمیسیون 
مشترک را به صورت تفصیلی بررسی کردیم. اعضای دو هیات مسائل 
مرزی، بازارچه ها، افزایش تجارت به خصوص سازوکار تهاتر، همکاری 
در بخش انرژی و بخش های مختلف تبادل نظر و جمع بندی کردند و 

متعاقبا به صورت دوجانبه اسنادی نیز امضا خواهد شد.
افزایش  پاکستان  و  ایران  مهم  مسائل  از  یکی  داشت:  اظهار  صفری 
حجم تجارت مشترک است. ما هدف پنج میلیارد دلاری را در تجارت 
دوجانبه تعریف کرده ایم و البته ظرفیت ما بیشتر است و در قدم دوم 

حجم تجارت به ۱۰ میلیارد دلار خواهد رسید.
جلسه  گفت:  ایران  خارجه  امور  وزارت  اقتصادی  دیپلماسی  معاون 
اسلام آباد یک جمع بند مقدماتی برای نشست آتی کمیسیون مشترک 
خواهد بود که در تهران برگزار خواهد شد. همچنین برقراری خطوط 
و مصمم هستیم  پیگیری شد  به طور جدی  میان دو کشور  هوایی 

تا پروازهای بیشتری میان شهرهای ایران و پاکستان راه اندازی شود.
هوانوردی،  های،  بخش  از  مسوولانی  پاکستانی  هیات  در  افزود:  وی 
گمرکی، کشاورزی، علوم و فناوری و انرژی بودند و از آنان برای سفر به 

ایران و پیگیری توافقات با همتایان خود دعوت به عمل آمد.
مهدی صفری همچنین از تلاش های سفارت و سفیر ایران در پاکستان 
در برگزاری نشست امروز و برنامه ریزی جامع برای رایزنی مسوولان 

دو کشور قدردانی کرد.
امروز  پایان نشست  نیز در  اقتصادی پاکستان  امور  قائم مقام وزارت 
گفت که به زودی شاهد برگزاری بیست و دومین کمیسیون مشترک 
اقتصادی ایران و پاکستان در تهران خواهیم بود که طی آن ارتباطات 

بیشتری با طرف های ایرانی در تهران خواهیم داشت.

در  کودتا  پی  در  آمریکایی  مقام  یک 
کشور آفریقایی نیجر علیه محمد بازوم 
مورد  که  کشور  این  جمهوری  رئیس 
که  کرد  اعلام  است،  آمریکا  حمایت 
تا برخی  برخی  واشنگتن آماده است 
از دیپلمات ها و خانواده های آنها را از 
نیجر خارج کند، اما  سفارت این کشور 

در نیجر همچنان باز خواهد بود.
به گزارش ایرنا، یک مقام آمریکایی روز 
چهارشنبه به وقت محلی به خبرنگاران 
آمریکایی گفت که ایالات متحده آمریکا 
آماده است تا برخی برخی از دیپلمات 
ها و خانواده های آنها را از نیجر خارج 
نیجر  در  کشور  این  سفارت  اما  کند، 
همچنان باز خواهد بود و مقامات ارشد 
خود  کار  به  نیجر  در  آمریکا  سفارت 

ادامه خواهند داد.
این مقام که خواست نامش فاش نشود، 
در عین حال اضافه کرد: هنوز تصمیم 
نهایی در این زمینه گرفته نشده است، 
اما آمادگی در خصوص آن وجود دارد.

وی مدعی شد: این یک اقدام محتاطانه 
در صورت بدتر شدن وضعیت امنیتی 
است و مقامات اصلی سفارت نیجر را 

ترک نخواهند کرد.
های  دیپلمات  که  افزود  مقام  این 
شده  اجاره  هواپیماهای  با  آمریکایی 
از  آمریکا  خارجه  امور  وزارت  توسط 
نیجر خارج خواهند شد و از هواپیماهای 

نظامی استفاده نخواهد شد.
میلر  متیو  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
آمریکا  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
روز سه شنبه به وقت محلی در جمع 
از  ما  افزود:  واشنگتن  در  خبرنگاران 
خروج  که  خواهیم  می  نیجر  مقامات 
تسهیل  را  کشور  این  از  ها  خارجی 
برای  خطری  هیچ  تاکنون  اما  کنند 
وجود  نیجر  در  حاضر  آمریکایی  اتباع 

نداشته است.

میلر اضافه کرد: سفارت ایالات متحده 
باز است. در  آمریکا در نیجر همچنان 
حال حاضر هیچ نشانه ای از تهدید علیه 
شهروندان یا تاسیسات آمریکا در نیجر 
وجود ندارد و آمریکا همچنان به ارزیابی 

مجدد این وضعیت ادامه می دهد.
ادامه  آمریکا  خارجه  وزارت  سخنگوی 
حل  راه  برای  فرصت  یک  ما  داد: 
با  و  بینیم  می  نیجر  در  دیپلماتیک 
تعدادی از رهبران این کشور در تماس 

هستیم.
نیجر  ریاست جمهوری  گارد  نیروهای 
بازداشت  با  جاری،  ماه  مرداد  چهارم 
این کشور  بازوم رئیس جمهور  محمد 
و  جمهوری  ریاست  کاخ  داخل  در 
جدید  دوره  بر  او،  برکناری  سپس 
سیاست ورزی در این کشور و نخستین 
آمیز قدرت در  انتقال مسالمت  تجربه 
این کشور استعمارزده، هنوز آغاز نشده، 

نقطه پایان گذاشتند.
و  نیجر  در  نظامی  کودتای  از  پس 
رئیس  بازوم«  »محمد  دستگیری 

جمهور این کشور، وزارت خارجه فرانسه 
امروز اعلام کرد که به زودی شهروندان 

خود را از نیجر تخلیه می کند.
پاریس به عنوان قدرت استعماری سابق 
جمهوری  ریاست  گارد  کودتای  نیجر، 
در این کشور را به شدت محکوم کرده 
بازوم  محمد  فوری  آزادی  خواستار  و 

نیجر شد.
کیلومترمربع  میلیون   ۱.۳ با  نیجر 
مساحت، پهناورترین کشور در منطقه 
نفر  میلیون   ۲۴ که  آفریقاست  غرب 

جمعیت با اکثریت مسلمان دارد.
طبیعی  سرشار  منابع  از  برخورداری 
زغال  و  طلا  الماس،  اورانیوم،  بویژه 
سنگ از دیگر ویژگی های این کشور 
و البته جذاب برای استعمارگران قدیم 

و جدید است.
فقیرترین  از  یکی  چند  هر  نیجر 
کشورهای جهان است اما از بزرگ ترین 
ذخایر اورانیوم نیز برخوردار است. این 
کشور تا سال ۱۹۶۰ مستعمره فرانسه 
بود و در این سال استقلال خود را از 

این کشور اعلام کرد.
فقر شدید دامن نیجر را که حدود یک 
گرفته  بود،  فرانسه  استعمار  زیر  قرن 
میان  در  حاضر  حال  در  کشور  این  و 
۱۸۹ کشور از نظر شاخص های توسعه 
انسانی، آخرین کشور است. هم اکنون 
زیر خط  نیجر  مردم  از  نیمی  از  بیش 
از کودکان  فقر هستند و حدود نیمی 
در سن تحصیلی نیز به طور منظم به 

مدرسه نمی روند.
است  کرده  اعلام  اخیرا  ملل  سازمان 
مردم  از  نفر  میلیون   ۴ حدود  که 
نیازمند کمک های بشردوستانه  نیجر 

هستند.
کمربند  در  کشور  این  گرفتن  قرار 
قبیل  از  تروریستی  مسلح  گروههای 
این  های  شاخه  و  القاعده  بوکوحرام، 
دو گروه و سایر گروههای مسلح فعال 
در ساحل آفریقا نیز بر ابعاد امنیتی و 
تبعات سیاسی آن بر اوضاع این کشور 

افزوده است.

 آمریکا آماده خروج دیپلماتهایش از نیجر 
در پی کودتا در این کشور آفریقایی است

گزارش

ایتالیا: دخالت نظامی فرانسه در 
نیجر شکل جدید استعمار است

نخست وزیر ایتالیا نسبت به مداخله نظامی غرب در کشور نیجر 
هشدار داد و گفت این همان استعمار در شکل جدید است.

به گزارش ایرنا به نقل از راشا تودی، آنتونیو تاجانی، وزیر خارجه 
ایتالیا نسبت به دخالت نظامی غرب در نیجر هشدار داد و گفت 

هم اکنون نیز این کشور تحت کنترل حکومت نظامی است.
گفت:  کشور  این  رسانه های  با  گفتگو  در  چهارشنبه  روز  تاجانی 
من فکر می کنم ما باید برای احیای دموکراسی فشار بیاوریم ولی 

لشگرکشی نظامی غرب مساوی یک استعمار جدید خواهد بود.
اظهارات تاجانی پس از آن بیان شد که مقامات نظامی نیجر، دولت 
فرانسه را به توطئه مداخله نظامی در این کشور برای آزادی محمد 
بازوم رئیس جمهور سابق این کشور متهم کردند. کاترین کولونا 

سخنگوی دولت فرانسه این ادعا را کذب خواند.
رهبران حکومت نظامی در مالی و بورکینافاسو روز دوشنبه اعلام 
کردند که هرگونه مداخله نظامی خارجی در کشور نیجر به منزله 

اعلام جنگ علیه باماکو و اوگادوگو تلقی خواهد شد.
روز   )ECOWAS( آفریقا  غرب  کشورهای  اقتصادی  جامعه 
یکشنبه اولتیماتوم یک هفته ای به کودتاچیان برای آزادی بازوم و 

بازگرداندن نظم قانون اساسی در نیجر صادر کرد.
شده  فرانسه  سابق  مستعمره  در  ملی  گفتگوی  خواستار  روسیه 
که  گفت  روسیه  خارجه  وزارت  سخنگوی  زاخارووا،  ماریا  است. 

تهدید مداخله نظامی تنها بحران را تشدید می کند.

زاخاروا: اوکراین ابزار جنگ 
هیبریدی غرب علیه روسیه است

جنگ  ابزار  را  اوکراین  روسیه،  خارجه  وزارت  سخنگوی   
دادن  تبعات  درباره  و  کرد  اعلام  مسکو  علیه  غرب  هیبریدی 

تضمین امنیتی به کی یف هشدار داد.
روسیه،  تاس  خبرگزاری  از  ایرنا  چهارشنبه  روز  گزارش  به 
»ماریا زاخاروا« در یک نشست مطبوعاتی اعلام کرد: استفاده 
کی یف از ترور باعث تشدید بحران اوکراین و به تاخیر افتادن 

صلح می شود.
غربی  کشورهای  میان  در  اوکراین  تسلیحاتی  حامیان  وی، 
این روش های  از  استفاده  و  اعلام  را شریک جنایات کی یف 
ایذایی را حاکی از شکست ضدحمله علیه روسیه ارزیابی کرد.

ابزاری برای  اوکراین به عنوان  از  افزود: غرب  این مقام روس 
جنگ ترکیبی علیه روسیه استفاده می کند و شایعات درباره 
داده شدن تضمین های امنیتی از سوی واشنگتن به کی یف 

فقط »بازی با کلمات« است.
زاخاروا خاطرنشان کرد: عضویت اوکراین در ناتو یا داده شدن 
اوکراین، تبعات غیرقابل پیش  به  امنیتی دیگری  هر تضمین 

بینی برای اروپا و جهان خواهد داشت.
خود  ژئوپلیتیک  اهداف  برای  اوکراین  از  آمریکا  افزود:  وی 
استفاده ابزاری می کند اما به زودی، واشنگتن مجبور خواهد 
شد تا واقعیت های جدید جهان را بپذیرد و با جاه طلبی های 

هژمونیک خود خداحافظی کند.
مالکیت  علیه  ژاپنی  گرایان  ملی  تظاهرات  از  روس  مقام  این 
مسکو بر جزایر کوریل انتقاد کرد و گفت: جزایر کوریل بخش 
جدایی ناپذیر خاک ماست و چنین اقداماتی، دخالت در امور 

داخلی روسیه و نقض منشور سازمان ملل است.

بلاروس: ادعای لهستان برای 

توجیه حضور نظامی ناتو است
وزارت دفاع بلاروس در بیانیه ای اتهام کشور لهستان مبنی بر نقض 
حریم هوایی این کشور را رد کرد و گفت این ادعا تنها برای توجیه 
حضور نظامی ناتو در نزدیک مرزهای این کشور مطرح شده است.

به گزارش ایرنا به نقل از آناتولی، بلاروس ادعای نقض حریم هوایی 
لهستان توسط بالگردهای این کشور را رد کرد و این ادعاها را دور 

از ذهن خطاب کرد.
خبرگزاری دولتی بلتا به نقل از وزارت دفاع بلاروس گزارش داد 
که اتهامات مربوط نقض حریم هوایی لهستان توسط بالگردهای 
برای  لهستان  سیاسی  نظامی  مقامات  توسط   ۸-Mi و   ۲۴-Mi
شده  مطرح  بلاروس  مرز  نزدیک  در  ناتو  نظامیان  حضور  توجیه 

است.
لهستان  مقامات  اگرچه  بلاروس خاطرنشان کرد که  وزارت دفاع 
ثبت  تخلفی  آنها  رادارهای  که  کردند  اعلام  سه شنبه  روز  اوایل 

نکردند ولی بعد گزارش خود را تغییر دادند.
متهم  هوایی  حریم  نقض  به  را  بلاروس  شنبه  سه  روز  لهستان 
کرد. وویچ اسکورکیویچ معاون وزیر دفاع لهستان طی سخنرانی 

رادیویی نقض حریم هوایی کشور را اقدامی تحریک آمیز خواند.
در واکنش به سخنرانی مقامات نظامی لهستان، ناتو تصمیم گرفت 

تعداد نیروهای نظامی اش در مرزهای بلاروس را افزایش دهد.
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 الهام علی افُ رییس جمهور آذربایجان 
خواستار همکاری ارمنستان با ابتکارات 
اختلاف  رفع  و  بین المللی  جامعه  صلح 
بر  کشور  دو  ساله  از ۳۰  بیش  مناقشه 

سر قره باغ شد.
به  و  ایرنا  چهارشنبه  روز  گزارش  به 
در  علی افُ  آذرتاج،  خبرگزاری  از  نقل 
که  کرد  تهدید  یورونیوز  با  مصاحبه 
که  کنند  درک  باید  ارمنستان  مقامات 
اگر نخواهند توافقنامه صلح با آذربایجان 
امضا کنند، وضعیت برای آنها در آینده 

غیرقابل پیش بینی خواهد بود.
خود  تهدیدآمیز  سخنان  ادامه  در  وی 
دولت  به  پیامی  نیز  قبلا  کرد:  اعلام 
که  کرده ام  اعلام  و  رسانده  ارمنستان 
و  بهتر  بین  انتخاب  شرایط  در  آنها 
شرایطی  در  بلکه  ندارند  قرار  بهترین 
قابل  و  بد  بسیار  بین  باید  که  هستند 

قبول را انتخاب کنند.
امروز  افزود:  آذربایجان  جمهور  رییس 
نبرد  میدان  در  است  حاضر  کسی  چه 
در این منطقه با آذربایجان مقابله کند، 
آذربایجان در دوران  زمانی که  ویژه  به 
نشان  را  خود  توان  باغ  قره  دوم  جنگ 
دفاعی  قدرت  هم  از جنگ  بعد  و  داده 

خود را افزایش داده است؟
ژئوپلیتیکی  شرایط  اینکه  بیان  با  وی 
تغییر  شدت  به  منطقه  و  جهان  در 
امیدهای  از  برخی  گفت:  است،  کرده 
بین  از  کاملا  امنیت خود  به  ارمنستان 

به دنبال ضامن های  اکنون  آنها  رفته و 
امنیتی جدید هستند.

علی افُ با طرح این سوال که »آیا کسی 
باشد  حاضر  ارامنه  خاطر  به  که  هست 
با جمهوری آذربایجان بجنگد؟«، اظهار 

کرد: »من در این باره شک دارم.«
بیان  با  مفصل  مصاحبه  این  در  وی 
این که رهبران ارمنستان سال ها مردم 
خود را متقاعد کردند که قدرتمندترین 
ارتش جهان را دارند و اگر جنگ شروع 
کرد،  خواهند  تصرف  هم  را  باکو  شود، 
از  روشنی  درک  داشتن  کرد:  تاکید 
قوا  توازن  و  ژئوپلیتیک کنونی  وضعیت 

ضروری است.
به  پاسخ  در  آذربایجان  جمهور  رییس 
به  وی  پیام  بر  مبنی  خبرنگار  سوال 
کرد:  بیان  ارمنستان  در  ساکن  ارامنه 
برای آنها دروغ و تبلیغات زیاد گفته شده 
داستان  همه  باغ  قره  اخیر  جنگ  ولی 
پردازی مقامات ارمنستان را نابود کرده 
دولت  ایدئولوژیک  ارکان  از  بسیاری  و 

ارمنستان را نابود کرد.
وی خواستار ادغام جامعه ارمنی ساکن 
آذربایجان  ملت  ترکیب  با  قره باغ  در 
که  کنند  درک  باید  آنها  گفت:  و  شد 
به عنوان بخشی از جامعه آذربایجان و 
از  حقوقی  و  امنیتی  تضمین  داشتن  با 
جمله حقوق آموزشی، فرهنگی، مذهبی 
خواهند  عادی  زندگی  شهرداری،  و 

داشت.

ارامنه  کرد:  تاکید  همچنین  علی افُ 
نادیده  به  قدر  چه  هر  باغ  قره  ساکن 
گرفتن دولت جمهوری آذربایجان، رفتار 
جدایی طلبانه و تحرکات درباره تشکیل 
کشور خیالی ادامه دهند، باز وضعیت به 

نفع آنها تغییر نخواهد کرد.
جمهوری  "دولت  کرد:  تاکید  وی 
به  باغ  قره  ساکن  ارامنه  به  آذربایجان 
یک  داشتن  خود  شهروندان  عنوان 
زندگی عادی را پیشنهاد می کند و اگر 
به من گوش کنند، متوجه می شوند که 

به قولم پایبند هستم."
ارامنه  به  آذربایجان  جمهور  رئیس 
ساکن در قره باغ توصیه کرد که »فریب 
به اصطلاح رهبران خود« را نخورند چرا 
باغ  قره  اخیر  جریان جنگ  در  آنها  که 
هم زیاد دروغ گفتند و با گروگان گرفتن 
مردم ارمنی در شهر خانکندی مرکز قره 

شخصی  منافع  و  قدرت  دنبال  به  باغ، 
خود هستند.

بر  آذربایجان  اضافه کرد: جمهوری  وی 
اساس قوانین بین المللی و با به رسمیت 
شناختن حق زندگی در اراضی متعلق به 
خود است و جنگ اخیر قره باغ را هم با 
اراضی خود  هدف رفع اشغال ۳۰ ساله 
انجام داد ولی بلافاصله پس از آتش بس، 
با ارامنه قره باغ تماس گرفت و مردم دو 
باغ  ارمنی ساکن منطقه  و  آذری  طرف 

تقریباً بلافاصله با هم دوست شدند.
خروج  از  پس  گفت:  همچنین  علی افُ 
بخشی  از  روسی  صلح  حافظ  نیروهای 
از منطقه در حومه شهر لاچین، جامعه 
آذربایجانی و ارمنی منطقه به راحتی با 
هم ارتباط برقرار کردند و این امر نشان 
داد که اکثر مردم عادی از هم نفرتی در 

دل ندارند.

رییس جمهور آذربایجان خواستار همکاری 
ارمنستان با ابتکارات صلح شد

رییس  اول  معاون  سفر  جریان  در 
پاکستان،  به  ترکیه  جمهوری 
چهارمین فروند ناوچه جنگی تولید 
نیروی  تحویل  کشور  دو  مشترک 

دریایی پاکستان شد.
رسمی  منابع  از  ایرنا  گزارش  به 
گرفتن  تحویل  مراسم  پاکستان، 
ناوچه جدید با حضور شهباز شریف 
جودت  و  کشور  این  وزیر  نخست 

جمهوری  رییس  معاون  ییلماز 
در  ترکیه در مجموع کشتی سازی 

ساحل »کراچی« برگزار شد.
به  موسوم  جنگی   ناوچه 
ناو  چهارمین  طارق"  "پی.ان.اس 
ترکیه  و  پاکستان  مشترک  ساخت 
تحت پروژه ملجیم است که از سال 
کلید خورد.  دو کشور  میان   ۲۰۱۸
حضور  با  جنگی  ناوچه  سومین 

نخست وزیر پاکستان در نوامبر سال 
استانبول  به  وی  سفر  طی  گذشته 
تحویل نیروی دریایی پاکستان شد.

پروژه  کرد:  اعلام  پاکستان  دولت 
پایدار  نمادی  ناو  ساخت  مشترک 
در حوزه  دو کشور  از همکاری های 
در  گامی  و  است  دریایی  و  دفاعی 
خوداتکایی  سازی  بومی  مسیر 
نیروی  امنیتی  نیازهای  تامین  برای 

دریایی پاکستان محسوب می شود.
ترکیه  با  نزدیکی  روابط  پاکستان 
در  کشور  دو  همکاری های  و  دارد 
حوزه های سیاسی، نظامی، امنیتی و 
همچنین دریایی همواره مورد توجه 

دو طرف قرار دارد.
همسو  مواضعی  آنکارا  و  اسلام آباد 
جهان  و  منطقه  تحولات  زمینه  در 

دارند.

پاکستان ناوچه جدید تولید مشترک با ترکیه را تحویل گرفت
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شهرستان
خبر

استاندار: مجموعه های زیرپوشش 

صندوق بازنشستگی در کردستان 

سرمایه گذاری کنند

و  شرکت ها  سرمایه گذاری  خواستار  کردستان  استاندار   
مجموعه های زیرپوشش صندوق بازنشستگی کشوری در 

سقز به ویژه در صنعت پتروشیمی شد.
به گزارش ایرنا، اسماعیل زارعی کوشا  در آیین افتتاح خانه 
امید بازنشستگان کشوری سقز اظهار کرد: در سقز زمینه 
برای سرمایه گذاری حوزه پتروشیمی به لحاظ تامین زمین 
مناسب و خط انتقال خوراک فراهم است، ضمن اینکه در 
سایر شهرستان ها هم شرایط برای سرمایه گذاری در زمینه 

صنایع تبدیلی و کشاورزی مساعد است.
وی با بیان اینکه سرمایه گذاری هلدینگ های زیرمجموعه 
صندوق بازنشستگی در استان دنبال می شود، افزود: البته 
سرمایه گذاری شرکت های زیرمجموعه وزارت تعاون در 

استان جزو مصوبات سفر رییس جمهور و تکلیف است.
کاری  را  تعاونی  شکل  به  گذاری  سرمایه  کوشا  زارعی 
اررشمند دانست و بر لزوم انجام سرمایه گذاری هایی مثل 

شرکت حمل و نقل زیویه بار سقز تاکید کرد.
افتخار  بازنشستگان  اینکه به وجود  بیان  با  ادامه  وی در 
می کنیم، اضافه کرد: برای ایجاد مجتمع تفریحی و ورزشی 
بازنشستگان، بیش از سه هزار مترمربع زمین در سنندج 
اختصاص یافته که آمادگی داریم این طرح را شروع کنیم.

احداث  زمینه  در  کرد  آمادگی  اعلام  کردستان  استاندار 
مسکن بازنشستگان نیز از طریق تغییر کاربری و در قالب 

نهضت ملی مسکن اقدام کند.
ضرورت اجرایی شدن پرداخت فوق العاده مناطق جنگی

بر  هم  اسلامی  شورای  مجلس  در  بانه  و  سقز  نماینده 
جنگی  مناطق  حق  پرداخت  کردن  اجرایی  ضرورت 

بازنشستگان مختص ۶ استان مرزی تاکید کرد.
بازنشستگان  مشکلات  به  اینکه  بیان  با  رحیمی  بهزاد 
افزود:  نکردیم،  کوتاهی  آنان  برای  تلاش  از  و  واقفیم 
همسان سازی حقوق بازنشستگان و شاغلان از مطالبات 
مهم قشر بازنشسته است و امیدواریم دولت سریعتر این 
مهم را به نتیجه برساند و در برنامه هفتم توسعه گنجانده 

شود.
صندوق  زیرمجموعه  شرکت   ۱۸۰ فعالیت  به  وی 
این  ورود  خواستار  و  داشت  اشاره  کشوری  بازنشستگی 
شرکت ها برای سرمایه گذاری در حوزه معدن شهرستان 

سقز شد.

توانمندی معادن برای توسعه 

کردستان مورد استفاده قرار گیرد
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت کردستان گفت: استفاده 
از ظرفیت های بالقوه معادن یکی از توانمندی های مهم 

در راستای توسعه استان است.
 بختیار خلیقی در ادامه بازدیدهای دوره ای از واحدهای 
صنعتی و تولیدی استان در راستای تحقق شعار سال »مهار 
تورم و رشد تولید« همراه با مدیرکل منابع طبیعی استان 
شهرستان  معدنی  صنایع  و  شاخص  معادن  از  کردستان 

بیجار بازدید کرد.
کیمیا  معدنی  صنعتی  مجتمع  از  بازدید  حاشیه  در  وی 
معدنی  های  پهنه  کرد:  اظهار  بیجار  در  سپاهان  معادن 
توسعه  ظرفیت  مهمترین  از  اکتشافی  های  محدوده  و 

اقتصادی استان هستند.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت کردستان افزود: در حال 
واحدهای شرکت صنایع معدنی صبانور و شرکت  حاضر 
صنایع معدنی کیمیا معادن سپاهان در شهرستان بیجار 
در زمینه تولید کنسانتره آهن هر کدام با ظرفیت تولید 
یک میلیون تن در سال، در حال فعالیت هستند که فاز 
دوم هر یک از این شرکت ها در زمینه تولید گندله در 

حال اجراست.
خلیقی بیان کرد: شرکت صبا امید غرب خاورمیانه بیجار 
۵۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و در صورت اتمام عملیات 
احداث این واحد تولیدی، علاوه بر اشتغال ۲۲۰ نفر به طور 
مستقیم، زمینه اشتغال یک هزار و ۱۰۰ نفر نیز به صورت 

غیرمستقیم فراهم می شود.

آب های  به  تفریحی  کشتی   ورود  وعده   
باهدف رونق گردشگری  ساحلی مازندران 
و  سیزدهم  دولت  اراده  با  دریایی 
استان  ارشد  مسوولان  پیگیری های 
تحول  توانند  می  که  است  راهبردی 
مازندران  دریایی  گردشگری  در  اساسی 

ایجاد کند.
گردشگری  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
و  پیچیده  حکایتی  مازندران  در  دریایی 
پیشینه  به  بخواهیم  اگر  و  دارد  پروعده 
گردشگری  رونق  با  مرتبط  خبرهای 
دورترین  بپردازیم،  مازندران  در  دریایی 
مثبت،  پیش بینی های  و  قول ها  خبرها، 
از یک دهه قبل  به کمتر  تقریبی  به طور 
 ۱۳۹۳ سال  مثال  عنوان  به  گردد.  برمی 
مدیرکل اسبق میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی مازندران از ورود یک فروند 
کشتی کروز با ۱۴۰ سوئیت مجهز توسط 
سرمایه گذار بخش خصوصی خبر داده بود 
بود »این هتل شناور طی دو سه  و گفته 
ماه آینده به استان منتقل می شود.« بهار 
دستگاه  همین  وقت  مدیرکل  نیز   ۱۳۹۴
اعلام کرد »سه شناور خریداری شده که 
یکی از آن ها تیر به ایران می آید.« اسفند 
اعلام  مازندران  وقت  استاندار  هم   ۱۳۹۶
کرد »برای نوروز ۱۳۹۷ کشتی کروز وارد 
مازندران می شود و تلاش بر این است که 
دو فروند کشتی تفریحی به آب های استان 
بیاید و بین بنادر انزلی، نوشهر و امیرآباد 

مسافران را جابه جا کند.«
اخیر  دهه  یک  طی  خبرها  دست  این  از 
بارها اعلام شده است. سال ها از اعلام این 
وقت  مسوولان  و  مدیران  تدابیر  و  خبرها 
نادیده  بر  غلبه  برای  کشور  و  مازندران 
گرفتن مزایای گردشگری دریایی می گذرد 
با  سیزدهم  دولت  آمدن  کار  روی  با  اما 
ها  پیگیری  استان  ارشد  مسوولان  اراده 
و  تفریحی  کشتی  نخستین  و  داد  جواب 

دریایی در بندر نوشهر پهلو گرفت.
به گفته معاون گردشگری اداره کل میراث 
فرهنگی مازندران کشتی اتوبوس تفریحی 
و دریایی ۲ طبقه آب های ساحلی خزر با 
همکاری سرمایه گذار بخش خصوصی در 
برای  و  شد  نوشهر  بندر  وارد  جاری  ماه 
داخلی  و  خارجی  گردشگران  استفاده 
برای  تجهیز  از  پس  آینده  های  هفته  در 
گشت های دریایی محدوده ساحلی استان 
مازندران مورد بهره برداری قرار می گیرد

و  گذار  سرمایه  گزارش  به  بنا  همچنین 
جابجایی  توان  اتوبوس  این  آن،  مالک 
دست کم ۷۰ مسافر را دارد و دارای بخش 
کم  دست  ظرفیت  با  پذیرایی  چون  هایی 
و  است  اسکی  جت  یک  دارای  و  نفر   ۲۵
عرض  متر  پنج  و  طول  متر   ۲۰ حدود 
آن  ساخت  زمان  و  دارد  وزن  تن   ۲۰ و 
طراحی  طوری  آن  فضای  و  است   ۲۰۱۲
ها  انواع جشن  برگزاری  ظرفیت  که  شده 
را دارد و می تواند حدود ۵۰ کیلومتر در 
ساعت مسیر دریای خزر محدوده ساحلی 

مازندران را بپیماید.
دریایی  نظران، گردشگری  باور صاحب  به 
یکی از مهم ترین عامل جذب گردشگران 
است که با ورود اتوبوس تفریحی و دریایی 
اقتصادی  ویژه  منطقه  مازندران  استان  به 
و  رونق  توسعه،  بر  افزون  نوشهر  بندر 
طرح  طلسم  منطقه،  اقتصاد  شکوفایی 
و  تلاش  ها  سال  که  دریایی  گردشگری 
پیگیری برای اجرای آن از سوی مسوولان 
و  عزم  با  بود  گرفته  صورت  گذشته  ادوار 
این  و  شد  شکسته  جهادی  دولت  اراده 
مناسب  بستری  تواند  می  مبارک  رویداد 
برای ورود کشتی های مسافری نظیر کروز 
که  تجهیزات  و  امکانات  دیگر  تقویت  و 
دریایی  گردشگری  صنعت  کننده  تکمیل 

است، باشد.
آمار، محدوده ساحلی  برابر  از سوی دیگر 
و  هزار  پنج  حدود  شمالی  های  استان 
 ۸۹۰ حدود  که  دارد  طول  کیلومتر   ۸۰۰
استان  شامل  شمال  در  آن  کیلومتر 
و  است  گلستان  و  مازندران  گیلان،  های 
دریای  سواحلی  محدوده  سهم  بیشترین 
خزر به طول حدود ۴۷۳ کیلومتر در حوزه 
جغرافیایی مازندران، ۲۷۰ کیلومتر گیلان 

و بقیه مربوط به استان گلستان است.
با این حال برخورداری از سه بندر تجاری 
دیگری  بهشهر،  امیرآباد  در  یکی  فعال 
ویژه  منطقه  در  سومی  و  فریدونکنار  در 
های  اسکله  تعدادی  و  نوشهر  اقتصادی 
از  بخشی  بودن  فراهم  نشانگر  ساحلی، 

زیرساخت های گردشگری دریایی است.
در  مهم  راهبرد  دریایی  گردشگری 

مازندران
بیان  با  مازندران  استاندار  ارتباط  این  در 
اتوبوس تفریحی و دریایی  اینکه نخستین 
نوشهر  بندر  در  مازندران  در  خزر  ساحلی 
بشر  رویاهای  از  یکی  گفت:  گرفت،  پهلو 
با  در زندگی، سفرهای آبی بوده و امروزه 
این  کشتیرانی،  مدرن  امکانات  به  توجه 

مهم انجام شده است.
این  به  اشاره  با  پور  سید محمود حسینی 
که کشتی جدید تفریحی دریای خزر نیز 

این امکان را برای همه مسافران شمال و 
شمال نشینان فراهم می آورد، ادامه داد: 
با رایزنی های انجام شده این کشتی وارد 
فعالیت  به  شروع  زودی  به  و  شده  استان 

می کند.
طرح  اجرای  اینکه  به  اشاره  با  وی 
دریایی  نقل  و  حمل  و  دریایی  گردشگری 
که  بود  راهبردهایی  مهمترین  جزو  هم 
ارشد  و  جدید  مدیران  کار  به  شروع  از 
کنون  تا  گذشته  سال  یک  طی  استان 
افزود:  است،  گرفته  قرار  پیگیری  مورد 
فراوانی  های  رایزنی  تاکنون  زمان  آن  از 
دریانوردی  و  بنادر  کل  اداره  همکاری  با 
مازندران با سرمایه گذاران مختلف صورت 
و  تفریحی  اتوبوس  نهایت  در  که  گرفت 
استان  در  خزر  ساحلی  های  آب  دریایی 
بخش  سرمایه گذار  همکاری  با  مازندران 
خصوصی وارد بندر نوشهر شد و به زودی 
برای استفاده گردشگران خارجی و داخلی 

به بهره برداری می رسد.
نماینده عالی دولت در استان، خاطرنشان 
دریاهای  در  مسافربری  های  کشتی  کرد: 
استان  بین  کریدور  عنوان  به  مازندران 
های شمالی گلستان، مازندران وگیلان به 

زودی راه اندازی می شود.
اداره  گردشگری  معاون  همچنین 
و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  کل 
با  گو  و  گفت  در  مازندران  گردشگری 
های  پیگیری  با  کرد:  بیان  ایرنا  خبرنگار 
استان  تفریحی  کشتی  دومین  شده  انجام 
در دریای بابلسری مازندران به زودی پهلو 
خواهد گرفت که ظرفیت آن استقرار ۱۲۰ 

گردشگر خواهد بود.
ورود  کنار  در  داد:  ادامه  حسنی  مهران 
رفع  مازندران،  به  تفریحی  های  کشتی 
ساحلی  های  اسکله  ساخت  و  مشکلات 
در  ان طرح  اکنون  و  است  کار  در دستور 
سواحل رامسر اجرا شد و در بابلسر هم در 

دست اجرا قرار دارد.
که  کنیم  می  بینی  پیش  کرد:  اضافه  وی 
حداکثر  استان  در  تفریحی  های  کشتی 
مجدد  تداوم  با  آینده  هفته  چهار  سه  در 

رسمی  صورت  به  استان  به  گردشگران 
فعالیت خود را آغاز کند.

میراث  کل  اداره  گردشگری  معاون 
گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی، 
و  زیرساختی  های  برنامه  افزود:  مازندران 
توسعه ای برای توسعه گردشگری دریایی 
سرمایه  ورود  اقتصادی  رشد  بر  علاوه 
گذاران به استان را هم تسهیل خواهد کرد 
نامه  موافقت  چهار  گذشته  های  ماه  در  و 
در  ساحلی  اسکله  اندازی  راه  برای  اصولی 

استان به تصویب رسید.
در  ساحلی  کشتی  فقدان  گفت:  حسنی 
مازندران یکی از چالش های اساسی برای 
توسعه گردشگری دریایی بود که با برنامه 
ریزی های دولت سیزدهم این نقص برای 

توسعه این دیار برطرف شد.
رامسر  ساحلی  محدوده  ایرنا،  گزارش  به 
کیلومتر   ۳۰۰ حدود  طول  به  آباد  فرح  تا 
گردشگری  دریایی  های  فعالیت  لحاظ  به 
دریانوردی  و  بنادر  اداره کل  نظارت  تحت 
بندر  اقتصادی  ویژه  منطقه  مازندران 
نوشهر است و بقیه آب های ساحلی استان 
را هم اداره کل بنادر و دریانوردی امیرآباد 

بر عهده دارد.
از  برخورداری  خاطر  به  مازندران  استان 
گردشگری،  حوزه  در  ممتاز  های  موقعیت 
فصول  تمامی  در  تاریخی  و  طبیعی  آثار 
سال پذیرای میلیون ها مسافر و گردشگر 
است که طبق نظر سنجی حدود ۹۰ درصد 
مسافران و گردشگران برای بهره مندی از 
دریا و جنگل های هیرکانی به خطه شمال 

و این استان سرسبز روی می آورند.
فرهنگی،  میراث  کل  اداره  از  آمار  برابر 
ماه  پنج  طی  گردشگری،  و  دستی  صنایع 
در  در شب  اقامت  نفر  میلیون   ۶۰ امسال 
حاضر  زمان  در  است.  شده  ثبت  استان 
در  گردشگران  و  مسافران  دریاگردی 
جت  مانند  دریایی  شناورهای  با  مازندران 
نوروز  در  و  گیرد  می  انجام  قایق  و  اسکی 
دریای  در  مسافر  هزار   ۲۰ دستکم  امسال 
 ۲ از  بیش  توسط  مازندران  محدوده  خزر 

هزار قایق و شناور جابجا شدند.

فصل جدید گردشگری دریایی در مازندران 
با عزم دولت سیزدهم

خبر

جذب کتابخوان در کتابخانه های عمومی 
اصفهان با ایجاد فضای مطلوب دنبال 

می شود

 مدیرکل نهاد کتابخانه های عمومی اصفهان گفت: یکی از 
رویکردهای مهم این مجموعه در سالجاری، جذب بیشتر 
اعضای کتابخانه ها با ایجاد فضای مطلوب برای مطالعه است.

افزود: تعداد اعضای  ایرنا  با  علی شاه نظری در گفت و گو 
فعال کتابخانه های عمومی در سطح استان حدود ۱۶۰ هزار 
نفر است که بمنظور ترویج فرهنگ مطالعه و کتابخوانی با 
برنامه ریزی  صورت گرفته تلاش می شود تا این آمار افزایش 

یابد.
وی اظهار داشت: در این راستا تا پایان سالجاری امسال با 
توجه به برنامه ریزی  انجام شده سه باب کتابخانه در استان 

اصفهان احداث و افتتاح می شود.
مدیرکل کتابخانه های عمومی اصفهان افزود: برای توسعه 
فضای فیزیکی کتابخانه ها به کمک خیران فرهنگ دوست 
استان نیاز است تا با مشارکت آنها بتوانیم فضاهایی در شان 

شهروندان و اعضای کتابخانه ها ایجاد کنیم.
وی یادآور شد:: در زمان حاضر در تعدادی از شهرستان های 
استان، انجمن خیرین کتابخانه ساز تشکیل شده و اقدامات 
این  لازم  تجهیزات  و  کتابخانه  احداث  راستای  در  مهمی 

فضاها در دستور کارشان قرار گرفته است.
شاه نظری با اشاره به خدمات کتابخانه ها در قالب بیش از ۵۰ 
مورد گفت: یکی از اولویت های خدماتی در این  مکان های 
بویژه  اعضا  مطالعه  برای  مناسب  مجهز  فضای  فرهنگی، 

نوجوانان و جوانان است.
وی خاطرنشان کرد: در زمان حاضر در ۲۸ شهرستان استان 
بالغ بر ۲۱۱ کتابخانه عمومی با زیربنای ۱۳۲ هزار مترمربع 

وجود دارد.
همچنین  افزود:  اصفهان  عمومی  کتابخانه های  مدیرکل 
سرانه کتاب کتابخانه های نهادی و مشارکتی استان بالغ بر 

چهار میلیون جلد است.
وی به برنامه های کتابخانه های عمومی استان اصفهان در 
دهه اول مُحرم اشاره کرد و گفت: در این مدت بیش از ۵۰۰ 
برنامه  متنوع آموزشی  در راستای ترویج فرهنگ حسینی در 

کتابخانه ها اجرا شد.

تکمیل ۳۹ طرح صنعتی شاخص 

در کاشان هدف گذاری شد
جاری  سال  در  گفت:  کاشان  تجارت  و  معدن  اداره صنعت،  رییس 
تکمیل ۳۹ طرح صنعتی و معدنی شاخص با اعتبار ۵۰ هزار میلیارد 

ریال در شهرستان هدف گذاری شده است.
مجید برازنده  در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: با تکمیل این طرح ها 

برای سه هزار و ۱۰۰ نفر در کاشان شغل ایجاد می شود.
وی اظهار کرد: این طرح ها به طور میانگین بیش از ۷۰ درصد پیشرفت 
فیزیکی دارد و تمرکز بر تکمیل طرح های نیمه تمام صنعتی و صنایع 
معدنی کاشان با اولویت طرح های شاخص و مهم در سال جاری است.

با  صنعتی  بهره برداری  پروانه   ۶۰ صدور  از  کاشان  صمت  رییس 
سرمایه گذاری ۲۸ هزار میلیارد ریال و اشتغال سه هزارو ۱۵۵ نفر در 
سال گذشته خبر داد و افزود: در این مدت ۱۳۹ جواز تاسیس صنعتی 
نیز با پیش بینی سرمایه گذاری ۲۸ هزار میلیارد ریال و اشتغال ۱۰ هزار 

نفر در  کاشان صادر شد.
بهره برداری  پروانه  از ۸۵۰  بیش  کاشان  در  تاکنون  کرد:  بیان  وی 
صنعتی با حجم سرمایه گذاری ۶۰۰ هزار میلیارد ریال و ایجاد اشتغال 
به طور مستقیم برای ۳۵ هزار نفر صادر شده و ۸۰ واحد صنعتی 
بزرگ، ۲۲۰ واحد صنعتی متوسط و ۵۰۰ واحد صنعتی کوچک و 

۱۳۰ معدن فعال در این شهرستان وجود دارد.
و محصولات  پارچه  و  نخ  انواع  و  ماشینی  فرش  انواع  تولید  برازنده 
انواع محصولات آهنی و فولادی و مسی،  نساجی،گلاب و عرقیات، 
محصولات فرآوری شده معدنی، انواع لنت ترمز، انواع ظروف چینی 
خاک  ذوب،  کمک  انواع  چدنی،  های  لوله  سواری،  خودرو  اوپال،  و 
های صنعتی، پانل های خورشیدی، محصولات سلولزی، ماشین آلات 
صنعتی، تجهیزات ایمنی، انواع شوینده و پاک کننده، انواع محصولات 
چوبی، انواع تجهیزات آزمایشگاهی و صنعتی، دارو و تجهیزات پزشکی، 
از مهمترین  را  لوازم لاستیکی و پلاستیکی و غیره  و  انواع قطعات 

محصولات تولیدی کاشان عنوان کرد.

سال ششم - شماره   8196

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ     140260301022001473 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/04/19 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
اراضی و ساختمانهای  ثبتی  تعیین تکلیف وضعیت  بر حسب ماده 3 قانون  رباط کریم 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی قاسم مردی 
ثانی فرزند محرم به شماره شناسنامه 1889 صادره ازتهران نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 158/29 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 5 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 168 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی منصور مردی ثانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
تا به  نماید  اداره تسلیم و رسید اخذ  این  به  ماه اعتراض خود را  آگهی به مدت دو 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 28 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 12 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001124 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/27 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
اراضی و ساختمانهای  ثبتی  تعیین تکلیف وضعیت  بر حسب ماده 3 قانون  رباط کریم 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سمیه یاری 
به  نسبت  نورآباد  از  صادره   4200127458 شناسنامه  شماره  به  هاشم  فرزند 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 156/90 متر مربع مفروز و مجزی 
از 118 اصلی واقع در حوزه ثبتی  از قطعه - تفکیکی  از پلاک - فرعی مفروز  شده 
منظور  به  لذا  گردیده  محرز  بهارلو  اکبر  علی  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
دادگاه  قطعی  ارائه حکم  به  موکول  اقدامات  و  احاله  دادگاه صالحه   به  تا  نماید  اخذ 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 28 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 12 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ     140260301022000909 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/10 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
اراضی و ساختمانهای  ثبتی  تعیین تکلیف وضعیت  بر حسب ماده 3 قانون  رباط کریم 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدایلخانی 
فرزند حسین به شماره شناسنامه 893 صادره ازتهران نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی بمساحت 5040 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
مفروز از قطعه 143 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی رضا زند محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
و  خواهد شد  مالکیت صادر  مقررات سند  طبق  اعتراض  عدم وصول  و  مذکور  مدت 

در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 28 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 12 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ     140260301022000373 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/02/16 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حمیدرضا کریمی 
فرزند ابولقاسم به شماره شناسنامه 63 صادره از رباط کریم نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 913/79 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - 
فرعی مفروز از قطعه 371 تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی عباس اسماعیلی و فاطمه اسماعیلی رعیت محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 28 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 12 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

سه شنبه 10  مرداد  1402



اخبار

معاون وزیر راه و شهرسازی: سه 
هزار و ۳۰۰ کیلومتر مسیر ریلی در 

کشور در حال اجرا است

 معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل شرکت ساخت 
و توسعه زیربناهای حمل و نقل کشور گفت: احداث سه 
هزار و ۳۰۰ کیلومتر مسیر ریلی جدید در راستای اجرای 
برنامه های زیرساختی دولت سیزدهم و توسعه خطوط 

ریلی در دستور کار قرار دارد.
زنی  کلنگ  آیین  در  چهارشنبه  روز  خادمی  خیرالله 
و چهار خطه شدن محور  ایمن سازی  اجرایی  عملیات 
همدان گل تپه به غار علیصدر اظهار داشت: بلند ترین 
به  را  چابهار  که  کیلومتر   ۶۳۰ با  کشور  ریلی  مسیر 
های  پروژه  از  می کند  متصل  کشور  شرق  به  و  زاهدان 
بزرگ خاورمیانه محسوب می شود و چهار هزار نفر نیروی 
انسانی در شرایط بد آب و هوایی و امنیتی آن منطقه در 
حال فعالیت هستند و ۳۵ کیلومتر فقط تونل در طول 

مسیر است.
وی ادامه داد: در شرایط تحریم های ظالمانه و درآمدهای 
ارزی ناچیز پروژه های بسیار بزرگ، اثربخش، کم نظیر و 
شاخصی در بخش زیر ساخت های کشور در حال انجام 

است.
معاون وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه کل آزاد راه 
های کشور ۲ هزار و ۸۰۰ کیلومتر است، گفت: امسال در 
بحث آزادراه هزار و ۵۰ کیلومتر آزادراه در حال اجرا در 
کشور داریم که بخشی در محدوده استان همدان است و 
۲۲ کیلومتر از آن آزادراه تهران شمال بود که افتتاح شد 

و ۱۰ هزار میلیارد ریال هزینه شد.
با بیان اینکه کارهای بزرگی در کشور با وجود  خادمی 
بزرگ  پروژه  افزود:  است  انجام  حال  در  مالی  مشکلات 
آزادراه شیراز به اصفهان چند روز آینده افتتاح می شود 

و برهمین اساس تحولی در راه های کشور رخ می دهد.
معاون وزیر راه و شهرسازی، کل بزرگراه های کشور را 
حدود ۲۰ هزار کیلومتر اعلام کرد و ادامه داد: در بخش 
بزرگراهی حدود ۶ هزار و ۳۰۰ کیلومتر بزرگراه در سراسر 

کشور در حال اجرا است.
خادمی با بیان اینکه از ابتدای سال تاکنون سه ابر پروژه 
در کشور افتتاح شده است افزود: برنامه ای که وزیر راه 
و شهرسازی تدوین کرده این است که ما در بحث زیر 
ساخت امسال عملکرد خوبی تحویل مردم کشور بدهیم، 
هر ماه حداقلی یک پروژه و تا پایان سال ۱۲ ابر پروژه 

افتتاح می شود.
وی ادامه داد: راه آهن تبریز، آزاد راه تهران شمال و جاده 
دهدشت با ۱۳۶ کیلومتر پروژه کوهستانی با ۱۰ کیلومتر 

ریل گذاری انجام شد.
معاون وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه کل تونل های 
کشور از ابتدا تاکنون در آزادراه و بزرگراه ۴۰۰ کیلومتر 
بوده است گفت: سال گذشته در بحث زیر ساخت ۲۰ 
کیلومتر تونل حفاری شد که بخشی از آن در راه آهن 

ها بوده است.
خادمی اظهار داشت: کل حمل و نقلی که الان ترانزیت 
می شود ۱۰ میلیون تن است که یک میلیون و ۷۰۰ تن 

از آن از طریق راه آهن ریلی است.
وی ادامه داد: کل راه آهن جمهوری اسلامی ایران ۵۰ 
میلیون تن در سال بار در داخل کشور توسط همه شبکه 

۱۴ هزار کیلومتری ریلی کشور بار جابجا می کند.
این است که  برنامه  راه و شهرسازی گفت:  معاون وزیر 
۱۰۰ میلیون تن بار در سال از طریق ایران ترانزیت شود 
و جابجایی از شبکه های ایران در شمال و جنوب پیش 
بینی می شود که در نتیجه منجر به درآمد ممتد، پایدار و 

جایگزین برای کشور است.
ترانزیت  برای  مسیر  بهترین  اینکه  به  اشاره  با  خادمی 
کالاهای کشورهای همسایه از ایران است اظهار داشت: 
اگر از این موقعیت استفاده نکنیم یک فرصت تاریخی را 
از دست می دهیم، اما برای این حالت نیاز به شبکه، مسیر 

ریلی، جاده ای و آزاد راهی داریم.
محور گل تپه - علیصدر با ۹ هزار و ۳۲۰ میلیارد ریال 

اعتبار کلنگ زنی شد
وی گفت: عملیات اجرایی ایمن سازی و چهار خطه شدن 
محور همدان گل تپه به غار علیصدر به طول ۶۸ کیلومتر 
با پیش بینی ۹ هزار و ۳۲۰ میلیارد ریال اعتبار آغاز شد.

معاون وزیر راه و شهرسازی افزود: این طرح شامل سه 
از  آن  اول  قطعه  اجرایی  عملیات  امروز  که  است  قطعه 
چارباغ آیت الله نجفی همدان تا روستای حسن قشلاق به 
طول ۳۱ کیلومتر و ۵۰۰ متر با پیش بینی ۹ هزار و ۳۲۰ 

میلیارد ریال اعتبار آغاز شد.
 ۱۳ طول  به  مسیر  این  دوم  قطعه  داد:  ادامه  خادمی 
کیلومتر و ۵۰۰ متر از حسن قشلاق تا گل تپه و قطعه 
سوم از گل تپه تا غارعلیصدر به طول ۲۳ کیلومتر است.

فرماندار شهرستان بهار نیز در این آیین با اشاره به اهتمام 
ویژه دولت سیزدهم به بهسازی و چهارخطه کردن راه 
مسیر  داشت:  اظهار  علیصدر  غار  بهار-   - اصلی همدان 
تپه محل تردد گردشگران  گردشگری همدان-بهار-گل 
زیادی است که علاوه بر غار علیصدر از اماکن گردشگری 

و طبیعی و تاریخی شهرستان بهار دیدن می کنند.
اللهی افزود: وجود تصادفات جاده ای در  مجتبی فیض 
این منطقه بسیار دردناک است که از روز نخست فعالیت 
حل  برای  ای  ویژه  اهتمام  عدالت  و  پیشرفت  دولت 
مشکلات جاده همدان - بهار - گل تپه به کار گرفته شده 

است که این مراسم از برکات این تلاش ها است.
وی گفت: برای عملیاتی شدن این پروژه باید از زحمات و 
پیگیری های مستمر و جلسات متعدد کشوری و استانی، 

استاندار همدان و نمایندگان استان قدردانی کرد.
فرماندار شهرستان بهار افزود: در بخش راه ها و جاده ها 
انجام  حال  در  بهار  در شهرستان  خوبی  بسیار  اقدامات 
ما  اصلی  است که منتفع شدن و رضایت مردم دغدغه 

است.

نشست  تصمیم  به  آمریکا  دلار  سرنوشت   
صورت  در  زیرا  دارد،  بستگی  بریکس  سران 
در  بخش   ۱۰ بریکس،  جدید  ارز  راه اندازی 

آمریکا تحت تأثیر قرار خواهند گرفت.
وبگاه  از  ایرنا  اقتصادی  گروه  گزارش  به 
Watcher. Guru، قرار است نشست سران 
بریکس در تاریخ ۲۲ تا ۲۴ اوت )۳۱ مرداد تا 
۲ شهریور( برگزار شود و پنج کشور عضو این 
آفریقای  این رویداد در  برای  اقتصادی  بلوک 

جنوبی گرد هم آیند.
بریکس سرواژه نام انگلیسی کشورهای برزیل، 

روسیه، چین، هند و آفریقای جنوبی است.
می شود؛  دنبال  دقت  با  نشست  این  اخبار 
زیرا ممکن است موضوع راه اندازی ارز جدید 

بریکس در دستور کار این نشست باشد.
 ،)Alexei Overchuk( اوُِرچوک  الکسی 
معاون نخست وزیر روسیه، به این نکته اشاره 
کرده است که ممکن است تشکیل ارز بریکس 

بررسی شود.
بریکس  سوی  از  جدید  ارز  یک  راه اندازی 
و  دلار  بر  ماندگار  پیامدهایی  است  ممکن 

اقتصاد آمریکا بر جای بگذارد.
در مجموع ۱۰ بخش مالی در آمریکا ممکن 
است تحت تأثیر راه اندازی ارز جدید بریکس 

قرار گیرند که عبارتند از:
۱. نظام مالی جهانی؛

۲. تجارت و سرمایه گذاری بین المللی؛
۳. بازارهای انرژی و کالا؛

۴. بانکداری و مالی؛

۵. سفر و گردشگری؛
۶. بازارهای سرمایه؛

۷. کالاهای مصرفی و خرده فروشی؛
۸. دولت و سیاست؛

۹. فناوری و فین تکِ )کاربرد نوآورانه فناوری 
در ارائه خدمات مالی(؛

۱۰. تولید و مصرف.
دلار  با  تنگاتنگ  ارتباطی  بخش ها  این  همه 
طریق  از  جهانی  سطح  در  و  دارند  آمریکا 

مبادله این ارز فعالیت می کنند.

همچنین، اگر بریکس سایر کشورهای در حال 
توسعه را متقاعد کند که دلار آمریکا را کنار 
بگذارند، پویایی ژئوپلیتیک ممکن است روابط 

تجاری جهانی را تغییر دهد.
علاوه بر این، اگر ابتدا، بخش بانکداری و مالی 
ضربه بخورند، تحولات منفی ممکن است به 

بازارهای کالا و ارز نیز سرایت کند.
است  ممکن  دومینو  اثر  ترتیب،  همین  به 
اقتصاد  در  آشفتگی  باعث  که  را  بخش هایی 
اینکه،  ضمن  کند.  سرنگون  می شود،  آمریکا 

اگر آمریکا نتواند کسری بودجه خود را تأمین 
به  سر  است  ممکن  کالاها  همه  قیمت  کند، 

فلک بکشد یا حتی تورم حاد رخ دهد.
به  بستگی  آمریکا  دلار  سرنوشت  پایان،  در 
این دارد که ائتلاف بریکس یک ارز جدید را 

راه اندازی می کند یا خیر.
تأثیر  بر سرنوشت دلار  مالی جدید، که  نظم 
خواهد گذاشت، از سوی شرق تعیین می شود، 

نه غرب.

سرنوشت دلار آمریکا در دستان سران بریکس با 
راه اندازی ارز جدید

اخبار

رییس سازمان امور اراضی کشور: 

هفت میلیون هکتار اراضی کشاورزی 

کشور رفع تداخل شد

اراضی کشور گفت:از مجموع ۱۸  امور  رییس سازمان 
ایران  در  موجود  کشاورزی  زمین های  هکتار  میلیون 

تاکنون هفت میلیون هکتار رفع تداخل شده است.
رضا افلاطونی روز چهارشنبه در حاشیه جلسه بررسی 
بیدگل  و  آران  و  کاشان  کشاورزی  اراضی  مشکلات 
اراضی  اسناد  صدور  حوزه  در  افزود:  خبرنگاران  به 
سطح  درصد  چهار   ،۱۳۹۹ سال  پایان  تا  کشاورزی 
کشاورزی  اسناد  حدنگار  و  کاداستر  کشاورزی  اراضی 
کاداستر  درصد   ۳۷ اخیر  سال   ۲ بود،طی  شده  انجام 

اراضی کشاورزی تهیه شده است.
رفع  برای  اعتبار  تامین  خصوص  در  گفت:  افلاطونی 
تداخلات اراضی کشاورزی محدودیتی وجود ندارد،برای 
اراضی  تداخل  رفع  انجام  خصوص  در  قرارداد  انعقاد 
بیدگل  و  آران  و  کشاورزی در شهرستان های کاشان 
تامین اعتبار می شود و پیش بینی می کنیم تا پایان 

سال رفع تداخلات در این منطقه انجام شود.
امور  سازمان  اقدامات  هوشمندسازی  افزود:برای  وی 
هوشمند  های  سامانه  طریق  از  مجوزها  اراضی،صدور 
و  پایش  بحث  است،در  انجام  حال  در  واحد  پنجره  و 
استان   ۱۶ در  غیرمجاز  های  کاربری  تغییر  شناسایی 
انجام  واحد  پنجره  طریق  از  ای  ماهواره  پایش  کشور 
طریق  از  کشور  همه  آینده  ماه  سه  تا  و  است  شده 

سازمان فناوری اطلاعات زیربار می رود.
کاشان دارای ۲۰ هزار هکتار اراضی کشاورزی ، ۹ هزار 
هکتار باغ و چهار هزار هکتار زمین زراعی است و بیش 
شهرستان  این  کشاورزی  بخش  در  خانوار  ۴۰هزار  از 

فعالیت می کنند.

با تصویب کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه؛

امکان نصب پنل های خورشیدی 

خانگی فراهم شد

توسعه  هفتم  برنامه  تلفیق  کمیسیون  سخنگوی   
امکان  کمیسیون،  این  تصویب  با  گفت:  مجلس 
راه اندازی نیروگاه های کوچک خورشیدی برای اقشار 

تحت پوشش نهادهای حمایتی فراهم شد.
در  زنگنه  محسن  ایرنا،  مجلس  حوزه  گزارش  به 
تلفیق لایحه  توضیح جلسه روز سه شنبه کمیسیون 
برنامه هفتم توسعه مجلس گفت: این کمیسیون در 
حوزه  به  مربوط  مواد  ادامه  در  و  امروز  عصر  جلسه 
سلامت، چند ماده واحده در زمینه خلأهای قانونی 
این سازمان به تصویب  هلال احمر و رفع مشکلات 

رساند.
توسعه  هفتم  برنامه  تلفیق  کمیسیون  سخنگوی 
دیگری  بخش  در  کمیسیون  دادد:  ادامه  مجلس 
اورژانس،  توسط  آمبولانس  واردات  که  کرد  مصوب 
هلال احمر و دستگاه های متولی از پرداخت عوارض 

و حقوق گمرکی معاف باشد.
زنگنه در ادامه با اشاره به یک ماده الحاقی در حوزه 
انرژی بیان کرد: کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه 
نیروگاه های  که  کرد  تصویب  بخش  این  در  مجلس 
پوشش  تحت  مددجویان  که  خانگی  خورشیدی 
بهزیستی  سازمان  و  )ره(  امام خمینی  امداد  کمیته 
بسیج سازندگی نصب می  و همچنین جامعه هدف 
کنند با هدف رفع محرومیت و ایجاد درآمد برای این 
اقشار، از پرداخت مالیات بر ارزش افزوده معاف باشد.

برنامه  تلفیق  بیان کرد: همچنین در کمیسیون  وی 
به  نیاز  که  صورتی  در  شد  تصویب  مجلس  هفتم 
واردات این تجهیزات از خارج از کشور باشد، این قشر 
معاف  ورودی  حقوق  و  گمرکی  عوارض  پرداخت  از 
باشند. البته تاکید شد که این مسأله با نظارت وزارت 
نیرو انجام و مشروط به این باشد که این تجهیزات 
در داخل کشور تولید نشود. با این حال این موضوع 
به درآمد خانواده های محروم و تحت حمایت کمک 

خواهد کرد.
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وزیر نیرو: ایران پنج هزار مگاوات نیروگاه را در سوریه بازسازی می کند
برای  سوری  با طرف  مذاکر  انجام  از  نیرو  وزیر   
در  نیروگاه  مگاوات  هزار  پنج  حدود  بازسازی 
سوریه توسط شرکت ها و متخصصان ایرانی خبر 

داد.
به گزارش ایرنا از وزارت نیرو، علی اکبر محرابیان 
عصر سه شنبه در دیدار با »محمد سامرالخلیل« 
وزیر اقتصاد و تجارت خارجی سوریه افزود: سوریه 
و  جنگید  دشمنان  با  که  سختی  دوره  از  پس 
تحمیل فشارهای زیاد توسط کشورهای متخاصم 
مقابل  در  کشور  این  مردم  پیروزی  از  پس  و 

متجاوزان؛ امروز وارد مرحله بازسازی شده است.
تامین  بر  سوریه  مسئولان  تاکید  داد:  ادامه  وی 
نیاز  به  پاسخگویی  برای  پایدار  برق  و  انرژی 

بخش های مختلف اعم از خانگی و تولید است.
وزیر نیرو خاطرنشان کرد: نیروگاه های متعددی 
توجهی  قابل  بخش  که  داشت  وجود  سوریه  در 
نیازمند  و  ندارند  برق  تولید  امکان  امروز  آن  از 
توسعه  امر  این  کنار  در  البته  هستند،  تعمیرات 
نیروگاه های جدید در این کشور نیز در دستور کار 

قرار گرفته است.
ایرانی به ویژه گروه  محرابیان گفت: شرکت های 
مپنا در سال های اخیر سابقه خوبی در ساخت و 
تعمیرات نیروگاه در سوریه دارد و در این زمینه 
نیروگاه بسیار خوبی را در منطقه لاذقیه احداث 
کرده که به زودی به مرحله بهره برداری می رسد.

وی ادامه داد: تعدادی واحد نیروگاهی نیز که در 
بازسازی  بود به مرحله  زمان جنگ آسیب دیده 
رسید و امروز در شبکه برق سوریه مورد استفاده 

قرار می گیرد.
با اشاره به موضوع و نتایج مذاکره در  وزیر نیرو 

وزیر  با  شنبه  روزسه  جلسه 
خارجی  تجارت  و  اقتصاد 
مذاکراتی  داد:  ادامه  سوریه 
در جلسه ای که امروز برقرار 
برخی  تعمیرات  برای  شد، 
این  در  نیروگاه های  این  از 
امید  و  گرفت  صورت  کشور 
است با تحقق این امر، امکان 
تامین برق برای مردم کشور 

همسایه سوریه فراهم شود.
محرابیان گفت: همکاری های 
چارچوب  در  دوطرف  بین 
انجام  تجاری  قراردادهای 
می شود. در این باره مطالعات 
صورت  اقتصادی  و  فنی 
می گیرد و در نهایت متناسب 
که  سودهایی  و  هزینه ها  با 
می گیرند،  نظر  در  شرکت ها 

قرارداد منعقد می شود.
در  را  خود  تعهدات  سوریه  اینکه  بیان  با  وی 
قراردادهای با موضوع برق به طور کامل انجام داده 
است، نسبت به همکاری ها و انعقاد تفاهم نامه های 
همکاری پیرو برگزاری این جلسه ابراز امیدواری 

کرد.
هزار  پنج  حدود  بازسازی  برای  افزود:  نیرو  وزیر 
مگاوات نیروگاه در جلسه امروز در کشور سوریه 
توسط شرکت ها و متخصصان ایرانی مذاکره شد 
مرحله  یک  می شود؛  انجام  مرحله  دو  طی  که 
می کنند  مصرف  مایع  سوخت  که  نیروگاه هایی 
از  را شامل می شود و بیش  که دو هزار مگاوات 

سه هزارمگاوات نیز نیروگاه های با سوخت گاز را 
شامل می شود که برای مرحله دوم در نظر گرفته 
شده است. وی خاطرنشان کرد: برای بازسازی این 
و  استفاده می شود  ایرانی  تجهیزات  از  نیروگاه ها 
ایرانی و سوری نیز در این زمینه  انسانی  نیروی 
فعال خواهند بود. وزیر اقتصاد و تجارت خارجی 
از  خرسندی  ابراز  و  استقبال  ضمن  نیز  سوریه 
سوریه  و  ایران  کشور  دو  بین  همکاری ها  تداوم 
در  نیروگاه ها  توسعه  و  بازسازی  تعمیرات،  برای 
مختلف  اسناد  تاکنون  گذشته  از  گفت:  سوریه، 
همکاری بین دو طرف وجود داشته است و امروز 
درصدد هستیم برقراری همکاری های جدید را به 

صورت سودمند برای دو طرف پیشنهاد دهیم.

محمد سامرالخلیل با بیان اینکه سوریه در گذشته 
با  اما  افزود:  می کرد،  تولید  برق  مگاوات  هزار   ۹
عدد  این  کشور  این  در  موجود  شرایط  به  توجه 
بخشی  است؛  رسیده  مگاوات  هزار  دو  به  امروز 
را می توان آسیب و ویرانی  برق  تولید  از کاهش 
نیروگاه های این کشور عنوان کرد، این در حالی 
است که میزان تقاضای برق در حال رشد و عرضه 
پایین است. وزیر اقتصاد و تجارت خارجی سوریه 
افزود: به این منظور در تلاش هستیم پروژه هایی 
کنیم  تعریف  ناترازی  و  کمبود  این  رفع  برای  را 
و در همین رابطه از همکاری شرکت های ایرانی 
برای تعمیر و توسعه نیروگاه های سوریه استقبال 

می کنیم.

فروش نفت و فرآورده های نفتی در دولت سیزدهم افزایشی چشمگیر یافته است
 عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی 
با بیان اینکه دولت سیزدهم فروش نفت را به 
نفت  فروش  نزد، گفت:  گره  تحریم ها  و  برجام 
افزایشی  دولت  این  در  نفتی  فرآورده های  و 

چشمگیر یافته است.
 »حسین حسین زاده« به افزایش تولید نفت در 
ماه های اخیر اشاره کرد و اظهار داشت: ظرفیت 
تولید نفت ایران از حدود ۲.۲ میلیون بشکه به 
سه میلیون و ۱۰۰ هزار بشکه در روز رسیده 
است، در حالی که دولت سیزدهم، صنعت نفت 
را با فروش کمتر از نیم میلیون بشکه در روز از 

دولت قبل تحویل گرفت.
با کشورهای  ارتباط  از طریق  ایران  افزود:  وی 
عضو اوپک و اوپک پلاس از کاهش سقف روزانه 
آمارهای  اکنون  و  شد  معاف  خام  نفت  فروش 
ثبت شده حکایت از افزایش فروش نفت تا بیش 

از یک میلیون بشکه در روز دارد.
عضو کمیسیون انرژی مجلس به دستاوردهای 
و  اشاره  انرژی  حوزه  در  سیزدهم  دولت 
به  را  نفت  فروش  سیزدهم  دولت  تصریح کرد: 
برجام و تحریم ها گره نزد، هرچند تحریم ها آثار 
این دولت  و جدیت  با تلاش  اما  دارد،  را  خود 

اقدام های قابل قبولی انجام شد.
حسین زاده، در مورد افزایش تولید و فروش نفت 
نیز گفت: همان طور که وزیر نفت و سخنگوی 
انرژی  قوی  دیپلماسی  با  کردند،  اعلام  دولت 
در  کشور  نفت  صادرات  سیزدهم  دولت  در 
سخت ترین شرایط ممکن دو برابر شد، همچنین 
توسعه  در  سیزدهم  دولت  که  خوبی  روابط 
آمریکای  کشورهای  با  خود  تجاری  تعاملات 
لاتین و کشورهای منطقه برقرار کرد باعث شد 

تولید و صادرات نفت افزایش یابد.

کسری  اینکه  بیان  با  وی 
میلیارد  هزار  از ۴۸۰  بیش 
فروش  با  بودجه  تومانی 
نفتی  مطالبات  وصول  و 
روند  این  و  شد  جبران 
ادامه  همچنان  افزایشی 
استفاده  عنوان کرد:  دارد، 
حوزه  تجربه  و  تخصص  از 

انرژی در کشور باعث شده درآمد نفتی کشور 
در سال ۱۴۰۱ در مقایسه با سال ۱۴۰۰ بیش 
از ۷۹ درصد افزایش داشته باشد و این در سایه 
شده  محقق  سیزدهم  دولت  فعال  دیپلماسی 

است.
موضوع  به  مجلس،  انرژی  کمیسیون  عضو 
صدور  و  فراسرزمینی  پالایشگاه های  توسعه 
خدمات فنی و مهندسی در حوزه انرژی اشاره 

نباید از ظرفیت های داخلی  کرد و بیان داشت: 
و  بازسازی  نگهداشت،  و  تامین  توسعه،  برای 
نوسازی ناوگان در حوزه نفت گاز و پتروشیمی 

غافل شویم.
که  موانعی  همه  وجود  با  گفت:  حسین زاده 
اما  کردند،  ایجاد  ما  برای  ایران  ملت  دشمنان 
مجموعه وزارت نفت و امور خارجه در دیپلماسی 

انرژی نمره قبولی کسب کرده اند.
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بسکتبال شهرداری گرگان برای 
باشگاه های آسیا چند بازیکن ملی پوش 

جذب می کند

 سرمربی تیم بسکتبال شهرداری گرگان گفت: برای حضور قوی تر 
در رقابت های باشگاه های آسیا، قبل از اعزام تیم ملی به مسابقات 
امضا  قرارداد  بازیکن ملی پوش  با چند  و جام جهانی،  دوستانه 

خواهیم کرد.
سیدمصطفی هاشمی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: 
مذاکره با بازیکن مدنظر در پست های مختلف آغاز شده تا بتوانیم 

قبل از اعزام تیم ملی، با آنان قرارداد ببندیم.
بازیکن خارجی  بیان کرد: در پست یک )گارد راس( یک  وی 
جذب خواهیم کرد و برای مدیریت هزینه ها در پُست پنج )سِنتر( 
به جای یک بازیکن خارجی از شروع فصل، ۲ بازیکن داخلی را به 
خدمت خواهیم گرفت که بازیکن خارجی دوم برای این پست را 

بهمن ماه به تیم اضافه می کنیم.
وی خاطرنشان کرد: در سه پست دیگر )۲، سه و چهار( بازیکن 
موردنظر شناسایی شده و در حال رایزینی با آنان هستیم و طی 

روزهای آینده اسامی آنان اعلام خواهد شد.
هاشمی افزود: »محمد جمشیدی« از بازیکنان خوب کشور است 
که باید تکلیف خود را برای ماندن در ایران یا خارج کشور مشخص 

کند که بعد ما بتوانیم در خصوص جذب او تصمیم گیری کنیم.
وی با بیان این که تکرار قهرمانی برای چهارمین سال متوالی 
پس از »مهران شاهین طبع« و »مهران حاتمی« آرزوی هواداران 
و مردم این شهر است که برعهده من گذاشته شده، افزود: مهمتر 
از این قهرمانی، کسب قهرمانی در مسابقات آسیایی است که 
برنامه ها و اهداف خود در تیم امسال گرگان را برای رسیدن به 

آن هدف گذاشته ام.
وی تصریح کرد: رسیدن به آن قهرمانی بعد از سه سال قهرمانی 
در ایران، حق مردم گرگان است و امیدوارم بتوانم دیدگاه خود را 
به مربیان جوان این شهر و استان که بخواهند بازیکنان مستعد 
را پرورش دهند، منتقل کنم تا آنان نیز بر روی تیم های پایه به 

عنوان پشتیبان تیم اصلی گرگان کار کنند.
هاشمی گفت: هر کاری که به نفع این تیم باشد را با رویکرد 
و  من  تفکر  اما  می دهم،  انجام  بومی  نیروی  از  استفاده  نگاه  و 
اولویتم استفاده از نیروی بومی نیست، باید ببینم چه چیزی باعث 
موفقیت تیم می شود و آن کار را برای رسیدن به نقطه هدف 

انجام خواهم داد.
سرمربی تیم بسکتبال شهرداری گرگان اضافه کرد: اگر احساس 
کنم جالی خالی در کادر دارم که نمی توانم از نیروی بومی استفاده 
کنم، مربی گلستانی می آورم اما معتقدم همه ایرانی هستیم و در 
تیم های ایرانی به عنوان نمایندگان ایران در رقابت های برون مرزی 

بومی و غیربومی واژه ای بی معنا و بیگانه است.
خصوص  به  مسابقه ای  هر  در  موفقیت  برای  کرد:  تاکید  وی 
مسابقات آسیایی، بازیکنان ابزار اصلی هستند و ما تنها آنها را 
مدیریت می کنیم که اصول یک تیم حرفه ای، استفاده از بازیکنان 

حرفه ای و توانمند است.
وی یادآور شد: اگر بتوانیم در مسیر انتخاب بازیکن درست عمل 
کنیم و پیش از اعزام به مسابقات تیم ملی، مذاکرات و قراردادهای 
خود با بازیکنان مورد نظر را نهایی کنیم، دچار مشکل نخواهیم 
شد و بعد از انتخاب پنج بازیکن اصلی به سراغ سایر گزینه ها 

می رویم.
تیم بسکتبال شهرداری گرگان در سه فصل متوالی لیگ برتر 
بسکتبال به مقام قهرمانی دست یافته است و نماینده ایران در 

جام باشگاه های غرب آسیا است.

رییس فدراسیون کبدی: گلستان از 
استان های مُعین کبدی در کشور است
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ساعی: حضور کیانی برای پاریس تثبیت شده 
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 رئیس فدراسیون تکواندو با اشاره به شرایط حضور نمایندگان ایران 
ناهید کیانی در پاریس تثبیت  المپیک، گفت: حضور  بازی های  در 
شده است اما در بخش مردان عقب هستیم و باید آن را جبران کنیم.

ایرنا و در واکنش به آخرین وضعیت  با  هادی ساعی  در گفت وگو 
حضور تکواندوکاران کشورمان برای کسب سهمیه بازی های المپیک 
۲۰۲۴ پاریس، توضیح داد: از روزی که به فدراسیون تکواندو آمدم 
هدفم این بود که در همه اعزام ها، ورزشکاران را در میادین داشته 

باشیم و بتوانیم عقب ماندگی گذشته را جبران کنیم.
وی ادامه داد: متاسفانه به دلیل برخی اتفاقات گذشته، در رنکینگ 
عقب بودیم اما از زمانی که مسئولیت کار را گرفتم با همه مشکلاتی 
ضمن  بتوانیم  تا  کردیم  پیدا  حضور  اعزام ها  همه  در  داشتیم  که 
نمایندگانی  و  استفاده کرده  از رنکینگ سیستم  فاصله  این  کاهش 

را در پاریس داشته باشیم.
رئیس فدراسیون تکواندو در خصوص شرایط کنونی نیز گفت: جدا از 
عقب ماندگی که داشتیم برخی نفرات هم جدید اضافه شده  بودند و 
طبیعی است که یا رنکینگی نداشتند و یا خیلی پائین بودند. اکنون 
۱۰ تا ۱۲ نفر را در سیستم رنکینگ داریم و با توجه به این که در 
هر وزن می توانیم ۲ نماینده داشته باشیم این اتفاق رخ داده و باید 
به آینده امیدوار بود. هر چند در برخی اوزان ۳ نفر هم داریم که تنها 

می توانیم از دو نفر آنها طبق قوانین استفاده کنیم.
ساعی در مورد ناهید کیانی گفت: این بانوی تکواندوی ایران در حال 
رنکینگ  هم  گرندپری  در  و  دارد  را  جهان  نخست  رنکینگ  حاضر 
بود  او خواهیم  ارتقای  آینده شاهد  اما در ماه  اختیار دارد  را در   ۵
بیاید.  بالا  هم  دوم  حتی  و  سوم  رده  تا  دارد  وجود  احتمال  این  و 
تقریبا می توان گفت او تثبیت شده اما در پسران کار بسیار سختی 
را خواهیم داشت ولی اعتقاد من این است که قابل جبران بوده و 

می توانیم به اهداف خود دست یابیم.
او تاکید کرد: در بازی های آسیایی و گرندی پری )چین( می توانیم 
امتیاز بگیریم و تا نفر هفتم یا هشتم خودمان را بالا بکشیم و بعد از 
آن باید خودمان را به رده پنجم برسانیم. گرندپری هم در چین است 
و با توجه به زمان بسیاری اندکی که بین این دو رویداد وجود دارد، 
تکواندوکاران کشورمان فرصت  تا  زمانی شدیم  خواستار جابه جایی 

ریکاوری مناسب را داشته باشند.
رئیس فدراسیون تکواندو در پاسخ به این سئوال که با رایزنی های 
و  هانگ ژو  آسیایی  بازی های  زمانی  فاصله  شرایط  گرفته  صورت 
گرندپری چین تغییر می کند یا خیر، گفت: قبلا دو روز فاصله در 
ارتباطی  با  و  دادیم  صورت  که  رایزنی هایی  با  اما  شد  گرفته  نظر 
نهایت  در  داشتیم  قاره  این  المپیک  شورای  و  آسیا  اتحادیه  با  که 
موفق شدیم یک فاصله ۷ تا ۱۰ روزه را ایجاد کنیم تا ملی پوشان 
در  آماده حضور  را  خودشان  کوتاه  دوره  یک  در  بتوانند  کشورمان 

گرندپری کنند.
برخی  کرد:  تصریح  هم  رویداد  این  در  حاضر  نفرات  مورد  در  وی 
می روند  میدان  به  نیز  گرندپری  در  آسیایی  بازی های  از  نفرات  از 
و تعدادی هم از تهران به تیم ملحق خواهند شد. در بخش بانوان 
هم نماینده خواهیم داشت و همین روند را در تیم بانوان هم شاهد 
رقیبان  اکثر  که  چرا  است  سخت  آسیایی  بازی های  البته  هستیم. 
خوب جهانی تکواندو در آسیا هستند و باید برای رسیدن به سکوی 
کره جنوبی،  مانند  تیم هایی  بپردازیم،  رقابت  به  آنها  با  قهرمانی 
ازبکستان، چین، چین تاپیه از جمله رقبای ما هستند که در جهان 
نیز برای خود اسم و رسمی دارند اما هدف ما مشخص است و طبق 

برنامه پیش می رویم.

 رییس فدراسیون کبدی گفت: از مجموع ۳۰ 
به  این رشته، برخی استان ها  استان فعال در 
و  توانمند  و  مستعدد  نیروهای  حداقل  لحاظ 
ظرفیت های موجود به عنوان استان مُعین در 
نظر گرفته شده که استان گلستان هم از این 

قائده مستثنی نیست.
اردوی  از  بازدید  حاشیه  در  اورسجی  عباس 
تیم  و  ایران  مردان  کبدی  ملی  تیم  مشترک 
ایرنا  با خبرنگار  گو  و  در گفت  پاکستان  ملی 
کبدی  قطب  واقع  در  گلستان  کرد:  اظهار 
به  اخیر  سال  در چند  که  می شود  محسوب 
علت مباحث مدیریتی هیات تحت سرپرستی 
و مسائل دیگری که وجود دارد، دچار یک گَپ 

تاریخی شده است.
تازگی  به  که  انتخاباتی  در  کرد:  بیان  وی 
با  هیات  جدید  مدیر  و  برگزار  استان  این  در 
شد،  مشخص  انتخاباتی،  مجمع  اعضای  رای 
و  مدیریت جدید  با سیستم  که  داریم  انتظار 
برنامه ریزی مجموعه جدید هیات، در کمترین 
تاریخی  گَپ  آن  و  گذشته  ضعف  نقاط  زمان 

جبران شود.
به  تعصب  هرگونه  از  خارج  کرد:  تصریح  وی 
عنوان یک مدیر گلستانی در راس فدراسیون، 
ورزش  کبدی،  ورزش  که  کرد  اعتراف  باید 
مدیران  تا  دارد  نیاز  و  است  استان  این  اول 
ارشد استانی اعم از مدیرکل ورزش و جوانان، 
دستگاه هایی که اعتبارات ورزشی خاصی دارند 
پای کار بیایند و ما نیز به عنوان راس سوم یک 
مجموعه های  سایر  کنار  در  تشکیلاتی،  هِرم 

حمایت کننده خواهیم بود.
اینکه  خصوص  در  کبدی  فدراسیون  رییس 
در کشور  استان  این  ورزشی  دیگر  رشته های 
مطرح بوده و حتی به مسابقات باشگاهی آسیا 
راه یافته و یا جزو پنج تیم اول کشور در لیگ 
هستند و دلیلش مبنی بر اینکه کبدی ورزش 
عیار  است  قرار  اگر  است، گفت:  گلستان  اول 
یک رشته ورزشی مورد سنجش و ارزیابی قرار 
بگیرد و مشخص شود که چه رشته ورزشی، 
عملکرد  باید  است،  استان  یک  اول  ورزش 
ورزشکاران آن استان را در رشته های مختلف 
و  جوانان  بزرگسالان،  قهرمانی  مسابقات  در 

نوجوانان در نظر گرفت.
اورسجی افزود: متولیان امر باید ببینند که در 
سنی  رده های  در  ورزشی  مختلف  رشته های 
قهرمانی کشور، ورزشکاران هر رشته  مختلف 
آن  از  پس  که  می کنند  کسب  جایگاهی  چه 
جایگاه  در  رشته ای  مشخص خواهد شد، چه 

اول قرار دارد؟
ورزش  دیربار  از  بسکتبال  شد:  یادآور  وی 
گذشته  در  و  بوده  استان  این  محبوب 
عنوان  به  گرگان  تیم  از  زیادی  ملی پوشان 
نماینده استان در تیم ملی بزرگسالان بودند و 
شالکه اصلی تیم گرگان، بازیکنان بومی بودند، 
و  نیست  رشته  این  در  اکنون  این شرایط  اما 
کبدی  در  اما  است،  بیشتر  غیربومی ها  تعداد 
از  بیش  و  است  متفاوت  کامل  بطور  شرایط 
در  استان  این  بازیکنان  درصد   ۹۰ حداقل 
لیگ هایی  و  قهرمانی کشور  مسابقات مختلف 

که برگزار شده و صاحب عنوان شدند، بومی 
بودند.

استان  والیبال  در  البته  کرد:  خاطرنشان  وی 
هم نمایندگان گلستان حاضر در لیگ برتر، از 
که  دارند  برخوردار  زیادی  غیربومی  بازیکنان 
در  بودن  اول  ورزش  ملاک  نمی شود،  را  این 

نظر گرفت.
آماری  جامعه  گفت:  کبدی  فدراسیون  رییس 
در  خوبی  و  مناسب  وضعیت  گلستان  کبدی 
ملی پوشان  این  که  دارد  ملی  تیم  سطوح 
بسزایی  نقش  آسیایی  بازی های  در  گلستانی 

در کسب موفقیت های تیم ملی داشتند.
آسیایی  بازی های  در  شد:  یادآور  اورسجی 
۲۰۱۸ جاکارتان از مجموع ۲۵ نفر تیم کبدی 
مردان و زنان ایران که به مقام قهرمانی در هر 
۲ بخش دست یافتند، حدود ۵۰ درصد آنان 
گلستانی بودند که افتخار بزرگی برای ورزش 

این استان به ارمغان آوردند.
که  می دهد  نشان  شرایط  این  کرد:  بیان  وی 
استان  مسوولین  تا  دارد  نیاز  گلستان  کبدی 
استان،  مرکز  فرماندار  استاندار،  همچون 
مدیرکل ورزش و جوانان، شهرداری و شورای 
از  تاکنون  خوبی  حمایت  که  گرگان  شهر 
نیز  به کبدی  نگاه جدی تر  بسکتبال داشتند، 
افتخارات  کسب  میزان  بر  تا  باشند  داشته 

ورزش استان گلستان و گرگان افزوده شود.
وی اضافه کرد: برای این مساله نیز من خود به 
شخصه طی روزهای آتی جلسات و دیدارهایی 
با مقامات و مسوولین این استان و انجام یک 

کبدی  حمایت  جهت  در  مذاکرات  سری 
گلستان خواهم داشت. اورسجی گفت: کبدی 
استعداد  و  پتانسیل  ظرفیت،  این  با  گلستان 
تجهیزات  و  امکانات  زیرساخت ها،  بخش  در 
یک  احداث  و  است  جدی  توجه  نیازمندن 
مجهز  و  استاندارد  کبدی  خانه  یا  آکادمی 
باید در اولویت کاری و برنامه های متولین امر 

استانی قرار بگیرد.
رییس فدراسیون کبدی اظهار کرد: تیم های 
کبدی بزرگسالان، جوانان و نوجوانان استان 
با گرایش حضور ۸۰ درصدی بازیکنان بومی 
قهرمانی  مختلف  مسابقات  در  استان  مرکز 
کشور و در هر ۲ بخش مردان و زنان همیشه 

جزو سه تیم اول بودند.
به  آنچه  گلستان  کبدی  کرد:  تصریح  وی 
زیرساخت های  با  منطبق  می آورد  دست 
موجود نیست و به این بخش از نیاز این رشته 
توجه  هیات،  نیازهای  اصلی  رکن  عنوان  به 

نشده است.
وی تاکید کرد: باید همه دست به دست هم 
با تقویت زیرساخت های مستحکم،  تا  دهیم، 
گرگانی ها  و  گلستانی ها  بیشتر  حضور  شاهد 
حتی  و  پسران  و  دختران  ملی  تیم ها  در 
تیم های ملی رده های سنی چه در اردو و چه 

به عنوان عضو ثابت و ملی باشیم.
رییس فدراسیون کبدی در خصوص تجهیزات 
گلستان  کبدی  هیات  اعتبارات  و  امکانات  و 
هیات  جدید  رییس  انتخاب  از  پس  گفت: 
به  اعتبارات  تاتامی و  گلستان، مسائل کمبود 
فدراسیون منتقل شد که با مجموعه مدیریتی 
این  وضعیت  شدن  مشخص  پیگیر  هیات، 

بخش هستیم.
اورسجی اضافه کرد: کبدی گلستان در گذشته 
و  کبدی  خانه  تاتامی،  تخته  چندین  دارای 
فضای اختصاصی بود، اما در ظاهر اکنون اثری 
آنها نیست که با جدیت این مساله را از طریق 
فدراسیون در مجموعه استان پیگیری خواهیم 

کرد.
وی تاکید کرد: جدا از همه مسائل، قابل درک 
این  با  نیست که قطب کبدی کشور  قبول  و 
همه ملی پوش مرد و زن در رده های مختلف 

سنی، خانه کبدی نداشته باشد.
وی افزود: باید همه دست به دست هم دهیم تا 
نقایص این رشته در گلستان برطرف شود و با 
جدیت جدا از مساله گلستانی بودن، به عنوان 
وظایف  شرح  براساس  و  فدراسیون  رییس 
مربوطه که یکی حمایت از استان هاست، این 
پیگیری  شدن  مرتفع  زمان  تا  را  موضوعات 

خواهیم کرد.
مردان  کبدی  ملی  تیم های  مشترک  اردوی 
ایران و پاکستان به منظور حضور در بازی های 
آسیایی هانگژو از ۱۸ تیر ماه سال جاری در 
گرگان آغاز شده و تا آخر تیر ماه ادامه خواهد 

داشت.
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آگهی ثبت طلاق
آقای حسین نوروزی فرزند اعظم قلی مجهول المکان پیرو انتشار مورخ 1402/04/25 
در روزنامه اتفاق روز بعلت عدم حضور جنابعالی طلاق همسر شما با وکالت شعبه 5 
دادگاه خانواده شهرستان بهارستان به نوع خلع نوبت اول بشماره ترتیب 378 و تاریخ 
1402/05/08 ثبت گردید.لطفا با در دست داشتن شناسنامه و کارت ملی به آدرس 

بهارستان نسیم شهر ساختمان قرض الحسنه احمدآباد مراجعه نمایید.
موسی عبادالهی- سردفتر ازدواج و طلاق 17 و 16 بهارستان 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001189 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/29  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
خلیل  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد 
جهانگیرزاده فرزند مرتضی به شماره شناسنامه 1368 صادره از همدان نسبت به 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 102/12 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک 289 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمد میرباقری فیروزآباد محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 25 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 09 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001451 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 

1402/04/17  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدعیسی 
شفیعی فرزند اسکندر به کدملی 2940092941 صادره از تکاب نسبت به ششدانگ 
اعیانی یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 99/11 متر مربع مفروز و مجزی شده 
ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   155 از  تفکیکی   - قطعه  از  مفروز  فرعی   139 پلاک  از 
منظور  به  لذا  گردیده  محرز  جعفری  سلیمان  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
قطعی  ارائه حکم  به  موکول  اقدامات  و  احاله  دادگاه صالحه   به  تا  نماید  اخذ  رسید 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 25 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 09 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022000984 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/17  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
نوری  احد  مالکانه متقاضی  و تصرفات  انتقال عادی  تاکید  بر  فاقد سند رسمی مبنی 
حسن کهل فرزند روح اله شماره شناسنامه 3265 صادره از تبریز نسبت به سه دانگ 
مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین بمساحت 1425 متر مربع مفروز و مجزی شده از 
پلاک 41 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 109 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
اطلاع عموم  منظور  به  لذا  اله قمی محرز گردیده  مالکیت رسمی فیض  از  کریم  رباط 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مراجعه  از  مانع  جدید  مالکیت  سند  صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت 
متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : 09 /05 /1402
تاریخ انتشار دومین آگهی: 24 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022000985 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/17  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اصغر همدانی 
دانگ  به سه  نسبت  کبودرآهنگ  از  ظهرابعلی شماره شناسنامه 959 صادره  فرزند 
مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین بمساحت 1425 متر مربع مفروز و مجزی شده از 
پلاک 41 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 109 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
اطلاع عموم  منظور  به  لذا  اله قمی محرز گردیده  مالکیت رسمی فیض  از  کریم  رباط 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مراجعه  از  مانع  جدید  مالکیت  سند  صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 09 /05 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 24 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001359 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/04/07  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 

رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی ناصر موسوی 
به ششدانگ  نسبت  از شادیان  اکبر شماره شناسنامه 668 صادره  فرزند سیدعلی 
اعیانی یک قطعه زمین بمساحت 47/24 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از 118 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی حسین بهارلو محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به صدور  یا اشخاصی نسبت  آگهی می شود در صورتیکه شخص  روز  به فاصله 15 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
در  بدیهی است  گردد.  دادگاه  ارائه حکم قطعی  به  موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه  
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 09 /05 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 24 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی فقدان سند مالکیت 
آقای حبیب اله مرسلی طبق درخواست واره به شماره 2003045 مورخ 1402/02/24 
اعلام  با  کریم  رباط   12 رسمی شماره  اسناد  دفترخانه  استشهادیه مصدق  تسلیم  با 
مساحت به  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  از  مشاع  دانگ  سه  مالکیت  سند   اینکه 
 221 / دویست و بیست و یک متر مربع قطعه 113 تفکیکی به شماره پلاک 2801 
فرعی از 165 اصلی مفروزو مجزی شده  از یک فرعی از اصلی مرقوم واقع درحوزه 
به   139720301022003162 شماره  به  الکترونیکی  دفتر  ذیل  کریم  رباط  ثبتی 
شماره سریال 996895 سری ب سال 96  بنام حبیب اله مرسلی فرزند رحیم ثبت و 
صادر و تسلیم گردیده است که بعلت جابجایی مفقود گردیده است و طی درخواست 
وارده فوق تقاضای صدور المثنی مالکیت پلاک مذکور نموده است لذا مراتب در اجرای 
ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه شخص 
یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود 
می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت 
اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی 

قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم
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سلامت
گزارش

برادران تاکید کرد: تخصیص ارز دارو 
به تولید کننده واقعی

واقعی در صنعت  تولید کنندگان  از  بر حمایت  وزیر صمت،  معاون 
داروسازی کشور تاکید کرد.

به گزارش خبرگزاری مهر، محمدمهدی برادران گفت: تلاش خواهیم 
کرد حمایت های ما از تولید کنندگان واقعی دارو دنبال شود.

دارو،  واقعی  کننده  تولید  به  ارز  تخصیص  در  افزود: همچنین،  وی 
دقت بیشتری صورت بگیرد.

برادران اظهار داشت: در همین راستا، با هماهنگی وزارت بهداشت، 
به جمع بندی خوبی در زمینه تخصیص ارز دارو به تولیدکنندگان 

واقعی رسیده ایم.
عضو شورای سیاستگذاری نمایشگاه فارمکس، به بازسازی و نوسازی 
ماشین آلات صنعت داروسازی اشاره کرد و گفت: برای این موضوع 

نیز، برنامه داریم تا سهمیه ای بابت تخصیص ارز صورت بگیرد.
افزود:  و  کرد  اشاره  فارمکس  نمایشگاه  برگزاری  به  ادامه  در  وی 
برگزاری این نمایشگاه در رشد صنعت مواد اولیه و تولید دارو، بسیار 

مؤثر بوده است.
حین  در  آموزشی  دوره های  و  علمی  بازدیدهای  گفت:  برادران 
برگزاری نمایشگاه، از ویژگی های این رویداد ملی و بین المللی است.

مطالعات نشان می دهد؛
تماشای تلویزیون در کودکی و افزایش 

سندرم متابولیک در بزرگسالی

حد  از  بیش  تماشای  دهد  می  نشان  جدید  مدت  طولانی  مطالعه 
سندرم  به  ابتلا  خطر  افزایش  به  منجر  کودکی  دوران  در  تلویزیون 

متابولیک در سن ۴۵ سالگی می شود.
به گزارش خبرنگار مهر به نقل از مدیسن نت، دکتر »کولین کرافت«، 
»آنچه  گفت:  آنجلس،  لس  کودکان  بیمارستان  در  اطفال  متخصص 
واقعاً مهم است این است که حتی اگر این کودکان بی تحرک در دهه 
۲۰ زندگی خود تصمیم بگیرند فعال شوند، باز هم در سن ۴۵ سالگی 
است  این  نتیجه  بنابراین  هستند.  روبرو  متابولیک  خطر  افزایش  با 
که بچه های کم تحرک در آینده در معرض خطر مشکلات سلامتی 

هستند.«
از علائم است که خطر سکته مغزی،  متابولیک مجموعه ای  سندرم 
بیماری قلبی و دیابت نوع ۲ را افزایش می دهد. این علائم شامل قند 

خون بالا، چاقی، سطح غیر طبیعی کلسترول و فشار خون بالا است.
تا ۱۵   ۵ سنین  در  تلویزیون  مداوم  تماشای  مطالعه،  این  اساس  بر 

سالگی مهمترین عامل ایجاد سندرم متابولیک بود.
در این مطالعه بیش از ۱۰۰۰ شرکت کننده که در سال های ۱۹۷۲ یا 
۱۹۷۳ در نیوزیلند متولد شده بودند، مورد بررسی قرار گرفتند. مدت 
زمان تماشای تلویزیون در روزهای هفته در سنین ۵، ۷، ۹، ۱۱، ۱۳، 
۱۵ و ۳۲ سال برای آنها ثبت شد. تماشای تلویزیون بیشتر در دوران 
 )BMI( کودکی با تناسب کمتر قلبی تنفسی و شاخص توده بدنی
بالاتر در سن ۴۵ سالگی و احتمال بالاتر ابتلاء به سندرم متابولیک 

مرتبط بود.
خاطرنشان  و  است  قبول  قابل  ارتباط  این  که  می گویند  محققان 
می کنند که ساعت ها تماشای صفحه نمایش، از زمان فعالیت بدنی می 
کاهد. در عین حال، این گروه از بچه ها، احتمالاً نوشیدنی های شیرین 

و میان وعده های پرچرب مصرف می کنند.

آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر   
اربعین  پیاده روی  در  گفت:  پزشکی 
سرم  کافی  میزان  به  امسال  حسینی 
تامین شده و ۱۲ بالگرد و سه فروند 
بیماران  به  نیروهای مسلح  هواپیمای 

خدمت رسانی خواهند کرد.
بهرام  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
کنگره  سومین  در  عین اللهی  
مرکز  در  اربعین  سلامت  بین المللی 
به  توجه  با  گفت:  رازی  همایش های 
گرمای هوا در اربعین امسال و احتمال 

برای  تدابیری  باید  زائران،  گرمازدگی 
نظر وضعیت  از  تا  اندیشیده شود  آن 
بیماری های گرمسیری با مصرف مواد 

غذایی در امان باشند.
توجه  با  امسال  داشت:  اظهار  وی 
کرونا  بیماری  کردن  فروکش  به 
و  سالمندان  بیشتر  حضور  شاهد 
کودکان خواهیم بود و احتمال شیوع 
هست.  زیاد  نیز  واگیر  بیماری های 
پیشگیرانه  اقدامات  جهت  همین  در 
سلامت  نیاز  مورد  زیرساخت های  و 

حوادث  بخش  در 
دارو  ترافیکی، 
و  تجهیزات  ها، 
درمانی  پروتکل های 
فراهم شده و قرارگاه 
درمان  و  بهداشت 
نیز  حسینی  اربعین 

تشکیل شده است.
ادامه  اللهی  عین 
داد: با وزیر بهداشت 
جلساتی  نیز  عراق 
برای  لازم  هماهنگی های  داشتیم. 
رفاه حال زائران انجام شده و خدمات 

رایگان درمانی به آنها ارائه می شود.
به گفته وزیر بهداشت، امسال علاوه بر 
پزشکان از دستیاران سال آخر پزشکی 
و فارغ التحصیلان نیز درخواست شده 
جزو  و  کنند  بکار  شروع  اربعین  در 
تعهدات کاری آنها محسوب می شود.

هزار   ۲۰ حدود  ساماندهی  وی، 
در  علمی  هیات  اعضای  و  دانشجو 

اربعین، اعطای سه میلیون تومان وام 
بیمارستان  از  بهره برداری  دانشجویی، 
پایانه مهران  و  ها در مرزی خسروی 
زائران،  به  درمانی  ارائه خدمات  برای 
به  آمادگی  دستورالعمل  ابلاغ 
و  مرزی  پزشکی  علوم  دانشگاه های 
دانشگاه های معین را از دیگر اقدامات 

انجام شده برای اربعین بیان کرد.
اندازی  راه  کرد:  تصریح  اللهی  عین 
افزایش  و  شلمچه  مجهز  مرکز 
برنامه ریزی  بیمارستانی،  ظرفیت 
فرآورده  و  خون  کافی  تامین  برای 
منظور  به  برنامه ریزی  خونی،  های 
ریزی  برنامه  هوایی،  اورژانس  تامین 
کشور  به  ورودی  اتباع  واکسیناسیون 
تست های  انجام  شرقی،  مرزهای  در 
سایر  با  همکاری  بهداشتی  سریع 
حوزه  در  بخشی  برون  دستگاه های 
سلامت  تامین  راستای  در  سلامت 
زائران حسینی از دیگر اقدامات انجام 

شده است.

تامین سرُم ، ۱۲ بالگرد و ۳ فروند هواپیما 
برای اربعین حسینی

گزارش

وزیر کشور عنوان کرد: توجه به 

سلامت زائرین در راهپیمایی اربعین

وزیر کشور با اشاره به اهمیت موضوع سلامت در راهپیمایی اربعین، گفت: کنگره 
سلامت در اربعین فقط یک رویداد نیست، بلکه می توان از دستاوردهای آن در 

تمامی گردهمایی های دینی و اجتماعی بهره برد.
المللی  به گزارش خبرگزاری مهر، احمد وحیدی رئیس سومین کنگره بین 
سلامت در اربعین اظهار کرد: اربعین بزرگترین تجمع معنوی جهان است که 
در آن میلیون ها نفر از جنین خفته در بطن مادر تا سالخوردگان یکصد ساله 
شرکت می کنند، بنابراین موضوع سلامت در چنین رویدادی اهمیت بیشتری 

پیدا می کند.
وی با بیان اینکه بار دیگر در اربعین حسینی پیش رو داریم و وظیفه داریم با 
بهره گیری از آخرین فناوری های پزشکی، سلامت و ایمنی زائران را تأمین کنیم، 
افزود: سومین کنگره بین المللی سلامت در اربعین فرصتی است تا نمایندگان 
حوزه سلامت کشورهای مختلف در کنار جمهوری اسلامی ایران با هم افزایی و 

همکاری، موفقیت در انجام این وظیفه را محقق کنند.
وزیر کشور یادآور شد: نباید به کنگره سلامت در اربعین به عنوان یک برنامه 
موقت چند روزه نگاه شود، بلکه حاصل آن در ابعاد بین المللی باید به بهره مندی 
امت اسلامی و جامعه بشری از دستاوردهای مدیریت سلامت در تجمعات عظیم 

دینی و اجتماعی کمک کند.
وی خاطرنشان کرد: تقویت و هماهنگی بین بخشی میان گروه های ارائه کننده 
خدمات سلامت، تقویت دیپلماسی کشورهای اسلامی و شناسایی ظرفیت های 
موجود و تقویت مشارکت مردمی از اهداف سومین کنگره بین المللی سلامت 

در اربعین است.
رئیس سومین کنگره بین المللی سلامت در اربعین ادامه داد: برنامه ریزی برای 
مواردی از جمله شناسایی بیماری های شایع، سلامت غذایی به ویژه در فصل 
گرما، مسئله گرد و غبار و تمهیدات برای بیماران تنفسی، حضور ده ها هزار زائر 
نیازمند به مراقبت ویژه و مواجهه با سوانح پرتکرار در راهپیمایی اربعین، کمک 
می کند تا ضمن پیشگیری از خطرات، در برگیرنده پیام صلح طلبانه، امنیت ساز، 

سلامت بخش و عدالت خواهانه نهضت عاشورا برای تمام جهانیان باشد.
وی گفت: سومین کنگره بین المللی سلامت در اربعین با همکاری مجامع علمی، 
فرهنگی، مذهبی و دستگاه های اجرایی کشور و با شرکت اندیشمندان و نخبگان 
علمی از سراسر جهان با هدف پاسداشت نهضت جهانی عاشورا برگزار می شود و 
دستاوردهای این هم اندیشی بدون شک، گره گشای مسائل متعددی در حوزه 

سلامت زائران در مسیر راهپیمایی اربعین حسینی است.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان 
تهران: داروهای مازاد شهروندان برای 

استفاده مراسم اربعین جمع آوری می شود
 مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان تهران گفت: در راستای برگزاری پویش 
مرهم زائر، داروهای مازاد منازل برای خدمت رسانی در مراسم اربعین جمع آوری 
می شود.شاهین فتحی در حاشیه جلسه ستاد اربعین استان تهران با اشاره به 
را در  زائر  پویش مرهم  احمر،  اظهار داشت: جمعیت هلال  زائر  پویش مرهم 
سراسر کشور برای جمع آوری داروهای مازاد منازل اجرا می کند تا از این داروها 

در مراسم اربعین و جاهایی که کمبود دارو داریم، استفاده کنیم.
وی ادامه داد: در این طرح مردم می توانند داروهای مازاد را به پایگاه های هلال 
احمر در سراسر کشور و در استان تهران به مجموعه های هلال احمر، پایگاه 

های امداد و نجات و خانه های هلال احمر تحویل دهند.
این مسئول خاطرنشان کرد: در حال تفکیک داروها هستیم تا داروهای تاریخ 
انقضا گذشته را کنار بگذاریم، چراکه داروها باید ۶ ماه تاریخ انقضا داشته باشد 

تا امکان استفاده فراهم شود.
فتحی یادآور شد: داروهای در چند گروه تقسیم و به شهروندان تاکید شده تا 
داروهای یخچالی و شربت را برای تحویل نیاورند و داروهای پلمپ شده بهتر 

است.
وی گفت: برای شرکت ها، داروخانه ها و مراکز تولید دارو این امکان فراهم شده تا 
در این طرح ما را یاری کنند و بهترین خدمات را برای زائران اربعین ارائه کنیم.
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طب  دید  از  غذایی  مواد  تمام  و  فصل ها  تمام   
سنتی، دارای طبع و مزاج خاصی هستند از این رو 
برای حفظ سلامت روح و جسم، آشنایی با طبع 
هر فصل و غذاهای مصرفی آن مهم است و البته 
این اهمیت به ویژه در تابستان و زمان گرمای هوا 

بیشتر است.
طب  متخصصان  اعتقاد  بر  بنا  ایرنا،  گزارش  به 
سنتی، هر پدیده ای در عالم طبیعت، مزاجی دارد 
و مزاج فصل تابستان، گرم و خشک است و شدت 
گرمی و خشکی در این فصل باعث آسیب بیشتر 
مزاج گرم و خشک  افرادی که  ویژه  به  فرد،  به 
در  است  ضروری  اساس  این  بر  می شود،  دارند 
آداب زندگی به خصوص تغذیه، نکات پیشگیرانه 

لحاظ شود.
عضو هیأت علمی دانشکده طب ایرانی و مکمل 
دانشگاه علوم پزشکی مشهد به خبرنگار ایرنا گفت: 
تندرستی  نگهداری  راه های  مهم ترین  از  یکی 
تدابیر  بستن  کار  به  بیماری ها،  از  پیشگیری  و 
حفظ  برای  سال  گذر  در  فصل  هر  با  متناسب 

اعتدال بدن است.
این  بر  حکیمان  افزود:  انوشیروانی  مجید  دکتر 
باور بودند که همان گونه که بیماری بدون سبب 
رخ نمی دهد، تندرستی نیز بدون تدبیر و تدارک 

سبب های آن، پایدار و برقرار نمی ماند.  
وی با بیان اینکه هر فرد با مزاجی خاص متولد 
می شود و در طول سالیان عمر عوامل مختلفی، 
داد:  ادامه  می کند،  تغییر  دستخوش  را  مزاج 
 پزشکان کهن تدابیر طب سنتی پیشگیرانه را بر ۶ 
نوع آب و هوا، خوردنی ها و آشامیدنی ها، تحرک 
بدنی، خواب و بیداری، استفراغ )دفع مواد زائد( 
و احتباس )نگهداری مواد حیاتی در بدن( و نیز 

مسائل روحی و روانی دانسته اند.
این مسوول در مورد دانش تغذیۀ نیاکان بیان کرد: 
را  تابستانه  بهترین خوراک های  ایرانی  حکیمان 
انواعی می دانستند که هم لطیف، سبک، خوشگوار 
تر معتدل  باشد، و هم طبع سرد و  و زودهضم 
داشته باشد، و هم مانع تحریک و افزونی صفرا 
باشد تا از آسیب های گرمی و خشکی مفرط هوا 

جلوگیری کند و محیط داخلی بدن را در حالت 
تعادل نگاه دارد.

پرهیز تابستانی از پرخوری و مصرف غذاهای با 
طبع گرم و خشک

عضو هیأت علمی دانشکده طب ایرانی و مکمل 
به  توجه  با  پزشکی مشهد گفت:  علوم  دانشگاه 
اینکه مزاج تابستان، گرم و خشک است، پرهیز از 
خوردنی ها و آشامیدنی های با طبع گرم و خشک 

برای حفظ اعتدال مزاج ضروری است.
مصرف  اساس  این  بر  افزود:  انوشیروانی  دکتر 
سبزیجاتی مانند تره و شاهی تند، سیر و پیاز، 
زنجبیل،  فلفل،  نظیر  ای  ادویه  و  تند  پیازچه 
دارچین و نیز سس های تند در این فصل توصیه 
نمی شود و از سویی باید دانست که شوریجات و 
آجیل شور، پخت غذا به شکل بو دادن، تف دادن 

و سرخ کردن باعث خشکی طبع غذا می شود.
وی ادامه داد: در فصل تابستان اجتناب از غذاهای 
سنگین و غلیظ و همچنین خودداری از پرخوری 
نیز باید مورد توجه قرار گیرد و مقدار خوراک باید 
کمتر شود چرا که به  سبب تغییر در توزیع حرارت 
در سطح و عمق بدن در هوای گرم تابستان، نیروی 
هاضمه دچار سستی و کم توانی می شود و از پس 
هضمِ مقدارِ زیادِ غذاهای سنگین برنمی آید؛ از این 
رو کاستن از خوراک در تابستان به حفظ سلامت 

بدن و دستگاه گوارش کمک می کند.
وی ادامه داد: خرما، شیرۀ انگور، عسل، حلوا ارده، 
چرب  شیرینی های  و  حلوا  باقلوا،  پسته،  گردو، 
مانند دونات از جمله غذاهای بسیار گرم به شمار 

می روند.
دکتر انوشیروانی اضافه کرد: برخلاف تصور رایج، 
خوراکی های گرمی بخش همواره و در همه مزاج ها 
به سود تندرستی و تقویت بدن نیست و چه بسا 

موجب امراض حاد شود.
مصرف غذاهای شیرین و گوشت قرمز در تابستان 

ممنوع
عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی مشهد 
در گفت و گو با خبرنگار ایرنا با اشاره به اینکه 
غذاهای آبکی در فصل تابستان برای بدن مفیدتر 

است، گفت: در فصل تابستان باید مصرف شیرینی 
طبیعی به حداقل برسد و از مصرف زیاد انجیر 
حداقلی  مصرف  براین  علاوه  کرد،  پرهیز  موز  و 
گوشت های قرمز مثل گوشت شتر و شتر مرغ نیز 

توصیه می شود.
دکتر محمدرضا مهری با بیان اینکه گوشت های 
قرمز حرارت زیادی دارند بنابراین مصرف گوشت 
سفید در تابستان مناسب تر است، افزود: مصرف 
به  ماه  این  در  باید  را  فسنجان  مانند  غذاهایی 
حداقل رساند، علاوه بر این مصرف چای پررنگ 

به دلیل افزایش دفع آب بدن توصیه نمی شود.
وی با اشاره به اینکه مصرف زیاد مواد غذایی و 
بدن  برای  می تواند  تابستان  فصل  در  پرخوری 
مضر باشد، اظهار کرد: در این فصل باید مصرف 
در  و  رساند  به حداقل  را  برنج  کته  و  ماکارونی 
مانند  تر  و  با طبع سرد  غذاهای  مصرف  عوض 

آب دوغ خیار در این ماه توصیه می شود.
این متخصص طب سنتی و ایرانی اظهار داشت: 
همراه  به  دوغ  و  ماست  مصرف  چون  سویی  از 
می شود،  غذا  هضم  در  اختلال  موجب  غذا 
ماست  کاسه  یک  شام  وعده  عنوان  به  می توان 
را با نعناع مصرف کرد. دکتر مهری اضافه کرد: 
بنابراین  می شود  بدن  خشکی  باعث  بی خوابی 
توصیه می شود افراد با طبع گرم و خشک در روز 

استراحت کمی داشته باشند.
سخت  ورزش های  بعضی  انجام  داد:  ادامه  وی 
در تابستان نیز فرد را دچار گرمازدگی و عطش 
انجام  از  افراد  می شود  توصیه  بنابراین  می کند، 
حرکات ورزشی سنگین در طول روز پرهیز کرده 
و علاوه بر پوشیدن لباس نخی و کتانی با رنگ 

های روشن، از اعمال یداوی اجتناب کنند.
تاکید بر مصرف غذاهای با طبع سرد در فصل 

گرم
علوم  دانشگاه  جامعه  تغذیه  بهبود  گروه  مدیر 
پزشکی مشهد به خبرنگار ایرنا گفت: در تابستان 
مصرف غذاهایی که طبع سرد دارند و فعالیت 
غدد عرق را بیشتر کرده و باعث گشادی عروق در 
سطح پوست و خنکی بدن می شوند، مناسب تر 

است.
دکتر زهرا اباصلتی افزود: از جمله این نوع غذاها 
می توان به غذاهای دریایی همراه با سیر، ماست 
و خیار و دوغ با مقدار کمی نمک که تأمین کننده 

املاح بدن باشد، اشاره کرد.
این  در  که  است  بهتر  داد: همچنین  ادامه  وی 
از  بیشتر  کربوهیدرات ها  گروه  جای  به  فصل 
سبزیجات استفاده کرد و میزان مصرف پروتئین و 

چربی را در حد استاندارد نگه داشت.
وی بیان کرد: توصیه می شود افراد پس از بیدار 
شدن از خواب با یک صبحانه کامل بدن خود را 
تقویت کنند و در صبحانه میوه های تازه مصرف 
باعث  مقوی  غذای  یک  خوردن  که  چرا  کنند 

افزایش انرژی در طول روز می شود.
بیان  ماهی،  مصرف  فواید  به  اشاره  با  اباصلتی 
کرد: ماهی نه تنها حاوی پروتئین و چربی سالم 
است، بلکه کالری کم و سبکی دارد و در عین 
حال می تواند شما را سیر نگه دارد، خطر ابتلا 
را کاهش دهد؛ همچنین  قلبی  بیماری های  به 
دارای خواص ضدالتهابی است و باعث می شود که 
کمتر در معرض خطراتی مثل آفتاب سوختگی 
قرار گیرید. وی افزود: مصرف غذاهای سبک و 
تابستان  فصل  در  گیاهی  نوشیدنی های  انواع 
نباید فراموش شود و روزهای گرم سال مصرف 
غذاهای سبک تر و کم حجم تر مناسب تر است 
و معتقدیم که می توانیم از طریق مصرف سوپ 
سبزی ها، انواع نوشیدنی های گیاهی مثل چای 
سبز، عرقیات گیاهی مقدار زیادی مایعات وارد 

بدن خود کنیم.
باید مصرف فست فودها  اینکه  با تأکید بر  وی 
تابستان کنار گذاشته شود، گفت: هر آنچه  در 
نیاز بدن به  که در روغن تفت داده شده است 
آب را افزایش می دهد و نمک بیشتری وارد بدن 
می شود و شبکه دفاعی را ضعیف می کند، بنابراین 
بهتر است از غذاهای حاوی گوشت، سبزیجات 
و  شود  استفاده  حبوبات  و  پروتئینی  منابع  و 
آشپزخانه با غذاهای رنگارنگ پر شده و از مصرف 

غذاهای بسته بندی شده و آماده خودداری شود.

تندرستی با باید و نبایدهای تغذیه تابستانی
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۵۰۷ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
شمسعلی  فرزند  محمدنیا  وحید  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
با  زمین  قطعه  یک  به ششدانگ  نسبت  بشماره شناسنامه ۴۰۵۶۶ 
از ۱۴۱  فرعی  پلاک ۴۹۰۸  مربع  متر  مساحت ۹۰  به  احداثی  بنای 
از پلاک ۱۰ فرعی ۱۴۱ اصلی واقع در  اصلی مفروز و مجزی شده 
صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای اکبر دهقانی محمدآبادی محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول:  ۱۴۰۲/۰۴/۲۵ تاریخ انتشار نوبت دوم: 

 ۱۴۰۲/۰۵/۱۰
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

موضوع  اول  هیات  شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۰۱۷  رای  برابر 

قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
اله  حبیب  فرزند  طاهری  امجداله  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک   ۷ شناسنامه  بشماره 
۱۰۱/۵۹ متر مربع پلاک ۲۵۱۱۶ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی 
شده از پلاک ۳۵۹۱ فرعی ۱۴۲ اصلی واقع در سلطان آباد خریداری 
از مالک رسمی آقای کرمعلی قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  نمایند  تقدیم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۵/۱۰   تاریخ انتشار نوبت دوم: 

۱۴۰۲/۰۵/۲۶
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۲۴۳ 
مورخ ۱۴۰۲/۰۳/۳۱  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اکبر رضائی فرزند عبداله 
ششدانگ  به  نسبت  کریم  رباط  از  صادره   ۴۵۷ شناسنامه  شماره 
مجزی شده  و  مفروز  مربع  متر  بمساحت ۱۵۹/۳۰  زمین  قطعه  یک 
از پلاک ۴۷۹ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۵ اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی داود عبدالهی 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
به  نسبت  اشخاصی  یا  در صورتیکه شخص  می شود  آگهی  روز   ۱۵
از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  صدور سند 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
انقضای  در صورت  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱۰ /۰۵ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۵ / ۰۵ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۰۴۲۰ 

مورخ ۱۴۰۲/۰۲/۱۸  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
مهدوی  ناهید  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر 
فرزند قنبر شماره شناسنامه ۶۶۶۰۱۲۷۱۶۱ صادره از بهارستان 
نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ بمساحت ۶۸۳۸/۷۴ متر مربع 
مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 
از مالکیت  ۱۲۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
رسمی حسین خواجه نوری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱۰ /۰۵ /۱۴۰۲
تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۵ / ۰۵ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  
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بمناسبت سالگرد اقامه نخستین نماز جمعه پس 
از پیروزی انقلاب اسلامی با حضور ائمه جمعه 

شهرستان برگزار شد.
الاسلام  حجت  با  شهریار  شهرستان  فرماندار 
امام جمعه  نوری  آقا حسینی  والمسلمین حاج 
شائق  والمسلمین  الاسلام  حجت  شهریار، 
الاسلام  حجت   ، وحیدیه  شهر  امام جمعه 
و  اندیشه  شهر  جمعه  امام  بابائیان  والمسلمین 
و  دیدار  شهر  صبا  و  باغستان  شهر  جمعه  ائمه 

گفتگو کرد.
زاده  شفیع  عباس  امیر  روز،  اتفاق  گزارش  به 
محمد  حضور  با  شهریار  شهرستان  فرماندار 
حسین مداحی معاون سیاسی،امنیتی اجتماعی 
فرمانداری، کامران ملکی معاون توسعه و برنامه 
با  جوقین  بخشداری  سرپرست  قربانی  ریزی، 
ائمه جمعه شهرستان شهریار بمناسبت سالگرد 
اقامه نخستین نماز جمعه پس از پیروزی انقلاب 

اسلامی دیدار و گفتگو کرد.
فرماندار شهرستان شهریار در سخنانی در این 
جلسه از تلاش و زحمات ائمه جمعه شهرستان 
جهت  جمعه  نماز  سیاسی  عبادی،  سنگر  در 
تشریح  اخلاقی،  و  دینی  های  آموزه  تبیین 
جمهوری  مقدس  نظام  مواضع  و  دستاوردها 
مسائل  بیان  مختلف،  های  حوزه  در  اسلامی 
وحدت  و  همدلی  تقویت  و  مردم  مشکلات  و 
مؤمنان در میعادگاه هفتگی نماز جمعه قدردانی 

کرد.

نشست فرماندار و معاونین با ائمه جمعه 
شهرستان شهریار

راه  تنها  گفت:  کریم  رباط  فرماندار 
و  مشکلات  از  مردم  ایمن سازی 
فرهنگی  و  اجتماعی  ناهنجاری های 
و  معروف  به  امر  فریضه  به  توجه 
این  به  توجه  و  است  منکر  از  نهی 
فریضه باید از سوی خانواده ها نیز با 

حساسیت خاصی دنبال شود.
احمدی  امید  روز؛  اتفاق  گزارش  به 
را  توانمند  جامعه  یک  ایجاد  لازمه 
زنده نگه  داشتن امر به  معروف و نهی 
از منکر عنوان کرد و اظهار داشت: با 
توجه به نقش مهم آموزش  و پرورش 
اعضای  مهم،  امر  این  ترویج  در 
از منکر  نهی  به معروف و  امر  ستاد 
تسهیل گر  یک  عنوان  به   می تواند 
پرورش  آموزش  و  به  زمینه  این  در 

کمک کند.
ترویج  راه های  از  یکی  افزود:  وی 
از  دوری  و  معروفات  گسترش  و 
منکرات در جامعه تزریق آگاهی های 
مناسب از طریق تبلیغات محیطی و 
مجازی  فضای  ظرفیت  از  استفاده 

تلاش  کریم  رباط  فرماندار  است. 
برای احیای امر به معروف و نهی از 
دانست  ملی  عزمی  نیازمند  را  منکر 
های  هجمه  به  توجه  با  گفت:  و 
باید  ها  تلاش  دشمنان،  گسترده 

مضاعف شود.
راه  تنها  کرد:  عنوان  احمدی 
و  مشکلات  از  مردم  ایمن سازی 
فرهنگی  و  اجتماعی  ناهنجاری های 
و  معروف  به  امر  فریضه  به  توجه 
این  به  توجه  و  است  منکر  از  نهی 
نیز  خانواده ها  سوی  از  باید  فریضه 
با حساسیت خاصی دنبال شود زیرا 
هرچه آموزش در خانواده ها بیشتر و 
بهتر انجام شود، تبعات کمتری را در 

جامعه شاهد خواهیم بود.
نشان  خاطر  کریم  رباط  فرماندار 
ساخت: هدف ما از امر به معروف و 
نهی از منکر افراد، جذب آنان است 
لذا باید در شرایط مختلف و با توجه 
مورد  افراد  یا  فرد  های  ویژگی  به 

نظر، به طرق مختلف عمل کرد.

فرمانداررباط کریم: تنها راه ایمن سازی مردم 

از ناهنجاری های اجتماعی و فرهنگی توجه به 

فریضه امر به معروف و نهی از منکر است

خبر

 مدیر عامل شرکت راه آهن گفت: سطح 
به  نسبت  روسیه  از  ایران  بار  ترانزیت 
است  یافته  افزایش  درصد   ۷۰ گذشته 
و آمادگی داریم این افزایش را به ۷۰۰ 

درصد برسانیم.
به گزارش ایرنا از وزارت راه و شهرسازی، 
»سید میعاد صالحی« در جلسه مشترک 
آهن  راه  مقام  قائم  پاولف  سرگئی  با 
بر  ایران  در  امروز  اظهارداشت:  روسیه 
اساس اعلام دولت تعطیل سراسری بود 
اما ما به جهت احترام به شما و اهمیت 
موضوع و با اخذ مجوز لازم، این جلسه 

را تغییر ندادیم و برگزار کردیم.
روسیه  با  همکاری  ضمن  گفت:  وی 
آستارا  رشت_  راه آهن  اندازی  راه  برای 
پیشنهاد می کنیم از ظرفیت موجود در 
سرخس برای ترانزیت بار استفاده کنیم 
آستارا  رشت_  آهن  راه  که  زمانی  تا 

راه اندازی شود.
کرد:  بیان  ایران  آهن  راه  مدیرعامل 
با  باید  ایران  در  ترانزیت  بار  حمل 
و  گیرد  صورت  ممکن  زمان  کمترین 
هرگونه معطلی برای واگن باعث می شود 
که مسیر دریایی نسبت به ریلی مزیت 

پیدا کند.
وی افزود: ما در این رقابت باید با روسیه 
دست در دست هم بدهیم تا هم هزینه 
و هم زمان سیر را کاهش دهیم. بخشی 
محقق  روسی  طرف  تلاش  با  هدف  از 
می شود و بخشی از آن را باید در ایران 

پیگیری کنیم.

ادامه  در  ایران  آهن  راه  مدیرعامل 
در  معطلی ها  اینکه  برای  کرد  پیشنهاد 
ایران کاهش یابد، قبل از ارسال محموله 
تا  کنید  اعلام  را  مشخصات  روسیه  از 
این  بگیریم. شاید  را  ما مجوزهای لازم 
بخاطر  اما  نباشد  ایران  آهن  راه  وظیفه 
نشان  را  خودمان  نیت  حسن  که  این 
دهیم و همکاری ها را گسترش دهیم، 
این موضوعات را پیگیری خواهیم کرد.

پیشنهاد می کنم که  داد:  ادامه  صالحی 
پنج کالای مورد نیاز برای حمل ترانزیت 
و  کنیم  هدفگذاری  را  روسیه  سوی  از 
نگاری  نامه  آن ها  برای  از حرکت  پیش 
برطرف  آن  تشریفاتی  موانع  که  کنیم 
و  کرده  سیر  زمان  کمترین  در  و  شود 
ترانزیت صورت گیرد. با این کار اعتماد 
خواهد  جلب  پیش  از  بیش  فرواردرها 

شد.
وی افزود: انتظار داریم روسیه هم بیش 

روسیه،  راه آهن  نقل  و  حمل  وظیفه  از 
دادن  تخفیف  و  مسیر  این  تبلیغ  برای 
آنها  برای  تسهیل  و  ارسال کنندگان  به 
روسیه  در  مسیر  این  از  استفاده  جهت 

اقدام کنید.
جلسه  این  در  نیز  پاولوف  سرگئی 
ترانزیت  درصدی   ۷۰ رقم  اظهارداشت: 
طبق  و  است  کوچک  ما  تعامل  برای 
گفت وگویی که قبل از این سفر با وزیر 
 ۷۰۰ افزایش  داشتم،  روسیه  اقتصاد 
درصدی ترانزیت یعنی همان رقمی که 

شما در نظر دارید، انتظار می رود.
راه  برداری  بهره  معاون  جعفری 
با  کرد:  اظهار  جلسه  این  در  نیز  آهن 
میزان  گرفته  صورت  برنامه ریزی های 
معطلی گمرک و قرنطینه برای ترانزیت 
بار روسیه به حداقل ممکن در سرخس 
حال  در  هم  بندرعباس  در  و  رسیده 

پیگیری برای رفع موانع هستیم.

آمادگی ایران برای افزایش ۷۰۰ درصدی 
ترانزیت از روسیه

خبر خبر

رشد صنعت خودروسازی در دولت سیزدهم؛ از صفر 
شدن خودروهای ناقص تا فتح بازارهای صادراتی

نوشتار

از  پیش  تا  که  خودروسازی  صنعت   
در  سیزدهم  مردمی  دولت  استقرار 
از  و  داشت  قرار  نامطلوبی  وضعیت 
عوارض مزمن رنج می برد، این روزها با 
تازه ای  برنامه های تحولی، جان  اجرای 
به  راه  ایرانی  یافته و حتی خودروهای 

بازار دیگر کشورها یافته اند.
به گزارش ایرنا، صنعت خودروی کشور 
این  انباشته شده ای در طی  از مسایل 
به  که  به طوری  می برد،  رنج  سال ها 
نوعی شاهد نوعی بی عملی و رهاشدگی 
صنعت  این  صنعتی  سیاستگذاری  در 

به ویژه در دهه ۹۰ بودیم.
میزان  در  توقف  و  زدن  درجا 
رشد  خودروها،  داخلی سازی  عمق 
به  توجه  عدم  و  صرف  مونتاژکاری 
توسعه محصولات جدید و فناوری های 
به  بی توجهی  خودرو،  صنعت  در  نوین 
در  بنیان  دانش  شرکت های  ظرفیت 
نیازهای  به  عدم توجه  خودرو،  صنعت 
اقتصادی  محصولات  جایگزینی  و  بازار 
در کشور و غافل شدن از ظرفیت های 
بازار داخل و کشورهای منطقه و ارزان 
سپردن بازار به رقبای اروپایی و چینی، 
که  است  عوارضی  از  گوشه ای  فقط 
صنعت خودروی کشور به آن مبتلاست.

برنامه  اجرای  حوزه  در  حال،  این  با 
تحولی صنعت خودروی کشور هنوز در 

آغاز راه هستیم.
از  وضعیت صنعت خودرو ۲ سال پس 
استقرار دولت مردمی حاکی از به ثمر 
حوزه  در  تحولی  برنامه های  نشستن 
جمله  از  است.  بازار  تنظیم  و  تولید 
دستاوردها در ۲۴ ماه گذشته، افزایش 
تولید خودروسازان دولتی و خصوصی، 
ناقص، عرضه  صفر رسیدن خودروهای 
سامانه  راه اندازی  با  خودرو  شفاف 
محصولات  حضور  و  قابل  یکپارچه 
کشورها  دیگر  در  ایرانی  خودروسازان 

قابل ذکر است.
سیزدهم  دولت  به کار  آغاز  ابتدای  در 
وضعیت  در  کشور  خودروی  صنعت 
سال  از  که  ای  به گونه  بود؛  نامطلوبی 
۱۳۹۷ تا ۱۴۰۰ در عمل تولید خودرو 
دستگاه  میلیون  یک  زیر  سالیانه  به 
و  ناقص  تولید  پدیده  و  بود  کرده  افت 
پارکینگ  در  خودروها  شدن  انباشته 
در  مزمن  ای  عارضه  به  خودروسازان 
صنعت خودروی کشور تبدیل شده بود.

نتیجه این عارضه، افت کیفی محصولات 
و  پارکینگ خودروسازان  در  انبار شده 
زنجیره  به  خودروسازان  بدهی  افزایش 
تامین و همچنین تقاضای انباشته شده 
طوری  بود،  کشور  خودروی  بازار  در 
قطره چکانی  و  غیرشفاف  عرضه  که 
خودرو به بازار باعث رواج قرعه کشی و 
تبدیل بازار خودرو به جولانگاهی برای 

سوداگری شده بود.
که  بودند  متقاضیانی  میان،  این  در 
محصولات  عرضه  پیاپی  دوره   ۲۰ در 
و  می کردند  شرکت  خودروساز  یک 
گرفت،  نمی  تعلق  آنان  به  خودرویی 
یک خودروساز  فروش  سامانه  آن که  یا 
تکمیل  نخست  دقیقه  چند  عرض  در 
در  این  می کرد،  اعلام  را  ظرفیت 
حالی بود که ظرفیت تولید در صنعت 
فقط  و  داشت  وجود  کشور  خودروی 
کافی بود که با سیاستگذاری درست و 
از  برداری  بهره  امکان  نقدینگی  تزریق 
مزیت بازار برای خودروساز فراهم شود.

برنامه تحول صنعت خودرو
نقشه راه تحول صنعت خودروی ایران بر 
اساس برنامه تدوین شده وزارت صنعت، 
معدن و تجارت شامل سه مرحله اصلی 
شامل آماده سازی و احیای ظرفیت های 
موجود )نیمه دوم سال ۱۴۰۰ تا پایان 
همه  استانداردسازی   ،)۱۴۰۱ سال 
محصولات و تمرکز بر گسترش صادرات 
)سال ۱۴۰۲( و تمرکز بر همکاری های 
بین المللی  و  منطقه ای  فناورانه 

)سال های ۱۴۰۳ و ۱۴۰۴( است.
تولید  قدیمی،  محصولات  حذف 
بومی  طراحی  بر  متکی  محصولات 
خودروسازی(،  شدن  بنیان  )دانش 
بهره  رقابتی،  کیفیت  به  دستیابی 

گسترش  و  خارجی  فرصت  از  برداری 
محصول  بر  مبتنی  صادراتی  بازارهای 
فناورانه  همکاری های  و  فناوری  و 
سرمایه  و  طراحی  مبنای  بر  خارجی 
گذاری مشترک در فناوری ها، از جمله 

برنامه های پیش بینی شده است.
با طراحی برنامه تحول صنعت خودروی 
کشور و اجرای گام نخست آن، یکی از 
بالاترین رشدهای تولید خودرو در دنیا 
خودروی  صنعت  در   ۱۴۰۱ سال  در 
کشورمان محقق شد؛ به گونه ای که با 
تولید یک میلیون و ۳۴۷ هزار خودرو 
ظرفیت های  از  بسیاری  سال  این  در 
معطل در سایت های تولید خودروسازان 
خودروی  تولید  جلوی  گرفته،  کار  به 
خودرو  عرضه  در  و  شد  گرفته  ناقص 
یکپارچه  سامانه  طرح  اجرای  با  نیز 
نوبت دهی، در عمل شفافیت لازم برای 
فراهم  خودرو  حوزه  در  تقاضا  مدیریت 

آمد.
سامانه یکپارچه عرضه خودرو

نکته  چند  ذکر  نیز  سامانه  این  درباره 
از  هدف  آن که  نخست؛  است.  ضروری 
اجرای این سامانه پاسخ به تقاضای بازار 
نوبت  برای  شفاف  مکانیزمی  طریق  از 
دهی براساس برنامه تولید هرخودروساز 
از  گیری  بهره  آن  براساس  تا  است 
صنعت  توسعه  برای  بازار  ظرفیت 

خودروی کشور محقق شود.
در  اکنون  هم  که  است  این  مهم  نکته 
بسیاری از کشورها فروش خودروهای نو 
از طریق خودروسازان براساس مکانیزم 
تولید  سفارش گذاری  و  انتظار  فهرست 
انجام می شود؛ بدین ترتیب خودروساز 
قادر است تا براساس ترجیحات و اقبال 
برنامه  به یک محصول خاص،  مشتری 

ریزی مناسب برای توسعه ظرفیت های 
تولید آن محصول را فراهم کند.

بر این اساس، سامانه مذکور کارکردی 
شفافیت  ایجاد  حیث  از  هم  دوگانه 
از  هم  و  خودروسازان  عرضه  در 
برمبنای  خودرو  صنعت  توسعه  حیث 

ترجیحات و انتخاب مشتری دارد.
این سامانه به هیچ عنوان سامانه فروش 
فروش  و  فراخوان  عملیات  و  نیست 
توسط خود خودروسازان انجام می شود، 
یک  یکپارچه  سامانه  این  در  بلکه 
و شفاف شکل  متمرکز  انتظار  فهرست 
جنبه  از  داده  پایگاه  این  که  گیرد  می 
های مختلف نظیر پایش های تخصصی 
ایجاد  نظارتی،  پایش های  بازاریابی، 
و  اضافی  عایدی  بر  مالیات  برای  بستر 

غیره، قابلیت بهره برداری دارد.
برای  اطمینان  این  دیگر  سوی  از 
خود  تقاضای  که  دارد  وجود  مشتریان 
زمان بندی  با  مطمئن  نحوی  به  را 
داخلی  از خودروساز  میتوانند  مشخص 
قطعیت های  عدم  دیگر  و  کنند  تامین 
مرتبط با قرعه کشی که منجر به عدم 
امنیت روانی برای مشتریان بازار خودرو 

میشود، حاکم نخواهد بود.
اقدام های  و  ابتکارها  با  اکنون  هم 
دولت  در  خودرو  حوزه  در  شده  انجام 
ارقام  بالاترین  از  یکی  شاهد  سیزدهم، 
خودروی  صنعت  تاریخ  در  تولید  رشد 
ثبات  و  و همچنین شفاف سازی  کشور 
حاصل  که  هستیم  خودرو  عرضه  در 
اختلاف  سابقه  بی  کاهش  آنها  همه 
است  بازار  و  کارخانه  در  قیمت خودرو 
خودروها  برخی  بازاری  قیمت  حتی  و 
از قیمت های کارخانه ای آنها کمتر شده 

است.

مدیرکل دفتر توسعه فرهنگی و اجتماعی شهرهای جدید 
خبر داد: اولین مرکز اشتغال و کارآفرینی پرند بزودی 

افتتاح می شود

خبر

و  فعال  نخبه،  بانوان  هم اندیشی  نشست  اولین 
توسعه  دفتر  کل  مدیر  حضور  با  پرند  کارآفرین 
برگزار  جدید  شهرهای  اجتماعی  و  فرهنگی 

گردید.
هم اندیشی  نشست  اولین  روز،  اتفاق  گزارش  به 
حضور  با  پرند  جدید  شهر  فعال  و  نخبه  بانوان 
توسعه  دفتر  کل  مدیر  مکبری  سیدعلیرضا 
مهندس  جدید،  شهرهای  اجتماعی  و  فرهنگی 
کتابخانه های  نهاد  مدیره،  هیئت  عضو  مجیدی 
فرماندار  بانوان  امور  کریم،مشاور  رباط  عمومی 

،فرهنگ  آزاد  دانشگاه  نمایندگان  و  کریم  رباط 
فعالان  و  کارآفرین  فرهیخته  بانوان  و  ارشاد  و 
شرکت  جلسات  سالن  در  پرند  شهر  اجتماعی 

عمران برگزار شد.
و  نظرات  استماع  از  پس  مکبری  سیدعلیرضا 
پرند  شهر  کارآفرین  و  فعال  بانوان  پیشنهادات 
اظهار داشت: شرکت عمران شهرهای جدید سه 
مولفه هویت، عدالت و پیشرفت در برنامه عملیاتی 
سال ۱۴۰۲ شهرهای جدید تدوین و در حال اجرا 

می باشد.
وی افزود: با ایجاد مرکز کارآفرینی ، فضایی برای 
کسب تجربه و توانمند سازی بانوان پرند فراهم 

خواهد شد.
اجتاعی شهر  و  فرهنگی  توسعه  دفتر  مدیر کل 
های جدید خاطر نشان ساخت: مرکز کارآفرینی 
شهر پرند به عنوان قلب تپنده برای شروع فعالیت 
بانوان به عنوان پیشران در حوزه اجتماعی بزودی 

به بهره برداری می رسد.

که  ای  نقلیه  وسایل  مالکین  توجه  قابل 
وسیله نقلیه آنها در پارکینگ های فرماندهی 
انتظامی غرب استان تهران توقیف می باشد 
، چنانچه حداکثر ظرف دو ماه از تاریخ انتشار 
این آگهی ، جهت ترخیص وسایل نقلیه خود 
شهرستان  راهور  پلیس  ترخیص  ستاد  به 
صورت  در  ننمایند،  مراجعه  مربوطه 
خودداری مالک از مراجعه ؛ وسیله نقلیه در 
تعیین  مقررات  و حسب  تلقی  حکم رهاشده 

و تکلیف خواهد شد

پلیس راهور غرب استان تهران

اطلاعیه

پایش پروژه های عمرانی شهر در اولین بازدید 
هئیت رئیسه جدید شورای اسلامی نسیم شهر

نوشتار

اعضای هئیت رئیسه سومین سال از ششمین دوره شورای اسلامی با با بازدید 
از پروژه های عمرانی ، میزان پیشرفت و مشکلات این پروژه ها را مورد پایش 

و ارزیابی قرار دادند.
هدایت لطفی رئیس شورای اسلامی نسیم شهر در حاشیه این بازدید با ابراز 
اعضای  اتفاق  به  امروز   : پروژه های عمرانی گفت  اجرای  از نحوه  خرسندی 
شورای اسلامی و سرپرست شهرداری نسیم شهر در یک بازدید کلی پروژه 
های همچون تعریض و اصلاح هندسی میدان هفت تیر تا اسماعیل آباد) مقابل 
مجتمع آسمان(، زمین چمن مصنوعی واقع در بوستان بزرگ خلیج فارس، 

زمین چمن مصنوعی واقع در محله امام خمینی )ره( ، پروژه احداث قبور، لکه 
گیری و آسفالت معابر سطح شهر، پروژه فاز دوم ساختمان آتش نشانی واقع 
در محله روحانیون، پروژه فاز هفتم بوستان بزرگ خلیج فارس، پروژه فاز هفتم 
بوستان بزرگ نهج البلاغه و... مورد ارزیابی قرار گرفت و توضیحات لازم نیز 
توسط سرپرست شهرداری و کارشناسان ارائه شد که خوشبختانه راهکارهای 

لازم نیز برای تسریع ارائه گردید .
وی خاطر نشان ساخت: برای ایجاد آرامش در شهر میان مردم و مسئولان 
باید  و  و شهرداری هستیم  شورا  اعضای  بیشتر  و صمیمیت  تعامل  نیازمند 
هدف اصلی ما خدمت صادقانه به مردم باشد تا کارها سامان بگیرد لذابا تجربه 
گذشته، امروز درصدد تقویت وحدت و همدلی شورا و شهرداری و تعامل بیشتر 

هستیم تا ضمن جبران گذشته ثبات را دوباره به شهر بازگردانیم.
فیروز آقا محمدی سرپرست شهرداری نسیم شهر نیز در بیان داشت : در حال 
حاضر تعدادی از پروژه مهم در حوزه های مختلف شهری در دست اجرای 
شهرداری قرار دارد و سعی داریم این پروژه ها را با توجه به نیازمندی های 

اولویت بندی شده به موقع افتتاح و به بهره برداری برسانیم
وی افزود : اعضای شورای اسلامی شهر با بازدید از این پروژه ها از نزدیک با 
مشکلات و مسائل موجود در این طرح ها بصورت کاملا کارشناسی آشنا شدند 
با سرعت و پیگیری بیشتری  لوایح  تا  ارزیابی باعث خواهد شد  این  و قطعا 
مصوب و فاز اجرایی خود را آغاز نماید که البته پیگیری ویژه اعضای شورای 
اسلامی شهر در این راستا همواره کمک حال و تسریع کننده اقدامات عمرانی 

در حوزه قانون بوده است.
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